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Με μια σεμνή εκδήλωση ο οργανισμός των Εθνοτοπικών 
Μέσων Μαζικής Ενημέρωσης του Καναδά NEPMCC, τίμησε την  
Παγκόσμια Ημέρα Ελευθερίας του Τύπου,   το 
έργο των δημοσιογράφων και των εργαζομένων 
στα μέσα ενημέρωσης, στο χωλ εκδηλώσεων του 
Δημαρχείου του Τορόντο την Παρασκευή 19 Μαΐου.

Με τη λέξη ΔΙΚΑΙΩΣΗ 
σηματοδότησαν τις 
εκδηλώσεις για την 
Ημέρα Μνήμης των 
Ελλήνων Ποντίων 

της Μικράς Ασίας, η 
Αδελφότητα Ποντίων 

Τορόντο “Παναγία 
Σουμελά”.  

“Τα κεριά που 
ανάψαμε σήμερα 
τιμούν τη Μνήμη 
των θυμάτων και 
οι επιζώντες της 

Γενοκτονίας ζητάμε 
ΔΙΚΑΙΩΣΗ.

Η 20η Μαΐου 2023 ήταν μια ιστορική 
και σημαντική ημέρα για τον απόδημο 
ελληνισμό, που για πρώτη φορά μετά 
από δεκαετίες  αποκτά δικαίωμα 
ψήφου στο εξωτερικό.

Ομαλά και με άρτια οργάνωση από 
τους εκπροσώπους των ελληνικών 
αρχών διεξήχθη στο Τορόντο η 
εκλογική διαδικασία το περασμένο 
Σάββατο. 

Υψηλότατη συμμετοχή μεν, λίγοι 
εγγεγραμμένοι ψηφοφόροι στους 
ειδικούς εκλογικούς καταλόγους του 
Τορόντο και του Καναδά αντίστοιχα.  

 Ιστορική στιγμή - Οι απόδημοι Έλληνες 
ψήφισαν για πρώτη φορά στο Τορόντο

Audited Circulation by  

Παγκόσμια Ημέρα Ελευθερίας 
του Τύπου στο Τορόντο

 Ontario 
Providing Free 

Training for 
Auto Workers

 Πώς 
ψηφίζουμε στις 
επαναληπτικές 
εκλογές 2023

 Ιστορική νίκη της 
ΝΔ, κατάρρευση 

ΣΥΡΙΖΑ, χαμόγελα 
στο ΠΑΣΟΚ 

 Ontario program to 
pay smart thermostat 
owners for summer 
temperature control
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Η φλόγα της ΔΙΚΑΙΩΣΗΣ άναψε στο 
Τορόντο για την 104η επέτειο της 

Γενοκτονίας των Ελλήνων του Πόντου
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SunValley Market
468 Danforth Road

Tel :416-264-2323 www.sunval leymarket .ca
Store Hours Mon. To Fri. 9:00 am to 8:00 pm-Sat. 8:00 am to 8:00 pm Sun. 9:00 am to 6:00 pm

468 Danforth Road (Birchmount & Danforth Rd)

Although we strive for accuracy in both copy & illustration, unintentional error may occur,we reserve the 
right to correct any error. Specials Available While Quantities Last. We reserve the right to limit quantities.

299
/each

Dempster’s

White or Whole Wheat
Bread
675 g

Heinz

Organic Ketchup
750 ml

499
/each

Natrel

Organic Milk
1%, 2% or 3.25% or Chocolate
2 lt

249
/100 g

Dempster’s

Hot Dog or
Hamburger Buns
8’s

299
/each

349
//lb 7.70 kg

Deli Fresh
Provolone Cheese
11.29 lb

129
/100 g

Chefmaster

Margarine
454 g

McCain

Superfries
650 g

299 249

299 499 2991199

/each

/each /each /each /each

/each

Astro

Yogurt
650-750 g

Prego

Pasta Sauce
645 ml

Europe’s Best

Frozen Fruit
400-600 g

Product of South Africa
Sweet Bosc Pears

Product of USA
Green or Red Leaf Lettuce

Product of USA
Sweet California Strawberries
1 lb Clamshell

399
lb/8.80 kg

Ontario Raised Pork
Rib End Pork Chops

Ontario Raised Pork
Centre Cut Pork Chops

Ontario Raised Pork
Pork Tenderloins

Deli Sliced
San Daniele Mortadella
5.85 lb

Product of USA
Mini Carrots
340 g

GARDEN
CENTRE
Now Open.....

2/
$5 199

/each

Spec ia ls  e f fect ive  May 26 th t i l  June  1 st ,  2023
Garden Centre Now Open
Assorted Flowers & Vegetable Plants in Stock

299
lb/6.59 kg

149
lb/3.28 kg 149

lb/3.28 kg

Ontario Grown Greenhouse
Beefsteak Tomato

Cardinal Roadhouse

Angus Beef Burgers
1.02 kg

499
/each

2/
$3

Now Sell ing 
Beer, Wine & Cider
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Ο Καναδάς θα επηρεαστεί 
εάν οι νομοθέτες της Ου-
άσιγκτον δεν καταφέρουν 
να καταλήξουν σε συμφω-
νία για την έγκαιρη αύξηση 
του ανώτατου ορίου χρέους 

των ΗΠΑ, λένε οι οικονομολόγοι, αν και η 
σοβαρότητα θα εξαρτηθεί από το πόσο θα 
διαρκέσει η αντιπαράθεση.
«Αν και μπορεί να φαίνεται σαν ένα μα-
κρινό ζήτημα, μπορεί να έχει πραγματικές 
επιπτώσεις για τον Καναδά εάν αυτό το 
παιχνίδι τελειώσει άσχημα», είπε ο Doug 
Porter, επικεφαλής οικονομολόγος της BMO 
Capital Markets, στο BNNBloomberg.ca σε 
μια τηλεφωνική συνέντευξη την Τρίτη. 

ΤΙ ΣΥΜΒΑΙΝΕΙ ΜΕ ΤΟ ΧΡΕΟΣ
Το ανώτατο όριο του χρέους βάζει ανώτα-
το όριο στο δανεισμό της κυβέρνησης των 
ΗΠΑ. Εάν η κυβέρνηση φτάσει σε αυτό το 
όριο χρέους των 31,4 τρισεκατομμυρίων δο-
λαρίων, δεν θα είναι σε θέση να εκπληρώσει 
όλες τις υποχρεώσεις πληρωμών της – ένα 
σενάριο που η υπουργός Οικονομικών των 
ΗΠΑ Janet Yellen έχει προειδοποιήσει ότι 
θα μπορούσε να γίνει πραγματικότητα μέ-
χρι την 1η Ιουνίου.
Χωρίς συμφωνία, η κυβέρνηση των ΗΠΑ θα 
μπορούσε να βρεθεί ανίκανη να πληρώσει 
τους αποδέκτες κρατικών επιταγών ή τελικά 
να αθετήσει το χρέος της, οδηγώντας σε μια 
πιθανή «οικονομική και χρηματοπιστωτική 
καταστροφή», σύμφωνα με τη Yellen.
Ο Δημοκρατικός Πρόεδρος των ΗΠΑ Joe 
Biden και ο Ρεπουμπλικανός πρόεδρος της 
Βουλής Kevin McCarthy συναντήθηκαν για 
να προσπαθήσουν να βρουν κοινό έδα-
φος για τον καλύτερο τρόπο αύξησης του 
ανώτατου ορίου χρέους, αλλά από την Τρί-
τη οι δύο πλευρές δεν έχουν καταλήξει σε 
συμφωνία.

«ΠΟΛΙΤΙΚΗ ΤΟΠΟΘΕΤΗΣΗ»
Χωρίς να είμαστε μέσα σε συζητήσεις, 
είναι δύσκολο να πούμε πόσο από την 
καθυστέρηση μπορεί να μετατραπεί σε 
«πολιτική στάση» ή αν υπάρχουν ασυμ-
βίβαστες διαφορές, είπε ο Porter. Οι δια-
πραγματεύσεις για το ανώτατο όριο του 
χρέους των ΗΠΑ έχουν γίνει ολοένα και πιο 

πολιτικοποιημένες τις τελευταίες δεκαετίες, 
με τις διαφωνίες να προκαλούν διαταραχές 
στη δεκαετία του 1990 και στα μέσα της δε-
καετίας του 2000.
Ο Avery Shenfeld, επικεφαλής οικονομολό-
γος της CIBC Capital Markets, είπε ότι ενώ 
οι αγορές στοιχηματίζουν στην επίτευξη 
συμφωνίας όπως έχει συμβεί ιστορικά κατά 
τη διάρκεια παρόμοιων αναμετρήσεων, 
αυτή η συγκεκριμένη αντιπαράθεση φαίνε-
ται ιδιαίτερα τεταμένη.
Ενώ ο Porter είπε ότι πιστεύει ότι οι Δη-
μοκρατικοί και οι Ρεπουμπλικάνοι θα έρ-
θουν σε συμφωνία εγκαίρως, δεδομένου 
των πιθανών σοβαρών επιπτώσεων από 
το να μην το κάνουν, είπε ότι είναι πιθανό 
να υπάρξει «λίγη αναταραχή την τελευταία 
στιγμή».

ΕΠΙΠΤΩΣΗ ΣΤΗΝ ΑΓΟΡΑ
Εάν η προθεσμία παρέλθει χωρίς συμφω-
νία, ο Porter είπε ότι μπορεί να μην διαρ-
κέσει περισσότερο από μία ημέρα - αλλά 
ακόμη και τότε, ο μεγαλύτερος αντίκτυπος 
στον Καναδά από το αδιέξοδο του ανώτα-
του ορίου χρέους των ΗΠΑ θα ήταν στις 
χρηματοπιστωτικές αγορές.
«Εάν υπάρξει κάποια πραγματική αναταρα-
χή γύρω από τις χρηματοπιστωτικές αγο-
ρές, νομίζω ότι θα μεταφερθεί και στις δικές 
μας», είπε.
Σημείωσε ότι μια σκληρή κομματική μάχη 
για το όριο του χρέους των ΗΠΑ είχε αρνητι-
κές επιπτώσεις στην αγορά όλο το καλοκαί-
ρι του 2011, καθώς ο κόσμος εξακολουθού-
σε να ανακάμπτει από την ύφεση του 2008.
Ο Shenfeld είπε ότι αναμένει ότι θα υπάρξει 
«μεγάλη αστάθεια στις χρηματοπιστωτικές 
αγορές παγκοσμίως» εάν η προθεσμία χα-
θεί ακόμη και για μια εβδομάδα ή μερικές 
ημέρες.

Εκτίμηση οικονομολόγων - Πώς 
θα μπορούσε η αντιστάθμιση 

του ανώτατου ορίου χρέους των 
ΗΠΑ να επηρεάσει τον Καναδά

γράφει η 
Δήμητρα 
Κολοβός

LJI Reporter

Η πρόωρη ψη-
φοφορία διεξά-
γεται από τις 8 
έως τις 13 Ιουνί-
ου, με την ημέρα 
των εκλογών να ορίζεται για τις 26 Ιουνίου
Η πόλη του Τορόντο έχει επίσης κάνει μια 
βασική βελτίωση αυτή τη φορά, κατά τη δι-
άρκεια της εκ των προτέρων ψηφοφορίας, 
θα μπορείτε να ψηφίσετε σε οποιοδήποτε 
εκλογικό τμήμα θέλετε. Η προκαταρκτική 
ψηφοφορία διεξάγεται από τις 8 έως τις 13 
Ιουνίου, με τα εκλογικά τμήματα ανοιχτά 
από τις 10 το πρωί έως τις 19:00.

Η αλλαγή ανοίγει την πόρτα για ψηφοφο-
ρία κατά τη διάρκεια της εργάσιμης ημέρας, 
όταν επισκέπτεστε φίλους και συγγενείς ή 
εκτελείτε μια αποστολή. Το να ψηφίσετε νω-
ρίς σημαίνει επίσης ότι πιθανότατα δεν θα 
περιμένετε στη γραμμή.
Εάν ψηφίσετε την ημέρα των εκλογών, θα 
πρέπει να ψηφίσετε σε ένα εκλογικό τμήμα 
της γειτονιάς σας. Η τοποθεσία MyVote της 
πόλης είναι η καλύτερη πηγή για να βρείτε 
πού βρίσκεται. Μπορείτε επίσης να εγγρα-
φείτε για να ψηφίσετε μέσω ταχυδρομείου 
(η προθεσμία για να το κάνετε αυτό είναι 

στις 26 Μαΐου.)
Οι κάλπες την ημέρα των εκλογών θα είναι 
ανοιχτές από τις 10 το πρωί έως τις 8 το 
βράδυ.  
Υποψηφιότητα έχουν θέσει 102 υποψήφιοι. 
Μπορώ να ψηφίσω διαδικτυακά; Όχι 
Χρειάζεται να έχω σπίτι για να ψηφίσω; Όχι, 
μπορείτε να ψηφίσετε εφόσον νοικιάζετε μια 
οικιστική ή εμπορική ιδιοκτησία στην πόλη 
του Τορόντο — ακόμα κι αν μόλις μετακομί-
σατε εδώ.

Μπορώ να ψηφίσω εάν είμαι μόνιμος κάτοι-
κος; Όχι, πρέπει να είστε Καναδός πολίτης 
άνω των 18 ετών.
Τι ταυτότητα χρειάζομαι; Μία ταυτότητα  
που έχει εκδοθεί από την κυβέρνηση που 
αναγράφει το όνομά σας και τη διεύθυνση 
κατοικίας σας στο Τορόντο.
Τι γίνεται αν νοικιάσω ένα εμπορικό ακίνητο 
αλλά ζω εκτός πόλης; Μπορείτε να ψηφίσε-
τε. Εάν ψηφίζετε την ημέρα των εκλογών, θα 
πρέπει να ψηφίσετε σε ένα εκλογικό τμήμα 
κοντά στην επιχείρησή σας.

Επανεκλογή δημάρχου Τορόντο 
Πώς θα ψηφίσετε τον Ιούνιο

γράφει η 
Δήμητρα 
Κολοβός

LJI Reporter

«Κατά πάσα πιθανότητα, θα υπάρξει μεγά-
λη αναταραχή στην αγορά, γιατί δεν θα ξέ-
ρουμε ότι είναι μόνο για μια εβδομάδα μέχρι 
να τελειώσουν όλα», είπε.

ΜΕΓΑΛΥΤΕΡΟ ΚΛΕΙΣΙΜΟ
Ένα μεγαλύτερο κλείσιμο που σχετίζεται με 
το ανώτατο όριο του χρέους θα είχε πολύ 
πιο αρνητικές επιπτώσεις, είπαν οι οικονο-
μολόγοι, αν και κανένας από τους δύο δεν 
αναμένει αυτό το αποτέλεσμα.
«Εάν πάμε σε πλήρη χρεοκοπία και πα-
ρατεταμένο κλείσιμο πολλών μελών της 
κυβέρνησης των ΗΠΑ, ο κύριος εμπορικός 
μας εταίρος θα έπεφτε σε σημαντική ύφε-
ση που αναπόφευκτα θα εκτιναζόταν πέρα 
από τα σύνορα», είπε ο Shenfeld. «Η κλίμα-
κα αυτού θα ήταν αρκετά μεγάλη για να βά-
λει και τον Καναδά, κατά πάσα πιθανότητα, 

σε ύφεση επίσης».
Ωστόσο, πρόσθεσε ότι η κλίμακα μιας οι-
κονομικής ύφεσης με ανώτατο όριο χρέ-
ους «εξαρτάται πολύ από το πόσο θα 
διαρκέσει».
«Εάν είναι μια εβδομάδα, δεν πρόκειται να 
έχουμε ύφεση μιας εβδομάδας στον Κανα-
δά», είπε. «Το να καταλήξουμε σε μια συμ-
φωνία θα ξεχαστεί γρήγορα όσον αφορά 
τον οικονομικό αντίκτυπο».
Ο Porter συμφώνησε ότι ένα μεγαλύτερο 
κλείσιμο θα ήταν πιο σοβαρό, με τη δυνα-
τότητα «να πυροδοτήσει μια ύφεση» ή μια 
σημαντική συρρίκνωση στην οικονομία των 
ΗΠΑ, με επιπτώσεις να επεκταθούν στον 
Καναδά.
«Σοβαρά δεν πιστεύω ότι θα συμβεί αυτό, 
αλλά… δεν μπορούμε να το αποκλείσουμε 
εντελώς», είπε.
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αλυσίδας μεταξύ βιομηχανιών, 
πόρων και εργαζομένων στο Βό-
ρειο Οντάριο και της κατασκευής 
στο Νότιο Οντάριο, συμπεριλαμ-
βανομένης της κατασκευής ηλε-
κτρικών οχημάτων (EV) με έδρα 
το Οντάριο και μπαταριών.

• Προχωρώντας με το ιστορικό σχέ-
διο κεφαλαίου της κυβέρνησης 
184 δισεκατομμυρίων δολαρίων, 
το οποίο περιλαμβάνει τη διέλευ-
ση της γέφυρας στη μελλοντική 
παράκαμψη του Μπράντφορντ, 
την επόμενη φάση κατασκευής του 
νέου αυτοκινητόδρομου 7 μεταξύ 
Kitchener και Guelph, συνεχίζο-
ντας τις εργασίες για τη διεύρυνση 
του αυτοκινητόδρομου 401 από το 
Pickering μέχρι το Ανατολικό Οντά-
ριο και κτίριο Αυτοκινητόδρομος 
413.

• Παροχή 224 εκατομμυρίων δολα-
ρίων το 2023–2024 για μια νέα ροή 
κεφαλαίων του Ταμείου Ανάπτυξης 
Δεξιοτήτων για να αξιοποιήσει την 
τεχνογνωσία του ιδιωτικού τομέα 
και να επεκτείνει τα εκπαιδευτικά 
κέντρα, συμπεριλαμβανομένων των 
συνδικαλιστικών αιθουσών εκπαί-
δευσης για την παροχή πιο προσι-
τών, ευέλικτων ευκαιριών κατάρτι-
σης για τους εργαζόμενους.

• Ενίσχυση του Προγράμματος Υπο-
ψηφίων Μεταναστών του Οντάριο 
με επιπλέον 25 εκατομμύρια δολά-
ρια σε τρία χρόνια για την προσέλ-
κυση περισσότερων ειδικευμένων 
νεοεισερχόμενων, συμπεριλαμβα-
νομένων επαγγελματιών με ζήτηση 
για ειδικευμένους επαγγελματίες, 
στην επαρχία.

• Επέκταση του προγράμματος Εγ-
γυημένου Ετήσιου Εισοδήματος 
(GAINS), από τον Ιούλιο του 2024, 
καθιστώντας επιπλέον 100.000 
ηλικιωμένους επιλέξιμους για το 

πρόγραμμα και προσαρμόζοντας το 
όφελος ετησίως στον πληθωρισμό.

• Εκπαίδευση περισσότερων γιατρών 
του Οντάριο επενδύοντας επιπλέ-
ον 33 εκατομμύρια δολάρια σε τρία 
χρόνια για την προσθήκη 100 προ-
πτυχιακών ιατρικών θέσεων από το 
2023 καθώς και 154 θέσεων μεταπτυ-
χιακής ιατρικής εκπαίδευσης και δί-
νοντας προτεραιότητα σε κατοίκους 
του Οντάριο που εκπαιδεύονται στο 
εσωτερικό και στο εξωτερικό από το 
2024 και στο εξής.

• Επιτρέποντας στους φαρμακοποι-
ούς να συνταγογραφούν φάρμακα 
χωρίς ιατρική συνταγή για πιο κοι-
νές παθήσεις, συμπεριλαμβανομέ-
νης της ήπιας έως μέτριας ακμής, 
της δερματίτιδας από πάνα, της 
μόλυνσης από ζυμομύκητες, και της 
ναυτίας και του εμετού στην εγκυμο-
σύνη που αρχίζει το φθινόπωρο του 
2023.

«Το σχέδιο της κυβέρνησής μας για το 
Οντάριο έχει τις ρίζες του σε ένα μακροπρό-
θεσμο όραμα και πραγματική δράση», δή-
λωσε ο υπουργός Bethlenfalvy. «Χτίζουμε 
ένα ισχυρό Οντάριο που έχει ανθεκτική οι-
κονομία, ένα Οντάριο που διαθέτει τις καλύ-
τερες υποδομές, ένα Οντάριο που έχει ειδι-
κευμένους εργάτες εκπαιδευμένους για τις 
δουλειές του αύριο και ένα Οντάριο που σας 
συνδέει με τη φροντίδα που χρειάζεστε».

Προχωρώντας προς τα εμπρός με την οικοδόμηση ενός ισχυρότερου Οντάριο
γράφει η 
Δήμητρα 
Κολοβός

LJI Reporter

Η πόλη του Τορόντο προ-
τρέπει τους κατοίκους να 
καλέσουν την ομοσπονδια-
κή κυβέρνηση να παράσχει 
235 εκατομμύρια δολάρια 
για να βοηθήσει στην κάλυ-

ψη ενός τεράστιου δημοσιονομικού ελλείμ-
ματος που σχετίζεται με την πανδημία.
Σε γραπτή δήλωση, η πόλη αναφέρει ότι η 
ομοσπονδιακή κυβέρνηση είχε δεσμευτεί 
να συνδυάσει την επαρχιακή χρηματοδότη-
ση για την κάλυψη δαπανών που σχετίζο-
νται σε μεγάλο βαθμό με μειωμένα έσοδα 
από τη μεταφορά και αυξημένο κόστος στέ-
γασης κατά τη διάρκεια της πανδημίας.
Η αντιδήμαρχος Jennifer McKelvie λέει ότι η 
πόλη ζητά τώρα από τους κατοίκους να επι-
κοινωνήσουν με τους τοπικούς βουλευτές 
τους – στέλνοντας ένα email για το οποίο 
η πόλη έχει παράσχει ένα δοκίμιο – για να 
απαιτήσουν την υποστήριξη της Οτάβα στο 
Τορόντο.
Το πρότυπο email της πόλης που ενθαρρύ-
νονται να χρησιμοποιούν οι κάτοικοι αναφέ-
ρει ότι χωρίς την ομοσπονδιακή χρηματο-
δότηση, «θα επηρεαστούν οι μελλοντικές 
υπηρεσίες πρώτης γραμμής».
«Η πόλη του Τορόντο δεν διαθέτει τους πό-
ρους ή τα εργαλεία εσόδων για να αντιμε-
τωπίσει τις άνευ προηγουμένου οικονομικές 
πιέσεις της πανδημίας COVID-19», δήλωσε 
η Jennifer McKelvie.
«Πέρα από την άμεση υποστήριξη των 235 
εκατομμυρίων δολαρίων που απαιτείται 
για το έλλειμμα του προϋπολογισμού του 
2022, απαιτείται οπωσδήποτε ένα νέο δη-
μοσιονομικό πλαίσιο για το Τορόντο, που 
να αναγνωρίζει την πολυπλοκότητα, την 
ποικιλομορφία και τη σημαντική συμβολή 
της πόλης μας στην επιτυχία της περιοχής, 
της επαρχίας και της χώρας».
 Ο Gary Crawford, ο οποίος είναι επίσης 
ο πρόεδρος της επιτροπής προϋπολο-
γισμού, λέει ότι η πόλη και οι κάτοικοί της 
έχουν κάνει ό,τι μπορούν και τώρα εναπό-
κειται στην ομοσπονδιακή κυβέρνηση να 

ενισχύσει και να παράσχει την απαραίτητη 
χρηματοδότηση.
«Από την έναρξη της πανδημίας COVID-19, 
έχουμε εντοπίσει περισσότερα από 2,5 δισ. 
δολάρια σε εξοικονομήσεις, αντισταθμίσεις 
και προσπάθειες μετριασμού της πόλης. 
Φέτος, εισαγάγαμε τη μεγαλύτερη αύξηση 
του φόρου ακίνητης περιουσίας κατοικιών 
από τη συγχώνευση, και αυξήσαμε άλλους 
φόρους και τέλη, όπως τον δημοτικό φόρο 
διαμονής και τους ναύλους TTC», δήλωσε 
ο Crawford.
Η Jennifer McKelvie είχε δηλώσει προηγου-
μένως ότι ο επόμενος δήμαρχος της πόλης 
θα πρέπει να επιβλέπει τις περικοπές στις 
υπηρεσίες εάν δεν εξασφαλιστεί βοήθεια 
από άλλα επίπεδα διακυβέρνησης.
Η πόλη είπε ότι έλαβε πρόσφατα χρηματο-
δότηση 235 εκατομμυρίων δολαρίων από 
την επαρχιακή κυβέρνηση και σημείωσε 
ότι το Οντάριο έχει δεσμευτεί να παράσχει 
37 εκατομμύρια δολάρια σε πρόσθετη χρη-
ματοδότηση διαμετακόμισης. Το Τορόντο 
είπε ότι ζήτησε από την Οττάβα να παρά-
σχει «τουλάχιστον» 235 εκατομμύρια δο-
λάρια για να βοηθήσει με το έλλειμμα του 
προϋπολογισμού.
Η ομοσπονδιακή υπουργός Οικονομικών 
Chrystia Freeland δήλωσε στα τέλη Μαρτί-
ου ότι το Τορόντο είχε λάβει «μαζική υπο-
στήριξη» από την Οτάβα καθ' όλη τη διάρ-
κεια της πανδημίας, συμπεριλαμβανομένου 
1 δισεκατομμυρίου δολαρίων ως μέρος 
ενός προγράμματος για να βοηθήσει τους 
δήμους να ανακτήσουν τα χαμένα έσοδα.

Τορόντο καλεί Οτάβα 
Μαζεύει υπογραφές το Τορόντο 

για να καλύψει τα 235 εκ. 
δημοσιονομικού ελλείμματος

γράφει η 
Δήμητρα 
Κολοβός

LJI Reporter

Το Οντάριο συνεχίζει να 
υποστηρίζει ανθρώπους 
και επιχειρήσεις, ενώ θέτει 
ισχυρά θεμέλια για τις μελ-
λοντικές γενιές.
Η Νομοθετική Συνέλευση 

ψήφισε το νομοσχέδιο 85 της κυβέρνη-
σης, Building a Strong Ontario Act (Budget 
Measures), 2023, προωθώντας το σχέδιο 
της κυβέρνησης για ανάπτυξη της οικονο-
μίας, κατασκευή βασικών έργων υποδο-
μής και υποστήριξη επιχειρήσεων, οικογε-
νειών και εργαζομένων σε κάθε γωνιά της 
επαρχίας.
«Ενώ το Οντάριο δεν είναι απρόσβλητο στις 
προκλήσεις που αντιμετωπίζει η παγκόσμια 
οικονομία, η κυβέρνησή μας έχει αποδείξει 
ότι το υπεύθυνο, στοχευμένο σχέδιό μας 
είναι το σωστό σχέδιο για να περάσουμε 
σε αυτές τις αβέβαιες στιγμές», δήλωσε ο 
Peter Bethlenfalvy, υπουργός Οικονομικών. 
«Η κυβέρνησή μας συνεχίζει το σχέδιό μας 
για την οικοδόμηση ενός ισχυρού Οντάριο 

για το οποίο οι κάτοικοι αυτής της επαρχίας 
μπορούν να είναι περήφανοι, τώρα και στο 
μέλλον».
Καθώς η κυβέρνηση συνεχίζει να υλοποιεί 
το σχέδιό της, προβλέπει επίσης να εξισορ-
ροπήσει τον προϋπολογισμό το επόμενο 
έτος, τρία χρόνια νωρίτερα από ό,τι είχε 
προβλεφθεί στον προϋπολογισμό του 2022. 
Τα κυριότερα σημεία που περιλαμβά-
νονται στον προϋπολογισμό του 2023 
περιλαμβάνουν:
• Η νέα πίστωση φόρου επενδύσε-

ων στην κατασκευή του Οντάριο, η 
οποία παρέχει πίστωση εταιρικού 
φόρου εισοδήματος με επιστροφή 
10% για να βοηθήσει τους τοπικούς 
κατασκευαστές να αναπτυχθούν, να 
δημιουργήσουν νέες θέσεις εργασί-
ας, να καινοτομήσουν και να γίνουν 
πιο ανταγωνιστικοί.

• Η στρατηγική για τα κρίσιμα ορυκτά 
του Οντάριο, η οποία υποστηρίζει 
καλύτερες συνδέσεις εφοδιαστικής 

Μία πρωτότυπη τεχνολογία δοκιμάζεται 
στην πόλη Brossard του Καναδά, με στόχο 
οι οδηγοί να επιβραβεύονται με πράσινο 
σηματοδότη, εάν κινούνται κάτω από το 
όριο ταχύτητας.
Γνωστό ως FRED από το "feu de 
ralentissement éducatif" που μεταφράζεται 
ως "εκπαιδευτικό φανάρι  για την ελάφρυν-
ση της κυκλοφορίας", το φως παραμένει 
κόκκινο αλλά γίνεται πράσινο όταν διαπι-
στώνει ότι η ταχύτητα ενός οχήματος που 
πλησιάζει είναι κάτω από το όριο. Εάν ένα 
όχημα πλησιάζει με πάνω από το όριο τα-
χύτητας, το φανάρι παραμένει κόκκινο, ανα-
γκάζοντας τον οδηγό να επιβραδύνει ή και 
να σταματήσει.

Η πόλη Brossard δοκιμάζει το FRED με μία 
δοκιμαστική περίοδο 90 ημερών σε δρόμο 
δύο λωρίδων κατοικημένης περιοχής. Πριν 
από την εγκατάσταση του φωτεινού σημα-
τοδότη, ο δρόμος είχε μέση ταχύτητα οχη-
μάτων 40χλμ./ώρα, αλλά από τότε που ξε-
κίνησε η δοκιμή, οι ταχύτητες έχουν μειωθεί 
στα 28χλμ./ώρα.  
"Σε ολόκληρο τον Καναδά, κοντά σε 

σχολικές ζώνες, οι άνθρωποι ζητούν συγκε-
κριμένα μέτρα για τον έλεγχο της υπερβολι-
κής ταχύτητας. Αυτή (η τεχνολογία) δεν έχει 
γίνει ακόμη αποδεκτή από την κυβέρνηση 
και το κάνουμε ως δοκιμή", δήλωσε η δή-
μαρχος του Brossard, Doreen Assaad.

Το Κεμπέκ διαθέτει επίσης αυτοματοποιη-
μένες κάμερες επιβολής του νόμου που επι-
βάλλουν πρόστιμα όταν εντοπίζουν οδη-
γούς που υπερβαίνουν τα όρια ταχύτητας ή 
αγνοούν τα κόκκινα φανάρια. "Τα πρόστιμα 
μπορεί να είναι αποτελεσματικά, αλλά είναι 
αποτελεσματικά εκ των υστέρων", δήλωσε 
η Assaad. "Η ομορφιά του FRED είναι ότι 
επιβραβεύουμε την καλή συμπεριφορά και 
άμεσα. Δεν καταγράφει καμία προσωπική 
πληροφορία- απλώς ανιχνεύει ότι το όχημα 
έρχεται και μετράει την ταχύτητά του. ".
Ο σημερινός φωτεινός σηματοδότης FRED 
λειτουργεί μόνο σε μικρότερους δρόμους 
δύο λωρίδων και δεν μπορεί να ελέγξει την 
κυκλοφορία σε διασταυρώσεις. Ωστόσο, 
ανοίγει την πόρτα για πιο δημιουργικές λύ-
σεις για τη μείωση της υπερβολικής ταχύτη-
τας και της απερίσκεπτης οδήγησης.   

FRED: Το έξυπνο φανάρι που 
γίνεται πράσινο μόνο εάν οδηγείς 

κάτω από το όριο ταχύτητας 
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Ευρεία νίκη σημείωσε η Νέα Δημοκρατία 
και στις κάλπες του εξωτερικού, κατακτώ-
ντας την πρωτιά και στις 5 ηπείρους του 
πλανήτη.

Οι απόδημοι Έλληνες φέτος είχαν για πρώ-
τη φορά την ευκαιρία να ψηφίσουν για τις 
βουλευτικές εκλογές της πατρίδας τους.
Από τα εκατομμύρια Ελλήνων του εξωτε-
ρικού, ελάχιστες χιλιάδες πληρούσαν τις 
απαραίτητες προϋποθέσεις για να προ-
βούν στις κάλπες, ωστόσο η συμμετοχή 
τους για πρώτη χρονιά κρίθηκε αρκετά 
ικανοποιητική.

Συνολικά στο εξωτερικό είχαν εγγραφεί 
στους εκλογικούς καταλόγους 22.855 ψη-
φοφόροι και στην κάλπη προσήλθαν οι 
18.203 εξ αυτών. Τα έγκυρα ψηφοδέλτια 

ήταν 18.032 (99,06%), τα άκυρα 52 (0,29%) 
και τα λευκά 119 (0,65%).
Τεράστια η διαφορά στην Ασία
• Στην Ευρώπη η ΝΔ συγκέντρωσε πο-

σοστό 40,21 με τον ΣΥΡΙΖΑ να συγκε-
ντρώνει ποσοστό 19,99.

• Στη Βόρεια και Κεντρική Αμερική η ΝΔ 
έφτασε στο 60,95% κι ο ΣΥΡΙΖΑ μόλις 
στο 12,38%.

• Η διαφορά ήταν τεράστια στην Ασία, 
όπου η ΝΔ έφτασε στο 66,46% κι ο ΣΥ-
ΡΙΖΑ μόλις στο 10% με τη διαφορά στο 
56,46%!

• Στην Αφρική η ΝΔ κατέγραψε ποσοστό 
47,71% κι ο ΣΥΡΙΖΑ 18,35%.

• Τέλος, στην Αυστραλία, η ΝΔ ήταν 
πρώτη με 54,40% ενώ δεύτερο ήταν 
το ΜέΡΑ25 με 15,20%, τρίτο το ΚΚΕ 
(9,60%) και τέταρτος ο ΣΥΡΙΖΑ (6,40%).

Η αύξηση είναι 103% στην επαρχία 
του Κεμπέκ και 113% στην επαρχία του 
Οντάριο.

Αλματώδη αύξηση κατέγραψαν οι εξα-
γωγές ελληνικού οίνου στον Καναδά το 
πρώτο τρίμηνο του έτους, συγκριτικά με 
το αντίστοιχο διάστημα του 2022, με όλα 
τα στοιχεία να συγκλίνουν στην εκτίμηση 
ότι η καλή εξαγωγική πορεία θα συνε-
χιστεί. Σημειώνεται ότι ο Καναδάς είναι 
η τρίτη καλύτερη αγορά για το ελληνικό 
κρασί και αποτελεί μια από τις χώρες - 
στόχους των προγραμμάτων προβολής 
και προώθησης που υλοποιεί η ΕΔΟΑΟ.
Ειδικότερα, σύμφωνα με στοιχεία του Γενικού 
Προξενείου στο Τορόντο, που διαχρονικά 
στηρίζει τις προσπάθειες των φορέων του 
κλάδου για αναβάθμιση της θέσης του ελλη-
νικού κρασιού στην αγορά του Καναδά :
* Οι εξαγωγές ελληνικού οίνου κατέγραψαν 
αύξηση 95% ως προς την αξία, υπερβαίνο-
ντας τα 3,5 εκ. καναδικά δολάρια ( το πρώτο 
τρίμηνο του προηγούμενου έτους ήταν 1,8 
εκ. δολάρια).

* Η αύξηση είναι 103% στην επαρχία του Κε-
μπέκ και 113% στην επαρχία του Οντάριο.
Μέσω του προγράμματος προβολής και 
προώθησης της ΕΔΟΑΟ, που αναμένεται 
να εγκριθεί από το ΥΠΑΑΤ, αλλά και τις ανε-
ξάρτητες δράσεις προβολής που υλοποιούν 

αρκετά οινοποιεία, προβλέπεται η αναβάθ-
μιση της εικόνας του ελληνικού κρασιού και 
μια μεγαλύτερη ώθηση στις εξαγωγές.
Όπως χαρακτηριστικά έχει αναφέρει η διοί-
κηση του Οντάριο, η Ελλάδα μπορεί να γίνει 
η «νέα Πορτογαλία», χώρα που έχει ισχυρή 
εξαγωγική παρουσία στον Καναδά.
Σημειώνεται ότι πέρα από το πρόγραμμα 
προβολής και προώθησης, η ΕΔΟΑΟ προ-
βαίνει σε συστηματικές δράσεις στην αγορά 
του Καναδά. Στο πλαίσιο αυτό μάλιστα, τον 
περασμένο Σεπτέμβριο, με τη βοήθεια τόσο 
του Enterprise Greece όσο και των προξε-
νικών αρχών επισκέφθηκε την χώρα μας ο 
πρόεδρος, ο αντιπρόεδρος και άλλα στε-
λέχη του μονοπωλίου του Τορόντο LCBO 
, πραγματοποιώντας επαφές με πολλά 
οινοποιεία.

Η απόφαση ακολουθεί τις συνομιλίες που 
είχαν την περασμένη χρονιά ο Σαουδάρα-
βας πρίγκιπας διάδοχος Μοχάμεντ μπιν 
Σαλμάν και ο Καναδός πρωθυπουργός 
Τζάστιν Τριντό στο περιθώριο του φόρουμ 
Οικονομικής Συνεργασίας Ασίας-Ειρηνικού 
(APEC) στην Μπανγκόκ
Η Σαουδική Αραβία και ο Καναδάς θα απο-
καταστήσουν πλήρως τις διπλωματικές 
σχέσεις τους, ανακοίνωσαν τα υπουργεία 
Εξωτερικών των δύο κρατών, μετά τη δια-
κοπή τους το 2018 εξαιτίας της διένεξής του 
εξαιτίας ιδίως παραβιάσεων των ανθρωπί-
νων δικαιωμάτων στην πετρελαιοεξαγωγική 

μοναρχία του Κόλπου.
Η απόφαση ακολουθεί τις συνομιλίες που 
είχαν την περασμένη χρονιά ο Σαουδάρα-
βας πρίγκιπας διάδοχος Μοχάμεντ μπιν 
Σαλμάν και ο Καναδός πρωθυπουργός 
Τζάστιν Τριντό στο περιθώριο του φόρουμ 
Οικονομικής Συνεργασίας Ασίας-Ειρηνικού 
(APEC) στην Μπανγκόκ, εξήγησε χθες η 
σαουδαραβική διπλωματία στο δελτίο Τύ-
που που δημοσιοποίησε.
«Αποφασίστηκε να επανέλθει το επίπεδο 
των διπλωματικών σχέσεων με τον Καναδά 
στην προηγούμενη κατάσταση», αναφέρει 
το κείμενο.

Εκλογές 2023: Η Νέα Δημοκρατία 
επικράτησε και στις 5 ηπείρους – Οι 

ψήφοι του απόδημου Ελληνισμού

Θεαματική αύξηση των εξαγωγών 
του ελληνικού κρασιού στον Καναδά

Αποκαθιστούν τις διπλωματικές τους σχέσεις, μετά τη 
διακοπή τους το 2018 - Καναδάς και Σαουδική Αραβία

• Εξυπηρετούμε την Ελληνική παροικία 
από το 2006

• Δωρεάν τεστ ακοής
• Μεγάλη επιλογή ακουστικών σε 

προσιτές τιμές
• Επίσκεψη στο σπίτι διαθέσιμη
• Δοκιμαστική  περίοδος ακουστικών για 

60 ημέρες
• Τρία χρόνια εγγύηση
• Επισκευές ακουστικών και σέρβις
• Πλήρης εξυπηρέτηση και εμπιστοσύνη.
• Εξυπηρετούμε πελάτες με ασφάλιση 

στον WSIB, ODSP κλπ
Βρισκόμαστε δίπλα στον σταθμό του subway 

στο 751 Pape Ave., suite #202.

Call: 416-463-7771 

Φέρτε αυτή τη διαφήμιση στο γραφείο μας για τα 
διαθέσιμα εκπτωτικά πακέτα

www.hearingworks.ca
Εκπτωτικό Κουπόνι

Ελληνικό Κέντρο Μέτρησης 
Ακοής (Ακουστικά Βαρηκοϊας)

Hearing Centre
B. Panagiotopoulos

Το 2018, το Ριάντ είχε προχωρήσει στην 
απέλαση του πρεσβευτή του Καναδά, στην 
ανάκληση του δικού του, είχε αναγκάσει 
χιλιάδες φοιτητές να φύγουν και είχε πα-
γώσει κάθε εμπορική συναλλαγή και κάθε 
επενδυτική τοποθέτηση.
Το βασίλειο είχε διαμηνύσει τότε πως δεν 
θα ανεχόταν τα «diktats» και την «επέμβαση 
στις εσωτερικές του υποθέσεις» από πλευ-
ράς Καναδά, όπως εξέλαβε τις καναδικές 
επικρίσεις για την καταστολή των αντιπολι-
τευόμενων στο βασίλειο.
Η Οτάβα καλούσε την εποχή να αποφυλα-
κιστούν υπερασπιστές των ανθρωπίνων 
δικαιωμάτων υπό κράτηση.
Από την πλευρά της, με -σχεδόν πανο-
μοιότυπα διατυπωμένη- ανακοίνωση που 
έδωσε στη δημοσιότητα, η καναδή υπουρ-
γός Εξωτερικών Μέλανι Ζολί ανέφερε πως 
τα μέρη συμφώνησαν να «διορίσουν νέους 
πρεσβευτές» και διευκρίνισε πως ο Ζαν-Φι-
λίπ Λιντό θα αναλάβει το πόστο.

Η συμφιλίωση βασίζεται στην «επιθυμία 
των δύο πλευρών να αποκαταστήσουν τις 
διπλωματικές σχέσεις τους στη βάση του 
αμοιβαίου σεβασμού και των κοινών συμ-
φερόντων», κατά το κείμενο.
Η ανακοίνωση των δυο κρατών προστίθεται 
σε σειρά κινήσεων της Σαουδικής Αραβίας 
για την επαναπροσέγγιση με διάφορα κρά-
τη, με πιο θεαματικές αυτές με το Ιράν -τον 
μεγάλο της αντίπαλο σε περιφερειακό επί-
πεδο-, καθώς και με τη Συρία.
Χθες, το Ιράν ανακοίνωσε πως ονόμασε νέο 

πρεσβευτή στο Ριάντ, έπειτα από επτά χρό-
νια και πλέον ρήξης.
Η σουνιτική μοναρχία ανέλαβε πρωτοβου-
λίες για να εξασφαλιστεί κατάπαυση του 
πυρός στο Σουδάν, όπου μαίνεται πόλεμος 
δυο στρατηγών για την εξουσία από τη 15η 
Απριλίου, και στην Υεμένη, όπου η Σαου-
δική Αραβία επενέβη το 2015, επικεφαλής 
στρατιωτικής συμμαχίας, στον πόλεμο ανά-
μεσα στη διεθνώς αναγνωρισμένη κυβέρ-
νηση και στους σιίτες αντάρτες Χούθι.
Το 2021, οι καναδικές εξαγωγές στη Σαουδι-
κή Αραβία, τον μεγαλύτερο εξαγωγέα αργού 
στον κόσμο, είχαν αξία 2,2 δισεκατομμυρί-
ων δολαρίων και οι εισαγωγές 2,4 δισεκ., 
σύμφωνα με επίσημα δεδομένα της καναδι-
κής κυβέρνησης.
Οι καναδικές εισαγωγές ήταν σχεδόν 
αποκλειστικά πετρέλαιο και πετροχημικά 
προϊόντα.
Η μοναρχία του Κόλπου επικρίνεται συχνά 
από οργανώσεις υπεράσπισης των ανθρω-
πίνων δικαιωμάτων για κατάφωρες παραβι-
άσεις, ιδίως για την καταστολή διαφωνού-
ντων και φεμινιστριών.
Τους τελευταίους μήνες επικρίθηκε και πάλι, 
ειδικά για τις εξαιρετικά βαριές ποινές που 
επιβλήθηκαν σε πολίτες που άσκησαν κρι-
τική στην εξουσία μέσω ιστότοπων κοινωνι-
κής δικτύωσης.
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Την πιλοτική εφαρμογή ενός προγράμματος υποτροφιών 
ανακοίνωσαν από κοινού η Ελληνική Πρωτοβουλία Καναδά 
(The Hellenic Initiative Canada) και η Πρεσβεία του Καναδά 
στην Ελλάδα, στο πλαίσιο του οποίου, θα αποδοθούν δύο 
υποτροφίες ύψους 10.000 καναδικών δολαρίων για το ακα-
δημαϊκό έτος 2024-25.
Το πρόγραμμα, που αφορά Έλληνες φοιτητές που επιθυ-
μούν να σπουδάσουν στον Καναδά, παρουσιάστηκε από 
την THI Canada, σε συνεργασία με την Πρεσβεία του Καναδά 
στην Αθήνα.

«Πρόκειται για μία εξαιρετική πρωτοβουλία που θα επιτρέ-
ψει στους Έλληνες φοιτητές να γνωρίσουν το παγκοσμίας 
φήμης Καναδικό εκπαιδευτικό σύστημα και να επιστρέψουν 
στην Ελλάδα με έναν πλούτο γνώσεων και τεχνογνωσία», 
σημείωσε, μιλώντας στο ΑΠΕ-ΜΠΕ η πρέσβης του Καναδά στην Ελλάδα, Άννα-Καρίν Ασε-
λίν(Anna-Karine Asselin).
Όπως είπε, ο Καναδάς κατατάσσεται πρώτος παγκοσμίως όσον αφορά την ποιότητα ζωής 
και τρίτος όσον αφορά στην ποιότητα της φοιτητικής ζωής.
«Είναι μια χώρα που προσφέρει υψηλότατη ποιότητα εκπαίδευσης, με προσιτό κόστος, σε 
ένα περιβάλλον που είναι ταυτόχρονα ασφαλές, με εξαιρετική ποιότητα ζωής», πρόσθεσε.
Όσο για το κομμάτι της ενσωμάτωσης στην καναδική κοινωνία, η κ. Ασελίν σημείωσε ότι 

Οι Έλληνες του εξωτερικού θα έχουν τη δυ-
νατότητα να ψηφίσουν μία ημέρα πριν από 
τις εθνικές εκλογές της 25ης Ιουνίου, όπως 
έγινε και στις εκλογές της 21ης Μαΐου.
Πέραν των 22.857 εγγεγραμμένων στους ει-
δικούς εκλογικούς καταλόγους εξωτερικού, 
στις δεύτερες εκλογές θα μπορούν να ψηφί-
σουν περίπου 7.000 επιπλέον ψηφοφόροι, 
οι οποίοι έκαναν ετεροχρονισμένα την αίτη-
ση εγγραφής στους εκλογικούς καταλόγους 
και είχε παρέλθει η προθεσμία που είχε τε-
θεί για τις πρώτες εκλογές, ανεβάζοντας το 
συνολικό αριθμό περί των 30.000. Πλέον, 
εφόσον πληρούν τα κριτήρια, θα συμπε-
ριληφθούν κανονικά στις νέες λίστες του 
υπουργείου Εσωτερικών.

Η αύξηση των εγγεγραμμένων στους ειδι-
κούς εκλογικούς καταλόγους εξωτερικού εν-
δέχεται να αυξήσει και τον αριθμό των εκλο-
γικών τμημάτων, καθώς για να δημιουργηθεί 
χρειάζεται μίνιμουμ 40 ψηφοφόρους. 
Αναλυτικά, μπορούν να ψηφίσουν στις επα-
ναληπτικές εκλογές όσοι είχαν υποβάλει αί-
τηση η οποία εγκρίθηκε 12 ημέρες πριν από 
την ημερομηνία προκήρυξης των εκλογών. 
Ως εκ τούτου, αν η ημερομηνία προκήρυξης 
των εκλογών είναι η 29η Μαΐου θα μπορούν 
να ψηφίσουν οι Έλληνες του εξωτερικού 
των οποίων η αίτηση της εγγραφή τους είχε 
εγκριθεί 12 ημέρες πίσω, ήτοι στις 17 Μαΐου.
Σε ό,τι αφορά τις ενστάσεις, όσοι Έλλη-
νες του εξωτερικού είδαν την αίτησή τους 
να απορρίπτεται, έχουν δικαίωμα να υπο-
βάλουν ένσταση για να συμπεριληφθούν 
στους εκλογικούς καταλόγους έως τις 26 
Μαΐου.
Πολύ σύντομες είναι οι προθεσμίες για τους 
Έλληνες που ψήφισαν στο εξωτερικό και 
πλέον επιθυμούν να ασκήσουν το εκλογικό 
τους δικαίωμα στην Ελλάδα. Οι σχετικές δι-
αδικασίες θα πρέπει να ολοκληρωθούν το 
αργότερο μέχρι την Παρασκευή 26 Μαΐου 
2023, καθώς αναμένεται η προκήρυξη για 
τη διεξαγωγή των νέων εκλογών την προ-
σεχή Δευτέρα 29 Μαΐου.
Ειδικότερα, μέχρι την προσεχή Παρασκευή, 
οι Έλληνες που ψήφισαν στο εξωτερικό 
έχουν το δικαίωμα να κάνουν διαγραφή ή 

αναστολή. Η διαγραφή αφορά, για παρά-
δειγμα, όσους ψήφισαν ως παροδικοί επι-
σκέπτες στη Λιθουανία την οποία επισκέ-
φθηκαν για τον αγώνα του Ολυμπιακού και 
στις επόμενες εκλογές θα βρίσκονται στην 
Ελλάδα. Επίσης, αφορά στους ψηφοφό-
ρους που θέλουν να ψηφίσουν στην Ελλά-
δα μόνο στις εκλογές του Ιουνίου, ωστόσο 
επιθυμούν να παραμείνουν εγγεγραμμένοι 
στους εκλογικούς καταλόγους του εξωτερι-
κού. Επισημαίνεται η αίτηση διαγραφής ή 
αναστολής αφορά όλους όσοι έκαναν αίτη-
ση εγγραφής στους εκλογικούς καταλόγους 
του εξωτερικού, ανεξαρτήτως του αν τελικά 
προσήλθαν στις κάλπες ή όχι.
Οι αιτήσεις διαγραφής και αναστολής ή οι 
ενστάσεις μπορούν να γίνονται στην πλατ-
φόρμα apodimoi.gov.gr.
Τι θα ισχύσει για όσους κάνουν τώρα αί-
τηση εγγραφής στους καταλόγους του 
εξωτερικού;
Διαφορετική είναι η αντιμετώπιση για όσους 
Έλληνες θελήσουν τώρα να ξεκινήσουν τη 
διαδικασία εγγραφής στους εκλογικούς 
καταλόγους του εξωτερικού. Οι συγκεκρι-
μένοι ψηφοφόροι δεν θα έχουν δικαίωμα 
συμμετοχής στις εκλογές της 25ης Ιουνίου, 
καθώς σύμφωνα με το άρθρο 101 του Ν. 
5003/2022 (Ά 230), εγγραφές ή μεταβολές 
αιτήσεων που γίνονται σε χρονικό διάστη-
μα μικρότερο των 12 ημερών πριν την προ-
κήρυξη των εκλογών θα καταχωρίζονται 
στους ειδικούς εκλογικούς καταλόγους εξω-
τερικού μετά τη διενέργεια των εκλογών. Ως 
εκ τούτου, η εγγραφή τους στους ειδικούς 
εκλογικούς καταλόγους του εξωτερικού θα 
ολοκληρωθεί στο μέλλον.

Υποτροφίες για σπουδές στον Καναδά το ακαδημαϊκό έτος 2024-25: Πρόγραμμα 
από την Hellenic Initiative Canada και την πρεσβεία της χώρας στην Ελλάδα

Επιπλέον 7.000 Έλληνες του 
εξωτερικού στις εκλογές 

της 25ης Ιουνίου

Έλληνες και Καναδοί έχουν πολλές κοινές αξίες.
Επιπλέον, κατά την ίδια, οι φοιτητές που προέρ-
χονται από άλλες χώρες «εμπλουτίζουν την ακα-
δημαϊκή και κοινωνική ζωή της χώρας».

«Το πολιτιστικό οικοδόμημα του Καναδά είναι 
φτιαγμένο από πολλούς μετανάστες και οι φοιτη-
τές είναι μέρος αυτού», είπε χαρακτηριστικά.
«Η αποστολή μας είναι να βοηθήσουμε τους Έλ-
ληνες φοιτητές να σπουδάσουν στον Καναδά και 
να τους δώσουμε ευκαιρίες να διαμορφώσουν 
το μέλλον της Ελλάδας», τόνισε από την πλευρά 
της στο ΑΠΕ-ΜΠΕ η Τούλα Αλεξοπούλου (Tula 
Alexopoulos), πρόεδρος της Επιτροπής Εκπαί-
δευσης της THI Canada.

Όπως είπε, στόχος είναι να δοθούν ευκαιρίες στους νέους ανθρώπους, να τους κινήσουν 
το ενδιαφέρον για τα πανεπιστημιακά προγράμματα του Καναδά και να ενισχυθούν οι σχέ-
σεις μεταξύ Καναδά και Ελλάδας».

Προκειμένου το πρόγραμμα να συνεισφέρει στις προσπάθειες αναστροφής του brain-drain, 
προτεραιότητα θα δοθεί σε φοιτητές που σκοπεύουν να επιστρέψουν στην Ελλάδα μετά 
την ολοκλήρωση των σπουδών τους.
«Δεν θέλουμε να συνεισφέρουμε στο brain-drain, ούτε και θέλουμε να αποτρέψουμε κά-
ποιον από το να αναζητήσει ευκαιρίες στον Καναδά ή αλλού.
Είναι όμως, σημαντικό να ξέρουμε ότι οι άνθρωποι αυτοί θα επιστρέψουν στην Ελλάδα κά-
ποια στιγμή, με τον πλούτο εμπειριών και ευκαιριών που θα έχουν αποκομίσει», επεσήμανε 
η κ. Αλεξοπούλου.
Οι υποτροφίες προορίζονται να απονεμηθούν σε υποδειγματικούς φοιτητές μεταπτυχιακών 
σπουδών με πάθος για το αντικείμενο που σπουδάζουν.
Προτεραιότητα θα δοθεί σε φοιτητές με ειδικότητες σε τομείς σπουδών που είναι σε υψηλή 
ζήτηση στο εργατικό δυναμικό στην Ελλάδα, σε τομείς καινοτόμων τεχνολογιών ή σε ειδικό-
τητες που ανταποκρίνονται στις τρέχουσες και μελλοντικές ανάγκες της χώρας.
H THI Canada σκοπεύει επίσης, να συνεργαστεί με οργανισμούς στην Ελλάδα και τον Κανα-
δά για να προσφέρει μετεκπαίδευση και εργασιακή εμπειρία σε φοιτητές που επιστρέφουν 
στην Ελλάδα για να συμβάλουν στην ανάπτυξη και την ευημερία της ελληνικής κοινωνίας.

«Θέλουμε να προσφέρουμε ευκαιρίες σε όσους έχουν ανάγκη και θα κάνουμε ό,τι μπο-
ρούμε για να βοηθήσουμε τους υποτρόφους μας και μέσω προγραμμάτων καθοδήγησης 
(mentoring) και παροχής δυνατοτήτων μετεκπαίδευσης», τόνισε η κ. Αλεξοπούλου.
Το πρόγραμμα υποτροφιών της Ελληνικής Πρωτοβουλίας Καναδά
Η THI Canada θα απονείμει δύο υποτροφίες ύψους 10.000 Καναδικών δολαρίων έκαστη, 
για φοιτητές που πληρούν τα κριτήρια της υποτροφίας, και έχουν γίνει δεκτοί σε μεταπτυ-
χιακό πρόγραμμα (Master) σε καναδικό πανεπιστήμιο για το ακαδημαϊκό έτος 2024-2025.
Οι υποψήφιοι πρέπει να είναι Έλληνες πολίτες που κατοικούν στην Ελλάδα, να έχουν γίνει 
δεκτοί σε κάποιο μεταπτυχιακό πρόγραμμα πανεπιστημίου του Καναδά και να κατέχουν 
τουλάχιστον 8/10 μέσο όρο βαθμολογίας από προπτυχιακό πανεπιστημιακό πρόγραμμα.
Για περισσότερες πληροφορίες σχετικά με τα κριτήρια επιλεξιμότητας και για την υποβολή 
αίτησης, οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να επισκεφθούν τον ιστότοπο της THI Canada στη 
διεύθυνση: https://ca.thehellenicinitiative.org/thic-scholarship-application-form/
Με σκοπό την ενίσχυση των ευπαθών ομάδων
Το «The Hellenic Initiative Canada» είναι ένας φιλανθρωπικός οργανισμός με έδρα τον Κα-
ναδά. Ιδρύθηκε το 2016, ως μέλος του παγκόσμιου «The Hellenic Initiative», με σκοπό την 
ενίσχυση των ευπαθών ομάδων κατά τη διάρκεια της ελληνικής οικονομικής κρίσης.
Όπως σημείωσε η κ. Αλεξοπούλου στο ΑΠΕ-ΜΠΕ, αποστολή του THI Canada είναι να 
κινητοποιήσει τους Ελληνοκαναδούς και γενικότερα τους φιλέλληνες, ώστε να βρεθούν οι-
κονομικοί πόροι που θα υποστηρίξουν προγράμματα που έχουν ως στόχο την ανακούφιση 
από τη φτώχεια, παρέχοντας τρόφιμα και άλλα βασικά είδη πρώτης ανάγκης, παρέχοντας 
υπηρεσίες υγείας καθώς επίσης και προωθώντας την παιδεία και την κατάρτιση δεξιοτήτων.
Περισσότερα σχετικά με το «The Hellenic Initiative Canada», στην ιστοσελίδα:
 www.thehellenicinitiative.ca .
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Γιάννης Χρυσουλάκης για τη συμμετοχή των Ελλήνων εκλογέων 

εκτός ελληνικής επικράτειας στις βουλευτικές εκλογές: «Σήμερα 
είναι μια ιστορική μέρα, μια μέρα γιορτής για τη Δημοκρατία»

εκλογικής διαδικασίας 
και μερίμνησε για τη λει-
τουργία των 99 εκλογι-
κών τμημάτων ανά τον 
κόσμο. Σημαντικός αριθ-
μός εξ αυτών φιλοξενή-
θηκε σε Πρεσβείες και 
χώρους Ελληνικών Αρ-
χών Εξωτερικού. Επίσης, 
στην Κεντρική Υπηρεσία 
του Υπουργείου Εξωτερι-
κών, η Γενική Γραμματεία 
Απόδημου Ελληνισμού 
και Δημόσιας Διπλωματίας, μαζί με όλες τις 
συναρμόδιες Διευθύνσεις διέθεσαν όλους 
τους απαραίτητους πόρους για την απρό-
σκοπτη και επιτυχή διενέργεια της εκλογι-
κής διαδικασίας». 

Σύμφωνα με τον Γενικό Γραμματέα, «και 
σε συμβολικό επίπεδο, το μήνυμα από τη 
σημερινή εκλογή είναι ηχηρό», καθώς η ψή-
φος των Ελλήνων στο εξωτερικό συνιστά 
ένα καίριο ζήτημα που άπτεται ευρύτερα 
των θεσμικών σχέσεων των Αποδήμων με 
την Ελληνική πολιτεία. H δυνατότητα αυτή 
αποτελεί πλέον κεκτημένο για το πολιτειακό 
μας σύστημα. Αυτό το κεκτημένο σταδιακά 
θα παγιωθεί στη συνείδηση των Ελλήνων 
εκλογέων στο εξωτερικό και τελικά θα ανα-
γνωριστεί ως προνόμιο και εθνικό καθήκον, 
ωθώντας σε  μαζικότερη συμμετοχή. Ο κ. 

Χρυσουλάκης εξέφρασε την πεποίθηση 
ότι «η δικτύωση και η ενεργοποίηση των 
Ελλήνων εκτός ελληνικής επικράτειας δεν 
μπορεί παρά να επιτευχθεί με την ενεργό 
συμμετοχή τους στα κοινά της χώρας». Γιατί 
όλοι οι Έλληνες, εντός και εκτός ελληνικής 
επικράτειας, πρέπει να έχουμε λόγο για το τι 
συμβαίνει στην Ελλάδα, υπογράμμισε.

Σημειώνεται ότι οι εκλογικοί σάκοι με τα 
κλειστά και σφραγισμένα ψηφοδέλτια των 
Ελλήνων εκλογέων του εξωτερικού θα 
μεταφερθούν αεροπορικώς στην Αθήνα, 
συνοδεία των αρμόδιων Εποπτών και Δι-
καστικών Αντιπροσώπων, και θα παραδο-
θούν στο Εφετείο Αθηνών όπου θα γίνει η 
καταμέτρηση των ψήφων, μετά το πέρας 
της εκλογικής διαδικασίας και εντός της ελ-
ληνικής επικράτειας.

Οι Ελληνίδες και οι Έλληνες του εξωτερι-
κού προσήλθαν σήμερα στις κάλπες για να 
ασκήσουν το εκλογικό τους δικαίωμα στις 
Γενικές Βουλευτικές Εκλογές 2023. 22.855 
Έλληνες εκλογείς που διαμένουν εκτός ελ-
ληνικής επικράτειας, των οποίων οι αιτή-
σεις εγγραφής εγκρίθηκαν από το Υπουρ-
γείο Εσωτερικών σύμφωνα με τα κριτήρια 
που προβλέπει ο Ν.4648/2019, είχαν για 
πρώτη φορά τη δυνατότητα να επιλέξουν να 
ψηφίσουν από τον τόπο διαμονής τους στο 
εξωτερικό, αντί να μεταβούν στην Ελλάδα.

«Σήμερα είναι μια ιστορική μέρα, μια μέρα 
γιορτής για τη Δημοκρατία μας» καθώς 
αγκαλιάζει και τους Έλληνες εκλογείς του 
εξωτερικού, τόνισε ο Γενικός Γραμματέας 
Απόδημου Ελληνισμού και Δημόσιας Δι-
πλωματίας, Γιάννης Χρυσουλάκης σε δηλώ-
σεις του προς τα ΜΜΕ. «Με μεγάλη χαρά 
και συγκίνηση παρακολουθήσαμε χθες τα 
μεσάνυχτα τις κάλπες που άνοιξαν για τους 
Έλληνες εκλογείς στην Αυστραλία, καθώς 

σε 34 ακόμη χώρες στη συνέχεια. Η διαδι-
κασία ολοκληρώνεται στις 5 τα ξημερώμα-
τα Κυριακής με τα εκλογικά τμήματα στη 
δυτική ακτή των ΗΠΑ». «Μπορεί να είναι 
ένα μικρό πρώτο βήμα, καθώς οι περιορι-
σμοί είναι πολλοί, όμως πρόκειται για μία 
ιστορική στιγμή που μας ενθαρρύνει για να 
συνεχίσουμε». 

Ο Γενικός Γραμματέας επισήμανε ότι η συμ-
μετοχή των Ελλήνων εκλογέων του εξω-
τερικού έφτασε σε πολύ υψηλά επίπεδα. 
Σημείωσε, επίσης, ότι «η διαδικασία στα 
εκλογικά τμήματα στο εξωτερικό εκτυλίχθη-
κε με άψογο τρόπο και υποδειγματικά σε 
επίπεδο οργάνωσης από πλευράς Υπουρ-
γείου Εξωτερικών». Το Υπουργείο Εξωτερι-
κών, σε στενή συνεργασία με το Υπουργείο 
Εσωτερικών, το οποίο είναι αρμόδιο για 
τη διεξαγωγή των βουλευτικών εκλογών, 
συνέδραμε με τη συνεχή συνέργεια των 
οικείων Ελληνικών Διπλωματικών και Προ-
ξενικών Αποστολών στην προετοιμασία της 

Εξαιρετική οργάνωση των εκλογών 
στον Απόδημο Ελληνισμό

Ιδιαίτερα εγκωμιαστικά σχόλια αναρτήθη-
καν για την Γενική Γραμματεία Απόδημου 
Ελληνισμού και Δημόσιας Διπλωματίας σε 
όλα τα κράτη που πραγματοποιήθηκαν οι 
εκλογές Ελλήνων εξωτερικού.
Ο Γενικός Γραμματέας κ. Ιωάννης Χρυσου-
λάκης κατήρτισε και συντόνισε ένα επιχει-
ρησιακό σχέδιο το οποίο υλοποίησαν οι 
διπλωματικές αρχές του Υπουργείου Εξω-
τερικών, σε 35 κράτη, με απόλυτη επιτυχία.
Με άψογο κεντρικό συντονισμό συμμετεί-
χαν από θέσεις ευθύνης 900 άτομα, πραγ-
ματοποιήθηκαν περισσότερες από 300 
μετακινήσεις εκτός έδρας, συμμετείχαν 82 
πόλεις σε 35 κράτη και οι Έλληνες του εξω-
τερικού ψήφισαν σε 99 εκλογικά τμήματα.

Μια ιστορική στιγμή της πρώτης εφαρμογής 
του νέου νόμου για την ψήφο των Ελλήνων 
του Εξωτερικού, ο οποίος όμως χρειάζεται 
σημαντικές βελτιώσεις.

Σε όλα τα κράτη οι ψηφοφόροι, που έκαναν 
ρεκόρ συμμετοχής με 79,4% επί των εγγε-
γραμμένων, δήλωσαν χαρούμενοι, ενθου-
σιασμένοι και εντυπωσιασμένοι από την 
άρτια οργάνωση του εγχειρήματος.
Οι διπλωματικοί σάκκοι με τα κλειστά ψη-
φοδέλτια έχουν φθάσει στο Εφετείο, όπου 
αποσφραγίζονται από επιτροπή και κατα-
χωρούνται στα αποτελέσματα των εθνικών 
εκλογών. Η διαδικασία ολοκληρώνεται σή-
μερα Monday May 22.

Από τα εκλογικά κέντρα των εννέα πόλεων όπου 
λειτουργεί οργανωμένη ελληνική διπλωματική 
Αρχή (σ.σ. Πρεσβεία Ουάσιγκτον και Γενικά Προξε-
νεία σε Νέα Υόρκη, Βοστώνη, Σικάγο, Τάμπα, Ατλά-
ντα, Λος Αντζελες, Σαν Φρανσίσκο και Χιούστον) 
ψήφισαν 1.231 από τους 1.680 εγγεγραμμένους 
ψηφοφόρους, με το ποσοστό συμμετοχής να αγ-
γίζει το 73,27%.
Η Νέα Δημοκρατία έλαβε 759 ψήφους και ποσο-
στό 62,21%,
ο ΣΥΡΙΖΑ 141 και 11,56%,
το ΜέΡΑ25 – Συμμαχία για την Ρήξη ήρθε τρίτο κόμμα με 81 ψήφους και 6,64%
ΠΑΣΟΚ – Κίνημα Αλλαγής συγκέντρωσε 76 ψήφους και 6,23%.
Εθνική Δημιουργία (Θάνος Τζήμερος – Φαήλος Κρανιδιώτης) 58 ψήφους και ποσο-
στό 4,75%,
ΚΚΕ 38 ψήφους και ποσοστό 3,11%.
Πλεύση Ελευθερίας 22 ποσοστό 1,8%
Νίκη 22 ποσοστό 1,8%
Συμμαχία Ανατροπής (11 – 0,9%),
ΑΝΤΑΡΣΥΑ (7 – 0,57%),
Ελληνική Λύση (4 – 0,33%)
ΕΝΩΝΩ Συμμαχία Ελευθερίας (1 – 0,08%).
Αναφορικά με τα αποτελέσματα ανά πόλη, μετά την ενσωμάτωση του συνόλου των εκλογι-
κών κέντρων, η εικόνα έχει ως εξής:
ΝΕΑ ΥΟΡΚΗ: Νέα Δημοκρατία 226 (63,31%), ΣΥΡΙΖΑ 40 (11,2%), ΠΑΣΟΚ – Κίνημα Αλ-
λαγής 25 (7%), ΜέΡΑ25 23 (6,44%), Εθνική Δημιουργία 16 (4,48%), ΝΙΚΗ 7 (1,96%), ΚΚΕ 
6 (1,68%), Πλεύση Ελευθερίας 4 (1,12%), Συμμαχία Ανατροπής 4 (1,12%), Ελληνική Λύση 
1 (0,28%).
ΟΥΑΣΙΓΚΤΟΝ: Νέα Δημοκρατία 119 (71,26%), ΣΥΡΙΖΑ 17 (10,18%), ΠΑΣΟΚ – Κίνημα Αλ-
λαγής 13 (7,78%), ΜέΡΑ25 7 (4,19%), ΚΚΕ 4 (2,40%), Πλεύση Ελευθερίας 4 (2,40%) Εθνική 
Δημιουργία 2 (1,20%), Ελληνική Λύση 1 (0,60%).
ΒΟΣΤΩΝΗ: Νέα Δημοκρατία 120 (62,50%), ΣΥΡΙΖΑ 25 (13,02%), Εθνική Δημιουργία 14 
(7,29%), ΠΑΣΟΚ – Κίνημα Αλλαγής 10 (5,21%), ΚΚΕ 9 (4,69%), ΜέΡΑ25 9 (4,69%), Πλεύση 
Ελευθερίας 2 (1,04%), Συμμαχία Ανατροπής 2 (1,04%), ΝΙΚΗ 1 (0,52%).
ΣΙΚΑΓΟ: Νέα Δημοκρατία 63 (57,80%), ΜέΡΑ25 14 (12,84%), ΣΥΡΙΖΑ 9 (8,26%), Εθνι-
κή Δημιουργία 9 (8,26%), ΠΑΣΟΚ – Κίνημα Αλλαγής 8 (7,34%), ΚΚΕ 4 (3,67%), ΝΙΚΗ 1 
(0,92%) Πλεύση Ελευθερίας 1 (0,92%).
ΑΤΛΑΝΤΑ: Νέα Δημοκρατία 26 (63,41%), ΣΥΡΙΖΑ 6 (14,63%), ΜέΡΑ25 3 (7,32%), Εθνική 
Δημιουργία 2 (4,88%), Πλεύση Ελευθερίας 2 (4,88%), ΝΙΚΗ 1 (2,44%), ΕΝΩΝΩ Συμμαχία 
Ελευθερίας 1 (2,44%).
ΤΑΜΠΑ: Νέα Δημοκρατία 31 (51,67%), ΣΥΡΙΖΑ 7 (11,67%), ΜέΡΑ25 7 (11,67%), ΝΙΚΗ 5 
(8,33%), Εθνική Δημιουργία 4 (6,67%), ΚΚΕ 2 (3,33%), Πλεύση Ελευθερίας 2 (3,33%), Συμ-
μαχία Ανατροπής 1 (1,67%), Ελληνική Λύση 1 (1,67%).
ΧΙΟΥΣΤΟΝ: Νέα Δημοκρατία 39 (66,10%), ΣΥΡΙΖΑ 6 (10,17%), ΠΑΣΟΚ – Κίνημα αλλα-
γής 3 (5,08%), ΜέΡΑ25 3 (5,08%), ΝΙΚΗ 3 (5,08%), ΚΚΕ 2 (3,39%), Εθνική Δημιουργία 1 
(1,69%),Συμμαχία Ανατροπής 1 (1,69%), ΑΝΤΑΡΣΥΑ 1 (1,69%).

Εκλογές 2023: Τα τελικά 
αποτελέσματα περιφέρειας 

Εξωτερικού από το ΥπΕσ

ΣΑΝ ΦΡΑΝΣΙΣΚΟ: Νέα Δημοκρατία 81 (57,04%), ΣΥΡΙΖΑ 19 (13,38%), ΠΑΣΟΚ – Κίνημα 
Αλλαγής 11 (7,75%), ΜέΡΑ25 9 (6,34%), Εθνική Δημιουργία 9 (6,34%), ΚΚΕ 6 (4,23%), 
ΝΙΚΗ 3 (2,11%),Πλεύση Ελευθερίας 2 (1,41%), Συμμαχία Ανατροπής 1 (0,70%), ΑΝΤΑΡΣΥΑ 
1 (0,70%).
ΛΟΣ ΑΝΤΖΕΛΕΣ: Νέα Δημοκρατία 54 (58,06%), ΣΥΡΙΖΑ 12 (12,90%), ΠΑΣΟΚ – Κίνημα 
Αλλαγής 6 (6,45%), ΜέΡΑ25 6 (6,45%), ΚΚΕ 5 (5,38%), Πλεύση Ελευθερίας 5 (5,38%), 
Συμμαχία Ανατροπής 2 (2,15%),  Εθνική Δημιουργία 1 (1,08%), ΝΙΚΗ 1 (1,08 %), Ελληνική 
Λύση 1 (1,08%).
Κυριαρχία ΝΔ και στον Καναδά
Ανάλογη εικόνα με την ψηφοφορία των ΗΠΑ καταγράφηκε και στην εκλογική διαδικασία 
στον Καναδά, όπου οι απόδημοι προσήλθαν στα εκλογικά κέντρα του Τορόντο και του 
Μόντρεαλ, με συμμετοχή που άγγιξε το 70,73%, με τα αποτελέσματα να έχουν ως εξής:
ΚΑΝΑΔΑΣ – ΣΥΝΟΛΟ: Νέα Δημοκρατία 73 (50,34%), ΣΥΡΙΖΑ 28 (19,31%), ΠΑΣΟΚ – 
Κίνημα Αλλαγής 14 (9,66%), ΚΚΕ 13 (8,97%), Εθνική Δημιουργία 5 (3,45%), ΜέΡΑ25 5 
(3,45%), Πλεύση Ελευθερίας 4 (2,76%), Συμμαχία Ανατροπής 2 (1,38%), ΝΙΚΗ 1 (0,69%).
ΤΟΡΟΝΤΟ: Νέα Δημοκρατία 34 (42,50%), ΣΥΡΙΖΑ 19 (23,75%), ΚΚΕ 9 (11,25%), ΠΑΣΟΚ 
– Κίνημα Αλλαγής 7 (8,75%), Εθνική Δημιουργία 3 (3,75%), ΜέΡΑ25 3 (3,75%), Πλεύση 
Ελευθερίας 3 (3,75%), Συμμαχία Ανατροπής 1 (1,25%), ΝΙΚΗ 1 (1,25%).
ΜΟΝΤΡΕΑΛ: Νέα Δημοκρατία 39 (60,00%), ΣΥΡΙΖΑ 9 (13,85%), ΠΑΣΟΚ – Κίνημα Αλλα-
γής 7 (10,77%), ΚΚΕ 4 (6,15%), Εθνική Δημιουργία 2 (3,08%),  ΜέΡΑ25 2 (3,08%), Πλεύση 
Ελευθερίας 1 (1,54%), Συμμαχία Ανατροπής 1 (1,54%).
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Η συντριπτική νίκη της Νέας Δημοκρα-
τίας στις εκλογές και η κατάρρευση των 
ποσοστών του ΣΥΡΙΖΑ αναδιαμορφώνει 
το πολιτικό σκηνικό με νέα δεδομένα. 
Με καταμετρημένο το 99,70% της Επι-
κράτειας, η ΝΔ συγκεντρώνει 40,79%, ο 
ΣΥΡΙΖΑ – ΠΣ 20,07%, το ΠΑΣΟΚ – ΚΙΝΑΛ 
11,46 %, το ΚΚΕ 7,23% και η Ελληνική 
Λύση 4,45%.
Ο Κυριάκος Μητσοτάκης, αφού έλαβε από 
την Πρόεδρο της Δημοκρατίας τη διερευνη-
τική εντολή, την οποία γνωστοποίησε ότι θα 
επιστρέψει, τηλεφώνησε στους πολιτικούς 
αρχηγούς και τους μετέφερε ότι θα προτείνει 
την επίσπευση της σύγκλισης και διάλυσης 
της νέας Βουλής, ώστε να διεξαχθεί η νέα 
εκλογική αναμέτρηση στις 25 Ιουνίου.

Απο την άλλη πλευρά, στην Κουμουνδού-
ρου είναι βαρύ το κλίμα, με τον Αλέξη Τσί-
πρα να αναλαμβάνει την ευθύνη αλλά να 
μην εγκαταλείπει, στη μέση ενός δύσκολου 
αγώνα, όπως χαρακτηριστικά δήλωσε.

Μεγάλη είναι η ικανοποίηση στο ΠΑΣΟΚ-
ΚΙΝΑΛ που αύξησε τα ποσοστά του, με τον 
Νίκο Ανδρουλάκη να δηλώνει οτι «το λαογέν-
νητο κίνημα γίνεται ξανά πρωταγωνιστής».

Για πολιτικό «σεισμό» έκανε λόγο ο Κυριά-
κος Μητσοτάκης, χαρακτηρίζοντας τη Νέα 
Δημοκρατία το μεγαλύτερο κεντροδεξιό 
κόμμα στην Ευρώπη, την ώρα που εκατο-
ντάδες υποστηρικτές της γαλάζιας παράτα-
ξης πανηγύριζαν έξω από τα γραφεία της 
Πειραιώς.
Στις πρώτες του δηλώσεις μετά τη συντρι-
πτική επικράτηση στην κάλπη της απλής 
αναλογικής, ο πρωθυπουργός προανήγ-
γειλε την επιτάχυνση των προβλεπόμενων 
διαδικασιών, «φωτογραφίζοντας» δεύτερη 
εκλογική αναμέτρηση, προκειμένου η χώρα 
να αποκτήσει το συντομότερο δυνατό μία 
ισχυρή και αυτοδύναμη κυβέρνηση της 
Νέας Δημοκρατίας με ορίζοντα τετραετίας, 
όπως υπογράμμισε. «Τα δεδομένα της κάλ-
πης είναι καταλυτικά. Αποδεικνύουν ότι η 
Νέα Δημοκρατία έχει την έγκριση των πολι-
τών να κυβερνήσει αυτοδύναμη και δυνατή» 
τόνισε εμώ συμπλήρωσε: «Η ελπίδα νίκησε 
την απαισιοδοξία και η ενότητα νίκησε τον 
διχασμό. Συνεπής στις δεσμεύσεις μου, 
από αύριο θα ακολουθήσω όλες τις διαδικα-
σίες που προβλέπει το Σύνταγμά μας. Δια-
τηρώντας όμως σταθερή την άποψή μου ότι 
τα μαθηματικά της απλής αναλογικής παρα-
πέμπουν σε κομματικά παζάρια και τελικά 
καταλήγουν σε αδιέξοδα. Χωρίς αμφιβολία, 
ο πολιτικός «σεισμός» που εκδηλώθηκε σή-
μερα μας καλεί όλους να επιταχύνουμε τη 
διαδικασία για οριστική κυβερνητική λύση 
στον τόπο, ώστε η πατρίδα μας να έχει το 
συντομότερο δυνατόν έμπειρο χέρι στο τι-
μόνι της».
«Η σημερινή νίκη ανήκει σε όλους εσάς. 
Στην κυριολεξία όλη η Ελλάδα είναι μπλε σή-
μερα. Οι πολίτες μάς ανταπέδωσαν απλό-
χερα αυτή την εμπιστοσύνη τους και έχουμε 
ένα χρέος, με σεμνότητα και χωρίς έπαρση, 
να σταθούμε στο ύψος των περιστάσεων. 
Θα δώσουμε μαζί τον επόμενο αγώνα, που 
ξεκινάει αύριο κιόλας, ώστε στις επόμενες 
εκλογές αυτό το οποίο αποφάσισαν ήδη 
οι πολίτες, την αυτοδύναμη Νέα Δημοκρα-
τία, να επιβεβαιωθεί και μαθηματικά στην 

κάλπη» ανέφερε ακόμη ο κ. Μητσοτάκης.
Ο πρωθυπουργός παρέλαβε τη διερευνη-
τική εντολή από την Πρόεδρο της Δημο-
κρατίας, λίγο μετά τις δώδεκα το μεσημέρι 
της Δευτέρα, ενημερώνοντας την Κατερίνα 
Σακελλαροπούλου για την ειλημμένη από-
φασή του να την επιστρέψει άμεσα, προκει-
μένου, όπως σημείωσε, να τρέξουν με γορ-
γούς ρυθμούς οι διαδικασίες για τον ορισμό 
υπηρεσιακής κυβέρνησης και οι επόμενες 
εκλογές, με το σύστημα της ενισχυμένης 
αναλογικής, να γίνουν το συντομότερο 
δυνατό.
Το τηλεφώνημα Κ. Μητσοτάκη στους πο-
λιτικούς αρχηγούς
Αρχικά, ενημέρωσε τον Αλέξη Τσίπρα, ενώ 
στη συνέχεια συνομίλησε διαδοχικά με τον 
Νίκο Ανδρουλάκη, τον Δημήτρη Κουτσού-
μπα και τον Κυριάκο Βελόπουλο. Ο Κυριά-
κος Μητσοτάκης επανέλαβε ότι θεωρεί πως 
δεν υπάρχει προϋπόθεση για σχηματισμό 
κυβέρνησης από την παρούσα Βουλή και 
μετέφερε στους πολιτικούς αρχηγούς ότι η 
κυβέρνηση θα προτείνει την επίσπευση της 
σύγκλισης και διάλυσης της νέας Βουλής, 
ώστε να διεξαχθούν βουλευτικές εκλογές 
στις 25 Ιουνίου.
Λίγο μετά τις 5 το απόγευμα, ο Πρωθυπουρ-
γός επέστρεψε τηλεφωνικά τη διερευνητική 
εντολή, ενώ νωρίτερα στη συνάντησή του 
με την Πρόεδρο της Δημοκρατίας, έθεσε εκ 
νέου το διακύβευμα της επόμενης ημέρας 
ενόψει της νέας εκλογικής αναμέτρησης.
Όπως όλα δείχνουν, η νέα Βουλή θα ορκι-
στεί την Κυριακή και θα διαλυθεί την επόμε-
νη Δευτέρα για τη διεξαγωγή των επόμενων 
εκλογών, με την ενισχυμένη αναλογική.

Σε εγρήγορση οι κομματικές «μηχα-
νές» της ΝΔ για τη δεύτερη εκλογική 
αναμέτρηση
Σε εγρήγορση παραμένουν οι κομματικές 
«μηχανές» της Νέας Δημοκρατίας, καθώς 
μέσα στις επόμενες ημέρες και μετά την 
ολοκλήρωση των προβλεπόμενων διαδικα-
σιών, αναμένεται ότι θα «σηκωθεί η αυλαία» 
για τη νέα προεκλογική περίοδος.
Μέσα στα επόμενα εικοσιτετράωρα, το 
γαλάζιο στρατηγείο θα μεταφερθεί από το 
Μέγαρο Μαξίμου στα κεντρικά γραφεία της 
οδού Πειραιώς, ενώ μέχρι την Παρασκευή 
θα έχει αποκρυσταλλωθεί το πλήρες πρό-
γραμμα των περιοδειών του Κυριάκου Μη-
τσοτάκη σε Αττική και Περιφέρειες.
Όπως ανέφερε χαρακτηριστικά υψηλό-
βαθμο στέλεχος της Νέας Δημοκρατίας, οι 
περιοδείες του κ. Μητσοτάκη θα έχουν ως 
σημείο αναφοράς, σε πρώτη φάση, περι-
οχές τις οποίες ο πρωθυπουργός δεν επι-
σκέφθηκε στη διάρκεια της προηγούμενης 
προεκλογικής περιόδου. Παράλληλα, στο 
«μικροσκόπιο» θα βρεθούν περιοχές στις 
οποίες η Νέα Δημοκρατία έχει περιθώριο 
να αυξήσει περαιτέρω τα ποσοστά της σε 
σύγκριση με το ορόσημο της 21ης Μαΐου.
Σε κάθε περίπτωση, ο Κυριάκος Μητσο-
τάκης, με τις σημερινές αναφορές του στο 
διάλογο με την Πρόεδρο της Δημοκρατίας, 
«σκιαγράφησε» τη στρατηγική που θα χα-
ράξει στη διάρκεια της νέας προεκλογικής 
εκστρατείας. Η στρατηγική αυτή θα έχει ως 
πρόταγμα τη σταθερότητα, την επικοινωνία 
του κυβερνητικού προγράμματος της επό-
μενης τετραετίας, το θετικό λόγο και τα θε-
τικά μηνύματα για την επόμενη ημέρα της 

Ιστορική νίκη της ΝΔ, κατάρρευση ΣΥΡΙΖΑ, χαμόγελα στο 
ΠΑΣΟΚ – Η επόμενη μέρα & οι διερευνητικές εντολές

G R E E K N E W S

χώρας.

Νέο μήνυμα Αλ. Τσίπρα: «Είμαι 
εδώ – Αναλαμβάνω την ευθύνη»
Έντονος προβληματισμός επικρα-
τεί στον ΣΥΡΙΖΑ – ΠΣ, μετά την 
εκλογική ήττα. «Είμαι εδώ. Έχουμε 
ευθύνη να αποτρέψουμε την προ-
οπτική ενός ανεξέλεγκτου ηγεμόνα 
πρωθυπουργού», ανέφερε σε νέα 
του δήλωση ο Αλέξης Τσίπρας, 
επιρρίπτοντας παράλληλα ευθύ-
νες στο ΠΑΣΟΚ – ΚΙΝΑΛ που δεν 
ανταποκρίθηκε στο κάλεσμα του 
ΣΥΡΙΖΑ. Με τις 20 μονάδες διαφο-
ρά να ρίχνουν βαριά «σκιά» στην 
Κουμουνδούρου, την Τρίτη θα συ-
νεδριάσει η Πολιτική Γραμματεία 
του κόμματος και την Τετάρτη η Κε-
ντρική Επιτροπή, με στόχο να αναζητηθούν 
οι αιτίες του αρνητικού αποτελέσματος και 
να αποφασιστεί η στρατηγική του δεύτερου 
γύρου.
Με το βλέμμα στραμμένο πλέον στην εκλο-
γική μάχη της 25ης Ιουνίου, ο Αλέξης Τσί-
πρας με τη φράση του «Είμαι εδώ» έστειλε 
πολλαπλά μηνύματα, μετά τη διευρυμένη 
συνεδρίαση του Εκτελεστικού Γραφείου. 
Δείχνοντας κυρίως προς τη Χαριλάου Τρι-
κούπη, όπως και στα άλλα προοδευτικά 
κόμματα, άσκησε σκληρή κριτική για τη στά-
ση τους στην πρώτη εκλογική μάχη επιρρί-
πτοντάς τους ευθύνες σε ό, τι αφορά στη 
διαμόρφωση των συσχετισμών, ενώ περιέ-
γραψε έναν από τους βασικούς στόχους για 
την επόμενη εκλογική αναμέτρηση. «Χθες, 
την ώρα μιας ιστορικής εκλογικής νίκης της 
δεξιάς, αυτοί πανηγυρίζανε περισσότερο 
απο τους Νεοδημοκράτες για τη πτώση των 
ποσοστών του ΣΥΡΙΖΑ. Εμείς κοιτάζαμε 
τη χώρα. Εκείνοι το δικό τους χωράφι. (…) 
Στις επόμενες εκλογές έχουμε την ευθύνη 
πρωτίστως να αποτρέψουμε τη προοπτική 
ενός παντοδύναμου και ανεξέλεγκτου ηγε-
μόνα πρωθυπουργού. Αλλά να προστατέ-
ψουμε τη πρωταγωνιστική παρουσία της 
αριστεράς στη πολιτική ζωή του τόπου», 
υπογράμμισε.
Η λέξη «ανασύνταξη» κυριάρχησε στις το-
ποθετήσεις των στελεχών του ΣΥΡΙΖΑ για 
την επόμενη εκλογική αναμέτρηση, ενώ 
έντονη ήταν και η αυτοκριτική για λάθη 
και παλινωδίες, ιδιαίτερα των τελευταίων 
ημερών.
«Σοκ και δέος ήταν. Ούτε η ΝΔ, ούτε εμείς 
το περιμέναμε (…) Χρειάζεται πιο βαθιά με-
λέτη. Προέχει η μάχη των εκλογών και θα 
είμαστε παρόντες» ανέφερε ο πρώην υφυ-
πουργός Εξωτερικών του ΣΥΡΙΖΑ, κ. Γιάν-
νης Αμανατίδης.
Ο κ. Χρήστος Σπίρτζης τόνισε: «Έγιναν 
λάθη από πολλά στελέχη του ΣΥΡΙΖΑ. (…) 
Δεν πείσαμε (…) Περάσαμε μια ολόκληρη 
εκλογική διαδικασία και δεν προτείναμε 
αυτά που απασχολούν τον πολίτη».
Πολλά στελέχη απέδωσαν την ήττα και στη 
θολή εικόνα που εξέπεμψε το μήνυμα του 
ΣΥΡΙΖΑ και εστιάζουν στην ανάδειξή του σε 
βασικό πόλο της κεντροαριστεράς.
«Η περίοδος της παιδικής χαράς τελειώνει 
με ένα χαστούκι. Μας έφτυσαν, δεν βρέχει. 
Το χαστούκι είναι η τελευταία ευκαιρία να 
σοβαρευτούμε» είπε ο κ. Γιώργος Τσίπρας.
επιστρέψει αμέσως

Όλα δείχνουν ότι στις εκλογές του Ιουνίου, 
ο Αλέξης Τσίπρας θα περάσει στην κατά μέ-
τωπο επίθεση και σφοδρή κριτική.
Στην αποτίμηση του εκλογικού αποτελέσμα-
τος, κυριαρχεί η αυτοκριτική, που ομολογεί-
ται ότι η ηττήθηκε η στρατηγική της απλής 
αναλογικής. Σημειώνουν ακόμα ότι υπήρξε 
μία μη ανιχνεύσιμη ενίσχυση της ΝΔ τις τε-
λευταίες ημέρες πριν τις εκλογές.
Στον ΣΥΡΙΖΑ, εμφανίστηκαν αποφασισμέ-
νοι να δώσουν τη μάχη, προκειμένου να 
σταθεί ισχυρό ανάχωμα στην παντοδυνα-
μία και την αλαζονεία της κυβέρνησης Μη-
τσοτάκη και συγχρόνως να μην κάνει τη 
χάρη σε όσους επιθυμούν την απόσυρση 
του ΣΥΡΙΖΑ – ΠΣ, από ηγέτη του προοδευ-
τικού πόλου στη χώρα και την αντικατάστα-
σή του με έναν βολικό δικομματισμό.

ΠΑΣΟΚ – ΚΙΝΑΛ: Σκληρή απάντηση στις 
δηλώσεις Τσίπρα – Θα επιστρέψει τη δι-
ερευνητική εντολή
Για την διερευνητική εντολή που θα λαβει ο 
Νίκος Ανδρουλάκης, σημειώνουν στο ΠΑ-
ΣΟΚ – ΚΙΝΑΛ ότι δεν υπάρχει περιεχόμε-
νο πλέον στην διερευνητική, οπότε και θα 
επιστραφεί.
Από την Χαριλάου Τρικούπη, απαντώντας 
στην κριτική που άσκησε ο κ. Τσίπρας, σχο-
λιάζουν ότι: «Οι πρωταθλητές του θράσους 
συνεχίζουν την ίδια τακτική, λες και δεν έχει 
μεσολαβήσει η λαϊκή ετυμηγορία.
Πριν τις εκλογές τους έφταιγαν οι δημοσκο-
πήσεις που όμως, όπως αποδέιχθηκε τους 
ευνοούσαν σκανδαλωδώς εις βάρος του 
ΠΑΣΟΚ, αποδεικνύοντας ποιο είναι το βο-
λικό κόμμα για μα πετύχει τους στόχους του 
ο κ. Μητσοτάκης.
Θα μείνετε στην μνήμη των προοδευτικών 
πολιτών ως αυτός που έδωσε το φιλί της 
ζωής στην κυβέρμηση του κ. Μητσοτάκη».
«Πάνω στην αγωνία της πολιτικής σας επι-
βίωσης, αγκαλιάσατε τα στελέχη του Πάνου 
Καμμένου, για να ξεπλύνετε την κυβέρνηση 
της χρεοκοπιας του κ. Καραμανλή και απευ-
θύνατε προσκλητήριο στους ψηφοφόρους 
του Κασιδιάρη και των δολοφόνων του Παύ-
λου Φύσσα» υπογραμμισαν.
Λενε ακόμη ότι οι πολίτες στις επόμενες 
εκλογες, θα ψηφίσουν για το ποιος θα εί-
ναι αντιπιολίτευση, επισημαίνοντας πως το 
ΠΑΣΟΚ είναι η αξιόπιση και ισχυρή αντιπο-
λίτευση στην ΝΔ.
Ρεπορτάζ: Κάτια Αντωνιάδη, Δημήτρης Γκά-
τσιος, Γιάννης Φασουλάς, Λίνα Μεθάνη
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Tα καθήκοντά του ως υπηρεσιακός 
πρωθυπουργός ανέλαβε ο πρόεδρος 
του Ελεγκτικού Συνεδρίου, Ιωάννης 
Σαρμάς, τον οποίο υποδέχθηκε στο Μέ-
γαρο Μαξίμου ο Κυριάκος Μητσοτάκης, 
παραδίδοντάς του έναν ογκώδη μπλε 
φάκελο με τις προτεραιότητες της κυ-
βέρνησης αλλά και τα σημαντικά ανοι-
χτά θέματα της χώρας για τον επόμενο 
έναν μήνα.
«Αλλαγή σκυτάλης» στο Μαξίμου
Ο Κυριάκος Μητσοτάκης, αφού παρέ-
δωσε τα πρωθυπουργικά καθήκοντα 
στον Ιωάννη Σαρμά, αποχώρησε από το 
Μέγαρο Μαξίμου με προορισμό τα γρα-
φεία της Νέας Δημοκρατίας στην Πειραιώς, 
όπου και θα παραμείνει για όλη τη διάρκεια 
της προεκλογικής περιόδου.
Ο τέως πρωθυπουργός της χώρας υποδέ-
χθηκε στο Μέγαρο Μάξιμου τον υπηρεσια-
κό πρωθυπουργό και του παρέδωσε έναν 
ογκώδη μπλε φάκελο με τις προτεραιότητες 
της κυβέρνησης για τις επόμενες εβδομά-
δες, προκειμένου να υπάρχει συνέχεια στο 
κράτος.
«Κύριε Πρόεδρε, σας υποδέχομαι στο Μέ-
γαρο Μαξίμου, θέλω να σας ευχηθώ καλή 
δύναμη στα καθήκοντά σας ως υπηρεσια-
κός πρωθυπουργός και θα ήθελα με την ευ-
καιρία αυτή να σας παραδώσω έναν ολίγο 
ογκώδη φάκελο ο οποίος συμπεριλαμβάνει 
μια σειρά από στοιχεία τα οποία πιστεύω 
ότι θα βρείτε χρήσιμα».
«Σας ευχαριστώ πολύ κ. πρόεδρε. Η 

κυβέρνηση αυτή θα είναι μια κυβέρνηση 
υπηρεσιακή, θα έχει όλες βέβαια τις εξουσί-
ες αλλά μόνον τις εξουσίες για να εφαρμό-
σει το νόμο μέχρι ότου εδώ, στο Μαξίμου, 
επανέλθει πάλι αυτός που θα προέρχεται 
από τη λαϊκή βούληση», απάντησε ο Ιωάν-
νης Σαρμάς.
Ο υπηρεσιακός πρωθυπουργός, ανώτατος 
δικαστικός και πρόεδρος του ελεγκτικού 
συνεδρίου, Ιωάννης Σαρμάς, ορκίστηκε στο 
Προεδρικό Μέγαρο, παρουσία της Κατερί-
νας Σακελλαροπούλου, προεξάρχοντος της 
θρησκευτικής τελετής του Αρχιεπισκόπου 
Ιερωνύμου.
Τα πρόσωπα της υπηρεσιακής κυβέρνησης
Η νέα υπηρεσιακή κυβέρνηση στελεχώθηκε 
από πρόσωπα ειδικώς καταρτισμένα για τη 
θέση που αναλαμβάνουν.
– Υπουργός Εξωτερικών: Βασίλης Κασκα-
ρέλης, Πρέσβης Ε.Τ.
– Υπουργός  Εθνικής Άμυνας:  Αλκιβιάδης 
Στεφανής, επίτιμος Αρχηγός ΓΕΣ.

Εκλογές 2023: Ανέλαβε ο Ιωάννης Σαρμάς – «Αλλαγή σκυτάλης» στο Μαξίμου

Με μακρά θητεία στο ανώτατο δημοσιονο-
μικό δικαστήριο της χώρας, το Ελεγκτικό 
Συνέδριο, ο πολύπειρος διοικητικός δικα-
στικός λειτουργός Ιωάννης Σαρμάς, ετοιμά-
ζεται να αναλάβει, ως υπηρεσιακός πρωθυ-
πουργός, τα ηνία της χώρας για ένα μήνα, 
οδηγώντας την στις δεύτερες εθνικές εκλο-
γές της 25ης Ιουνίου.
Υπηρετεί το διοικητικό δίκαιο και τη δημόσια 
διοίκηση επί σχεδόν 40 χρόνια, απολαμβά-
νει της καθολικής εκτίμησης και αναγνώρι-
σης στο χώρο της δικαιοσύνης και χαρα-
κτηρίζεται από τους συναδέλφους του ως 
ιδιαίτερα μεθοδικός και οργανωτικός.
Χαρακτηριστικό δείγμα του έργου του 
αποτελεί ο δραστικός περιορισμός των εκ-
κρεμών υποθέσεων του Γ’ Τμήματος του 
Ελεγκτικού Συνεδρίου, όταν ήταν στην προ-
εδρία του, από 30.000 σε λιγότερες από 
8.000 υποθέσεις.
Βιογραφικό
Γεννήθηκε το 1957 στην Κω.
Σπούδασε νομικά στο Πανεπιστήμιο Αθη-
νών, έκανε μεταπτυχιακά και διδακτορικό 

στο ποινικό και το δημόσιο δίκαιο αλλά και 
τα δημόσια οικονομικά στο πανεπιστήμιο 
Paris II.
Εισήλθε στο δικαστικό σώμα το 1987, υπη-
ρέτησε για 6 χρόνια στο ΣτΕ και από το 
1993 υπηρετεί στο Ελεγκτικό Συνέδριο. Την 
προεδρία του ανωτάτου δικαστηρίου ανέ-
λαβε το 2019 και ολοκληρώνει τη θητεία του 
τον ερχόμενο Νοέμβριο, οπότε και θα απο-
χωρήσει από το δικαστικό σώμα.
Ο πρόεδρος του Ελεγκτικού Συνεδρίου έχει 
ανακηρυχθεί επίτιμος διδάκτωρ στο ΑΠΘ, 
στο Πάντειο και το Διεθνές Πανεπιστήμιο 
της χώρας.
Υπήρξε μέλος του Ευρωπαϊκού Ελεγκτι-
κού Συνεδρίου, δίδαξε επί σειρά ετών στην 
Εθνική Σχολή Δημόσιας Διοίκησης και στην 
Εθνική Σχολή Δικαστικών λειτουργών και 
διετέλεσε πρόεδρος της νομοπαρασκευα-
στικής επιτροπής για τη Δικονομία του Ελε-
γκτικού Συνεδρίου.
Μέσα σε πέντε μήνες εκπόνησε ένα πλήρες 
σχέδιο «βγάζοντας από το γύψο» αντίστοι-
χες προσπάθειες 30 ετών.

Στις επαναληπτικές εκλογές 2023, που θα 
πραγματοποιηθούν, εκτός σοβαρού απρό-
οπτου, στις 25 Ιουνίου, θα πρεπεί να γίνουν 
εκ νέου όλες οι διαδικασίες που προβλέπο-
νται πριν τη διενέργειά της.
Αυτό σημαίνει πως όλα τα κόμματα και οι 
σχηματισμοί – συνασπισμοί κομμάτων, 
καθώς και τα ονόματα των υποψηφίων θα 
πρέπει να κατατεθούν ξανά προς έγκριση 
στον Άρειο Πάγο. Επίσης θα πρέπει να 
κατατεθούν και πάλι τα προγράμματα των 
κομμάτων.
Αυτό σημαίνει πως δικαίωμα για εκλογή 
έχουν όλα τα κόμματα που θα λάβουν μέ-
ρος ανεξάρτητα από το αποτέλεσμα που 
έφεραν στην πρώτη αναμέτρηση.
Ποιοι συμμετείχαν και ποιοι κόπηκαν στις 
εκλογές της 21ης Μαΐου
Στις πρώτες εκλογές είχαν καταθέσει αίτη-
ση συμμετοχής στις εκλογές συνολικά 50 
κόμματα, εκ των οποίων το «πράσινο φως» 
από τους 10 αρεοπαγίτες του Α1 πολιτικού 
τμήματος έλαβαν μόνο 36 και 14 «κόπη-
καν», μεταξύ των οποίων και το κόμμα Έλ-
ληνες του Ηλία Κασιδιάρη.
Πώς ψηφίζουμε στις επαναληπτικές εκλο-
γές 2023
Την ημέρα των εκλογών, στα παραβάν, 
εντός των εκλογικών κέντρων δεν θα υπάρ-
χει στυλό. Πλέον οι ψηφοφόροι δεν θα χρει-
άζεται να συμπληρώσουν σταυρό στα ονό-
ματα υποψηφίων της επιλογής τους. Αυτό 
σημαίνει πως οι ψηφοφόροι δεν θα πρέπει 
να έχουν μαζί τα λεγόμενα έτοιμα «σταυ-
ρωμένα» ψηφοδέλτια, ούτε ψηφοδέλτια της 
προηγούμενης εκλογικής αναμέτρησης. Η 
εκλογική διαδικασία θα προχωρήσει με την 
επιλογή του κόμματος προτίμησης.
Σημειώνεται ότι στα νέα ψηφοδέλτια των 

κομμάτων που θα είναι υπό την μορφή λί-
στας, η σειρά των ονομάτων που θα εμφα-
νίζεται, θα επιλεγεί από τις εκάστοτε ηγεσίες 
των κομμάτων με κριτήριο τα αποτελέσμα-
τα και τους σταυρούς που έλαβαν οι υπο-
ψήφιοι στις πρώτες κάλπες.
Το μπόνους της ενισχυμένης αναλογικής 
στις επαναληπτικές εκλογές 2023
Οι επόμενες εκλογές αναμένεται να γίνουν 
με το σύστημα της ενισχυμένης αναλογι-
κής. Στην περίπτωση αυτή ισχύει το όριο 
του 3% για την είσοδο στην Βουλή, όμως 
το πρώτο κόμμα λαμβάνει μπόνους μέχρι 
και 50 έδρες. Αν το πρώτο κόμμα επιτύχει 
ποσοστό ίσο ή μεγαλύτερο του 25%, λαμ-
βάνει μπόνους 20 εδρών και επιπλέον μία 
έδρα για κάθε επιπλέον μισή μονάδα στο 
αποτέλεσμα. Το «ταβάνι» του κλιμακωτού 
μπόνους είναι το 40%, ποσοστό που αντι-
στοιχεί στο μάξιμουμ των 50 εδρών. Το ίδιο 
ισχύει και στην περίπτωση συνασπισμού 
κομμάτων.
Ως εκ τούτου, ο σχηματισμός αυτοδύναμης 
κυβέρνησης γίνεται ευκολότερος, καθώς 
αρκεί ένα ποσοστό γύρω στο 37%.
Όσες έδρες παραμείνουν αδιάθετες, κατα-
νέμονται αναλογικά στα κόμματα που έχουν 
περάσει το όριο του 3% και έχουν εξασφα-
λίσει την είσοδό τους στη Βουλή.

Ι. Σαρμάς: Το προφίλ του 
υπηρεσιακού πρωθυπουργού

Πώς ψηφίζουμε στις 
επαναληπτικές εκλογές 2023

– Κυβερνητικός εκπρόσωπος: Ηλίας Σι-
ακαντάρης, δημοσιογράφος.
– Υπουργός Προστασίας του Πολίτη:  
Χαράλαμπος Λαλούσης, επίτιμος αρχη-
γός του ΓΕΣ.
– Υπουργός Πολιτικής Προστασίας: Ευ-
άγγελος Τουρνάς.
– Υπουργός Υγείας: Αναστασία Κοτανί-
δου, καθηγήτρια πνευμονολογίας.
– Υπουργός Εσωτερικών:  Καλλιόπη 
Σπανού.
– Υπουργός  Οικονομικών: Θεόδωρος 
Πελαγίδης, νυν υποδιοικητής της Τρά-

πεζας της Ελλάδας.
– Υπουργός Παιδείας:  Χρήστος Κίττας, 
πρώην πρύτανης.
– Υπουργός  Δικαιοσύνης: Φίλιππος Σπυ-
ρόπουλος καθηγητής Νομικής.
– Υπουργός Ανάπτυξης: Ελένη Λούρη, 

πρώην υποδιοικήτρια της Τράπεζας της 
Ελλάδας.
– Υπουργός Πολιτισμού: Γιώργος Κουμε-
ντάκης, καλλιτεχνικός διευθυντής Λυρικής.
– Υπουργείο Τουρισμού: Ιωάννα Δρέττα , 
πρώην διευθύνουσα σύμβουλος marketing  
Greece.
– Υπουργός Περιβάλλοντος και Ενέργειας: 
Παντελής Κάπρος.
– Υπουργός Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολι-
τικής: Θεόδωρος Κλιάρης.
– Υπουργός Μετανάστευσης και Ασύλου: 
Δανιήλ Έσδρας.
– Υπουργός Ψηφιακής Διακυβέρνησης: 
Σωκράτης Κάτσικας.
Η νέα υπηρεσιακή κυβέρνηση θα ορκιστεί 
στο Προεδρικό Μέγαρο το μεσημέρι της 
Παρασκευής
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Ontario is rolling out an energy conservation 
program that will pay residents with smart 
thermostats to lower their air conditioning 
during certain periods in the summer.
Residential customers who sign up for the 
Peak Perks program will receive a $75 
prepaid credit card in exchange for giving 
their smart thermostat manufacturer secure 
access to the device.
There would be up to 10 times during peak 
periods of electricity consumption between 
June and September during which their 
thermostat would be adjusted two to four 
degrees.
The government says the adjustment would 

typically last for no more than three hours, 
wouldn’t be on weekends or holidays, and 
participants can opt out of any temperature 
change.
The Progressive Conservatives cancelled 
a number of energy conservation programs 
early in their first term in government, and 
critics have said their new $342-million suite 
of programs doesn’t replace what existed 
previously.
Energy Minister Todd Smith says Ontario’s 
electricity grid was in a different situation 
then, with a surplus of power that was 
sometimes being sold at a loss to 
neighbouring jurisdictions.

Ontario program to pay smart 
thermostat owners for summer 

temperature control

C A N A D I A N N E W S

The Ontario government is investing more 
than $4.7 million to support two innovative 
projects to help over 360 people land 
full-time jobs in the province’s growing 
automotive manufacturing sector. These free 
programs will provide participants with skills 
for rewarding careers in machine operation, 
assembly, quality control, and logistics while 
also preparing automotive technicians and 
those interested in the industry for work in 
the emerging electric vehicle field.
The first project, managed by the Automotive 
Parts Manufacturers' Association (APMA), 
will include three-month paid job placements 
through their network of more than 300 
members. Jobseekers, including those from 
underrepresented groups, will complete 
online and hands-on training focused on 
manufacturing essentials, health and safety, 
effective oral communication, planning, 
troubleshooting and other critical industry 
skills. After completing the program, each 
participant will transition into full-time 
employment.
“Careers in the auto sector are meaningful, 
well-paying, and for many people, offer a 

path to a better life,” said Monte McNaughton, 
Minister of Labour, Immigration, Training 
and Skills Development. “Our government 
will continue to invest in innovative training 
programs that help people gain the skills 
they need to land life-changing jobs so they 
can earn bigger paycheques for themselves 
and their families.”
The second project, managed by the 
Automotive Industries Association of 
Canada (AIA), will help 90 technicians 
and 70 jobseekers gain the skills needed 
to transition and launch their careers in 
the electric vehicle industry. Training will 
be offered at Conestoga College (Guelph 
Campus), Fanshawe College (London 
Campus) and St. Lawrence College 
(Cornwall Campus) and will consist of in-
person classroom and shop components.
“As the automotive sector continues to 
face labour shortages, partnerships like 
the Skills Development Fund allow us 
to focus on building new talent,” said 
Flavio Volpe, President of the Auto Parts 
Manufacturers’ Association.\These projects 
are funded through the government’s Skills 

A day after saying “resource constraints” 
forced the City of Toronto to nix its Canada 
Day celebration plans at Nathan Phillips 
Square, the Big Smoke has reserved course 
and says it is now planning a big party at the 
prime location.
In a release Wednesday, the City said 
Deputy Mayor Jennifer McKelvie met with 
officials “to understand why the decision 
was taken to not proceed with Canada Day 
programming in Nathan Phillips Square.”
After the meeting, a new decision was made 
— party on!
“Officials agreed to revisit their decision and 
proceed with Canada Day celebrations in the 

Square along with Canada Day celebrations 
in Mel Lastman Square and countless other 
Canada Day events across the city,” the 
release states.
Details on the first Canada Day celebration 
at Nathan Phillips Square since 2017 will be 
released in the coming weeks.
“There will be dozens of Canada Day 
celebrations across the city on July 1, 
including in Nathan Phillips Square and Mel 
Lastman Square,” McKelvie said.
“I want to thank the City Manager for taking 
quick action to make sure we celebrate 
Canada Day and continue to encourage 
people to gather together and enjoy Toronto.”

Advocacy groups, teachers’ unions and food 
banks are calling on the Ontario government 
to provide a free breakfast and lunch 
program in schools across the province.
In a letter sent to Education Minister Stephen 
Lecce and Children Minister Michael 
Parsa on Wednesday, the collection of 
organizations said many children in Ontario 
are facing food insecurity that forces them to 
rely on food banks for their nutritional needs.
The groups, including the Toronto Youth 
Cabinet, Food Banks Canada and the 
province’s four major teachers’ unions, said 
current student nutrition programs in Ontario 
are seeing increased demand but are not 
meeting the needs of students.
The organizations said Ontario should 
provide a universal free school breakfast and 
lunch program to all students and guarantee 
that schools have sufficient infrastructure, 
resources and funding to deliver the meals.
Stephen Mensah, executive director of the 
Toronto Youth Cabinet — the city’s official 
youth advisory body — said the benefits of 
providing universal school meals to students 
include increasing their school achievement, 
reducing absenteeism and promoting good 

health.
“No child should go to school hungry,” 
Mensah said at a news conference on 
Wednesday.
“The child’s right to food is not a luxury 
that should be experienced by few, but a 
necessity deserved by all.”
Henry Chiu, director of development and 
marketing at the North York Harvest Food 
Bank in Toronto, said an unprecedented 
number of people have been relying on food 
banks in recent months, including many 
families with children.
“With our network of 37 agencies, we’re 
serving more than 20,000 (people) each 
month,” he said. “This is the highest number 
we’ve seen in our 36-year history.”
Feed Ontario, a collective of 1,200 direct and 
affiliate food banks and other organizations 
that work to address food insecurity, said in 
a report in November that 587,000 adults 
and children visited the province’s food 
banks a total of 4.3 million times between 
April 1, 2021, and March 31, 2022.
The coalition of hunger relief organizations 
said about 30 per cent of food bank clients 
were under the age of 18.

Ontario Providing Free Training for Auto Workers

Canada Day party back on at Nathan Phillips 
Square after City reverses decision

Advocates, teacher unions call for free 
school breakfast, lunch for Ontario students

Development Fund, a 
$700 million initiative, 
which supports 
g r o u n d - b r e a k i n g 
programs that connect 
jobseekers with the 
skills and training 
they need to find well-
paying careers close to home.
"Getting our workers the skills they need and 
more people into the automotive trades is 
essential,” said Jean-François Champagne, 
President of the Automotive Industries 
Association Of Canada. “Automotive 
tradespeople provide Ontarians with essential 
vehicle repair and maintenance services that 

keep Ontario’s more than 
nine million vehicles in 
road-safe condition. AIA 
Canada looks forward to 
continued collaboration 
with the Ontario 
government and our 
post-secondary partners 
to ensure the industry 
is ready to service the 

vehicles of both today and tomorrow."

Over the last two and a half years, Ontario 
has attracted over $25 billion in automotive 
and EV battery-related investments, 
including a $7 billion investment from 
Volkswagen to build their first overseas 
EV battery manufacturing facility in St. 
Thomas.
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A Mississauga teacher who penned a 
letter, posted anonymously to social media, 
detailing troubling allegations targeting 
a middle school is speaking out in the 
hopes of making the school a safe learning 
environment.
The claims highlight a climate of violence 
at Tomken Road Middle School that has 
students and staff fearing for their safety.
“Every morning I wake up and I’m scared 
to go to work,” the teacher told CTV News 
Toronto in an interview Wednesday. “I fear to 
walk down the hallways and possibly putting 
myself in a position where I have to have a 
dangerous interaction with a student.”
“I wrote the letter because I fear for the safety 
of our students,” they said. “I’m devastated 
and there have been so many days I’ve just 
cried because I’m so sad for the kids.”
CTV News Toronto has agreed not to name 
the teacher and protect their identity, for 
fear of reprisal after they posted a list of 
allegations over the weekend.
The teacher alleges the school, located in 
the Applewood Heights neighbourhood with 
more than 900 students attending classes, is 
in a state of crisis, adding staff and students 
from Grades 6 to 8 face countless unsafe 
interactions daily.
“The climate of our school is one of violence, 
fear and is well on its way to being one of 
long lasting trauma for many students,” 
the letter reads. “We write this letter as a 
desperate call for help to make changes to 
our learning environment in order to make it 
the safe place it once was.”
Among the claims of disorderly conduct 
since September are students defecating 
on the bathroom floor and rubbing feces 
on the wall, students writing hateful speech 
targeting teachers’ ethnicities and uttering 
homophobic slurs, students threatening 
physical violence to staff members or other 
students, along with filming and distributing 

fights taking place before, after and during 
school hours.
The teacher said the issues began during 
the last school year and snowballed into this 
year.
“Unfortunately, it’s gotten to a place now it’s 
uncontrollable.”
In a statement, the Peel District School 
Board (PDSB) said the safety and well-
being of its students and staff is top priority, 
adding investigations are underway over the 
letter’s accusations.
When it comes to specific allegations, the 
school board told CTV News Toronto student 
suspensions have taken place, adding the 
superintendent was at Tomken Road on 
Tuesday to facilitate meetings with staff.
“They need to put some systems in place,” 
said parent Maryam Iftakhar. “Since I take 
four boys in my car, they’re discussing 
things like this happened, and this person 
did this, and girls fights, and boys fights, and 
throwing balls at the teacher.”
“I can’t believe that kids this young are 
involved in all of this. It’s shocking,” said 
parent Kalpana Venkat.
The teacher said the superintendent only 
came to speak with teaching staff at the 
school after the letter was made public.
“We need help. Lives are on the line, it’s only 
going to escalate,” they add.
The teacher said staff want consequences 
for misbehaviour, which is made more 
difficult since new provincial directives were 
put in place before the pandemic, addressing 
racism and dysfunction in Peel schools.
Education minister Stephen Lecce’s office 
said the province is investing millions to 
combat school violence, but boards are 
responsible for daily operations at schools.
As for the letter, his office said they 
understand the frustrations of the person 
who typed it and the board is addressing 
their concerns.

Mississauga teacher alleges 'uncontrollable' 
violence, fear inside middle school

Ontario Premier Doug Ford says the future 
of Stellantis’s electric battery plant in 
Windsor, Ont., is in the hands of the federal 
government after the province offered more 
money in a bid to help save the deal.
“We’re waiting for the federal government 
to finish off the deal,” Ford told reporters 
at an unrelated skilled trades funding 
announcement in London on Wednesday.
“As you know, we put in our fair share and 
now we’re stepping up again to put more 
money because it’s all about the people, 
it’s all about making sure they have the jobs 
down in Windsor region and right across 
southwestern Ontario.”
Stellantis and LG Energy Solution announced 
last year that they were building the $5-billion 
plant in Windsor that would create 2,500 
jobs in the vehicle manufacturing hub.
While the full amounts have not to be 
disclosed, all levels of government were to 
provide financial support.
Federal Science and Industry Minister 
François-Philippe Champagne said early 
last week that he was “confident” they could 
come to a deal with LG and Stellantis but 
urged the Ontario government to “pay your 
fair share.”
Ford, however, said the province has not 
been involved in the federal government’s 
production incentive discussions but had 
signed its own deal with Stellantis for a 
$500-million capital contribution – the same 
amount committed to Volkswagen for an 

electric vehicle battery plant in St. Thomas, 
just outside of London.
On Friday, Ford announced the provincial 
government had offered more money in a 
bid to keep Stellantis and LG from pulling 
out of building the plant. Later that day, 
Champagne said talks with Stellantis were 
seeing “progress.”
Ford was asked Wednesday if providing 
additional funds sets a bad precedent.
“No, it doesn’t at all. It creates economic 
development,” he said.
“If you want to talk about Stellantis, that town 
before we took office was hurting. It’s no 
different than St. Thomas. You could shoot 
a cannon down the streets of Windsor and 
not hit anyone.”
Champagne has said discussions with 
Stellantis and Volkswagen have been done 
“in parallel,” and that the talks with Stellantis 
had probably started even before those with 
Volkswagen.
The federal government offered Volkswagen 
a $700-million capital contribution and up to 
$13 billion in production subsidies for the 
batteries it makes over the first decade, 
to match what the company would get in 
production tax credits under the IRA.
Wednesday’s announcement in London was 
for $4.7 million in new funding to support 
a new job placement program as well as 
classroom and shop training for workers to 
acquire the skills needed to transition to the 
electric vehicle industry.

One of Canada’s most high profile hockey 
parents believes “there’s something not right 
about” the sheer volume of online gambling 
advertisements being fed to Canadians.
Karl Subban isn’t just the father of three 
successful hockey players in PK, Malcom 
and Jordan, he’s also spent much of his 
professional life as a school principal.
Sitting rink side at a Toronto area arena with 
CTV National News, the school principal 
--- who has also added grandfather to his 
resume --- shares that he’s acutely aware 
of just how impressionable children and 
adolescents are.

“We know what the science tells us, that 
the part of the brain that is responsible for 
decision making is not fully developed until 
you're 25,” said Subban.
If you've turned on a television in Canada 
to watch live sports over the last year, 
then you’ve been encouraged to take part 
in a different game. But it's not just sports 
betting advertisements flooding the airways. 
Sports broadcaster TSN (which is owned 
by CTV’s parent company, Bell Media) is 

now producing and airing its own gambling 
segments on TV, radio and online. Rogers' 
Sportsnet is also creating and churning 
out its own multi-platform sports betting 
content, featuring some of its most notable 
on-air talent.

This all began 13 months ago, when Ontario 
went all in, regulating the first internet 
gambling market in the country. Anyone 
who claims they’re of age can use a digital 
device to place a bet on almost any aspect 
of a game, or spin an online slot machine 
with the flick of a finger on a phone. As other 
provinces contemplate their own legislation, 
all eyes have been fixed on Ontario’s high 
stakes rollout.

However, the Alcohol and Gaming 
Commission of Ontario (AGCO) is now 
proposing a ban on the use of athletes, as 
well as celebrities who appeal to children, 
from internet gambling advertising and 
marketing. Their decision, which is still 
pending, could shape the gambling market 
across Canada.

An unexpected rise in Canadian inflation, 
coupled with an uptick in housing activity, 
has economist divided on whether the 
Bank of Canada will raise interest rates 
next month.   In a note to clients on 
Thursday, Jean-Francois Perrault, senior 
vice-president and chief economist at 
Scotiabank, argued that the country’s central 
bank no longer has the luxury of taking a 
wait and see approach to inflation. In this 
environment, he considers an additional rate 
hike as insurance against inflation. 
“We now think a 25 basis points move is 
required at the June meeting,” he wrote in 
the note.
The consumer price index climbed to 4.4 
per cent on an annual basis, according 
to Statistics Canada. This spike was 
unexpected by economists. It is also the last 
significant economic data point the country’s 
central bank will have before heading into 
their next rate meeting.
He added that Bank of Canada Governor 
Tiff Macklem should leave the door open to 
further rate hikes this year should they be 
warranted.
The majority of the economists tracked by 
Bloomberg are calling for a continued pause 
by the central bank, but Perrault isn’t alone 
in his expectations for an increase. Veronica 
Clark, an economist from Citigroup, was 
actually the first to call for rate hike earlier 
this week.
“The Bank of Canada is literally saying we’re 
waiting to see if we’ve done enough, and 
none of the data is telling you that you’ve 
done enough," Clark told Bloomberg in an 
interview on Tuesday.

Clark has also forecasted a 25 bps hike next 
month on the back of sticky inflation. 
Another point of concern within Scotiabank’s 
report was the acceleration in Canada’s 
housing activity, the report detailed. 
While Canadian home prices did decline 
over the past several months, the rate pause 
environment has brought homebuyers back 
to the market -- causing a spike in prices 
once again. The BoC could dampen this 
activity with marginally higher rates, he said. 
While inflation remains too high for comfort 
in Canada at the moment, the report does 
forecast a gradual decline ahead. 
“We continue to believe that the BoC will 
not cut its policy rate this year and that it will 
undertake a gradual series of cuts in early 
2024,” he said. 
CALLING FOR A HOLD
The calls for a rate hike next month would 
do more harm than good in BMO’s Chief 
Economist Doug Porter's eyes. 
“Forget about rate cuts later this year—the 
bigger risk is that many central banks will 
still be hiking in the months ahead,” he wrote 
in a note to clients on Friday. 
Porter agreed that April’s inflation read 
wasn’t really that much of a shock and 
fundamentally the inflation picture has not 
changed.
He advised that the BoC should wait at 
the very least for May’s inflation data prior 
to making a rate hike decision instead of 
pinching the economy any further.
“Our official call is that the Bank (and the 
Fed) will keep rates steady at current levels 
through the remainder of the year,” he said. 

Fate of Stellantis EV battery 
plant in Ottawa’s hands: Ford

Advocates call out sports betting 
ads, say kids as young as 8 are 
reporting gambling addictions

Another interest rate hike? Economists 
divided on Bank of Canada's next step
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Με τη λέξη ΔΙΚΑΙΩΣΗ σηματοδότησαν τις 
εκδηλώσεις για την Ημέρα Μνήμης των 
Ελλήνων Ποντίων της Μικράς Ασίας, η 
Αδελφότητα Ποντίων Τορόντο “Παναγία 
Σουμελά”.   

Οι εκδηλώσεις ξεκίνησαν την Παρασκευή, με μια συγκινη-
τική πορεία μνήμης για τις 353.000 ψυχές   και των επιζώ-
ντων της Γενοκτονίας, ενώ τελέστηκε Επιμνημόσυνη Δέηση 
από τον Επίσκοπο Πατάρων κ. Αθηναγόρα και τον Ιερέα π. 
Ευάγγελο Αναστασιάδη. 
“Τα κεριά που ανάψαμε σήμερα τιμούν τη Μνήμη των θυ-
μάτων και οι επιζώντες της Γενοκτονίας ζητάμε ΔΙΚΑΙΩΣΗ. 
Σύμβολο της διαρκούς ποντιακής μας κληρονομιάς και σύμ-
βολο ελπίδας για τη διεθνή αναγνώριση της Γενοκτονίας 
των Ελλήνων του Πόντου.”
 Την Κυριακή μετά τη Θεία Λειτουργία τελέστηκε Μνημόσυ-
νο στον Ιερό Ναό του Αγίου Δημητρίου, από τον Ιερέα π. 
Κωνσταντίνο Παυλίδη, προς ανάπαυση των αδικοχαμένων 
ψυχών.
Ακολούθησε Τρισάγιο από τον Ιερέα  π. Φανούριο Παπα 
και κατάθεση στεφάνων στο Μνημείο του Ποντιακού 
Ελληνισμού στο Τορόντο, ενώ μικρές ομιλίες από τους 

παρευρισκόμενους, σηματοδότησαν την τήν 104η επέτειο 
της Γε νο κτονίας, όπου Μνημονεύσαν  τις 353.000 θύματά 
της, ζητώντας Δικαίωση.
Στις εκδηλώσεις συμμετείχαν οι Πόντιοι συμπάροικοί  μας 
με μπροστάρη την πρόεδρο της Αδελφότητας Ποντίων Το-
ρόντο “Παναγία Σουμελά”  Νίκη Γρηγοριάδη. Επίσης παρευ-
ρέθηκαν, ο Γενικός Πρόξενος της Ελλάδας στο Τορόντο Πα-
ναγιώτης Αντωνάτος,  οι Επαρχιακοί βουλευτές MPP Effie 
Triantafyllopoulos, MPP Aris Babikian, ο Μιλτιάδης Τσα-
βδαρίδης αντιπρόεδρος της Παμποντιακής   Ομοσπονδίας 
ΗΠΑ - Καναδά, ο Δημοτικός σύμβουλος του Τορόντο Nick 
Mantas, η Μπέτυ Σκουτάκη πρόεδρος Ελληνικής Κοινότη-
τας Τορόντο, η πρόεδρος της Κυπριακής Καναδικής Ομο-
σπονδίας  Χριστίνα Αμυγδαλίδη, η πρόεδρος της Κυπρια-
κής Κοινότητας Τορόντο  Ειρήνη Ραμφάλη, η πρόεδρος του 
Εμπορικού Επιμελητηρίου Κύπρου Καναδά Μάρθα Χέντη,  
η πρόεδρος της Παναρκαδικής Νότα Ηλιοπούλου, η πρόε-
δρος των Θεσσαλικών Συλλόγων Θωμαή Μαντζιούρα,  ο 
πρόεδρος των Θεσσαλονικέων Γιώργος Παπαδάκης, ο Νι-
κηφόρος Λαμπίρης πρόεδρος των εκκλησιών της ΕΚΤ, ο 
Σίμος Λεπτοκαρίδης Ελληνικό Κογκρέσο, ο Νίκος Χριστο-
φορίδης Επίτημος Πρόεδρος της Αδελφότητας Ποντίων 

Τορόντο “Παναγία Σουμελά”,  και πολλοί ομογενείς.
Οι εκδηλώσεις έκλεισαν με την προβολή της ταινίας “Η 
φλόγα της δικαιοσύνης” που προβλήθηκε στο Πολιτιστικό 
κέντρο της Κυπριακής Κοινότητας του Τορόντο.
Το Διοικητικό συμβούλιο της Αδελφότητας Ποντίων Τορό-
ντο δημοσίευσε στα μέσα κοινωνικής δικτύωσης ευχαρι-
στήριο για όσους παρευρέθηκαν στις εκδηλώσεις Μνήμης 

“Ευχαριστούμε όλους όσους παραβρέθηκαν στις εκδηλώ-
σεις Μνήμης για να τιμήσουμε όλοι μαζί τα θύματα και τους 
επιζώντες της Γενοκτονίας. 
Είμαστε τα παιδιά, τα εγγόνια και τα δισέγγονα τους. Προ-
σπάθησαν με τον πιο άγριο τρόπο να μας αφανίσουν…, 
αλλά είμαστε εδώ!
Από γενιά σε γενιά συνεχίζουμε να μεταλαμπαδεύουμε την 
ιστορία μας, τα ήθη και τα έθιμα μας και την πλούσια πολι-
τιστική μας κληρονομιά.
Ως Πόντιοι, ως Έλληνες, ως πολίτες της διεθνούς κοινότη-
τας είναι χρέος μας να σταθούμε ενάντια στον δράστη και 
να συνεχίσουμε να αγωνιζόμαστε για τη διεθνή αναγνώρι-
ση της Γενοκτονίας.”

Η φλόγα της ΔΙΚΑΙΩΣΗΣ άναψε στο Τορόντο για την 104η 

επέτειο της Γενοκτονίας των Ελλήνων του Πόντου

Photos: G. Triantafillidis

Κατερίνα 
Γερασκλή
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Ιστορική στιγμή - Οι απόδημοι Έλληνες ψήφισαν για πρώτη φορά στο Τορόντο
Η 20η Μαΐου 2023 ήταν μια ιστορική και 
σημαντική ημέρα για τον απόδημο ελ-
ληνισμό, που για πρώτη φορά μετά από 
δεκαετίες  αποκτά δικαίωμα ψήφου στο 
εξωτερικό.
Ομαλά και με άρτια οργάνωση από τους 
εκπροσώπους των ελληνικών αρχών διε-
ξήχθη στο Τορόντο η εκλογική διαδικασία 
το περασμένο Σάββατο. 
Υψηλότατη συμμετοχή μεν, λίγοι εγγε-

γραμμένοι ψηφοφόροι στους ειδικούς εκλογικούς καταλό-
γους του Τορόντο και του Καναδά αντίστοιχα.  
 Στο Ελληνικό Προξενείο στο Τορόντο το Σάββατο 20 Μα-
ΐου, οι κάλπες άνοιξαν από τις 07:00 έως τις 19:00 τοπική 
ώρα.
 Υπό την Εποπτεία της δικαστικού κ. Χαραλαμπίδου Λήδας 
και της δικαστικής υπαλλήλου με χρέη Γραμματέως κ. Πλά-
τζιου Σταματίας, οι οποίες ορίστηκαν από τον Άρειο Πάγο 
η εκλογική διαδικασία κύλησε ομαλά και χωρίς ιδιαίτερα 
προβλήματα. 
Τα ψηφοδέλτια, οι φάκελοι, τα παραβάν και οι κάλπες απε-
στάλησαν στις διπλωματικές αρχές από το υπουργείο Εσω-
τερικών και είναι τα ίδια με αυτά που χρησιμοποιήθηκαν για 
την ψηφοφορία στην Ελλάδα.
Όταν   οι κάλπες θα έκλειναν, η Επόπτρια μας ενημέρωσε 
ότι, οι εφορευτικές επιτροπές δεν θα έκαναν διαλογή ψηφο-
δελτίων και εξαγωγή του αποτελέσματος της ψηφοφορίας 

στο κάθε εκλογικό τμήμα, αλλά θα περιορίζονταν   στο να 
καταμετρήσουν τους φακέλους, χωρίς να τους ανοίξουν. Οι 
εκλογικοί σάκοι με τα ψηφοδέλτια των ομογενών θα μετα-
φέρονταν τη Δευτέρα 22 Μαΐου στην ελληνική πρωτεύουσα 
και στο Εφετείο Αθηνών, όπου θα ακολουθήσει το άνοιγμα 
και θα γίνει η διαλογή των ψήφων όταν κλείσουν οι κάλπες 
στην ελληνική επικράτεια.

Η καταμέτρηση έγινε και τα αποτελέσματα για τον Κα-
ναδά και το Τορόντο είναι τα εξής:
ΚΑΝΑΔΑΣ – ΣΥΝΟΛΟ: Νέα Δημοκρατία 73 (50,34%), ΣΥ-
ΡΙΖΑ 28 (19,31%), ΠΑΣΟΚ – Κίνημα Αλλαγής 14 (9,66%), 
ΚΚΕ 13 (8,97%), Εθνική Δημιουργία 5 (3,45%), ΜέΡΑ25 5 
(3,45%), Πλεύση Ελευθερίας 4 (2,76%), Συμμαχία Ανατρο-
πής 2 (1,38%), ΝΙΚΗ 1 (0,69%).

ΤΟΡΟΝΤΟ: Νέα Δημοκρατία 34 (42,50%), ΣΥΡΙΖΑ 19 
(23,75%), ΚΚΕ 9 (11,25%), ΠΑΣΟΚ – Κίνημα Αλλαγής 7 
(8,75%), Εθνική Δημιουργία 3 (3,75%), ΜέΡΑ25 3 (3,75%), 
Πλεύση Ελευθερίας 3 (3,75%), Συμμαχία Ανατροπής 1 
(1,25%), ΝΙΚΗ 1 (1,25%).

Με βάση τα αποτελέσματα των Εθνικών εκλογών του 
2023 και με απόφαση των αρχηγών των κομμάτων, η 
εκλογική διαδικασία θα επαναληφθεί στις 25 Ιουνίου.
 Οι Έλληνες του εξωτερικού θα έχουν τη δυνατότητα να ψη-
φίσουν μία ημέρα πριν από τις εθνικές εκλογές της 25ης 

Ιουνίου, όπως έγινε και στις εκλογές της 21ης Μαΐου.
Πέραν των 22.857 εγγεγραμμένων στους ειδικούς εκλο-
γικούς καταλόγους εξωτερικού, στις δεύτερες εκλογές θα 
μπορούν να ψηφίσουν περίπου 7.000 επιπλέον ψηφοφό-
ροι, οι οποίοι έκαναν ετεροχρονισμένα την αίτηση εγγρα-
φής στους εκλογικούς καταλόγους και είχε παρέλθει η προ-
θεσμία που είχε τεθεί για τις πρώτες εκλογές, ανεβάζοντας 
το συνολικό αριθμό περί των 30.000. Πλέον, εφόσον πλη-
ρούν τα κριτήρια, θα συμπεριληφθούν κανονικά στις νέες 
λίστες του υπουργείου Εσωτερικών.
Η αύξηση των εγγεγραμμένων στους ειδικούς εκλογικούς 
καταλόγους εξωτερικού ενδέχεται να αυξήσει και τον αριθ-
μό των εκλογικών τμημάτων, καθώς για να δημιουργηθεί 
χρειάζεται μίνιμουμ 40 ψηφοφόρους. 
Αναλυτικά, μπορούν να ψηφίσουν στις επαναληπτικές 
εκλογές όσοι είχαν υποβάλει αίτηση η οποία εγκρίθηκε 12 
ημέρες πριν από την ημερομηνία προκήρυξης των εκλογών. 
Ως εκ τούτου, αν η ημερομηνία προκήρυξης των εκλογών 
είναι η 29η Μαΐου θα μπορούν να ψηφίσουν οι Έλληνες 
του εξωτερικού των οποίων η αίτηση της εγγραφή τους είχε 
εγκριθεί 12 ημέρες πίσω, ήτοι στις 17 Μαΐου.
Σε ό,τι αφορά τις ενστάσεις, όσοι Έλληνες του εξωτερικού 
είδαν την αίτησή τους να απορρίπτεται, έχουν δικαίωμα να 
υποβάλουν ένσταση για να συμπεριληφθούν στους εκλογι-
κούς καταλόγους έως τις 26 Μαΐου.

Κατερίνα 
Γερασκλή
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2101 Lawrence Ave. East  M1R 3C3 (416) 288-9286

Diana’s Seafood 
Delight

Φρέσκο ψάρι καθημερινά
Χρόνια κοντά σας με τα καλύτερα προϊόντα

Ο πλούτος της θάλασσας στους πάγκους μας

Ο πλούτος της θάλασσας στους πάγκους μας

 

Οικονομικά
Εργασία
Οικογένεια
Αγάπη - Γάμος
Υγεία
Παιδιά
Κατάθλιψη
Εχροί

100% αφαίρεση κακών 
πνευμάτων και μαύ-
ρης μαγείας σε όλες τις 
θρησκείες και κοινότη-
τες μέσω ειδικού τύπου 
Pooja, Rudra Homa, 
Mantra, Kaali Pooja και 
Προσευχών.

Πελατεία από:
ΗΠΑ, Γαλλία, Γερμανία, 
Σινγκαπούρη, Μαλαισία, 
Μαυρίκιος, Ν. Ζηλαν-
δία, Αυστραλία, Σου-
ρινάμ, Ελβετία, Κένυα, 
Χονγκ Κονγκ, Φίτζι και 
Τρινιντάντ.

MOST POWERFUL 
INDIAN PSYCHIC

Ο ΠΙΟ ΔΥΝΑΤΟΣ ΠΝΕΥΜΑΤΟΛΟΓΟΣ ΤΗΣ ΙΝΔΙΑΣ

Διεθνής Φημισμένος Αστρολόγος
MASTER RAVI VARMA

Ένας πεπειραμένος VARMA σας παρέχει τις μεταφυσικές του 
γνώσεις. Είσαστε απογοητευμένοι με αστρολόγους που δεν δί-
νουν λύσεις;
Τότε ελάτε σε επαφή με τον Φημισμένο VARMA για μόνιμες λύ-

σεις σε όλα τα προβλήματα σας.
Ο VARMA μπορεί να δει παρελθόν, παρόν και μέλλον! Για τον έρωτα, το γάμο, τα οι-
κονομικά, με προβλέψεις από το χέρι, δίνοντας το όνομα και την ημερομηνία γέννησης 
σας. “Θα βοηθήσω σε όλα τα προβλήματα που υποφέρεις σιωπηλά, δεν είσαι μόνος. Το 
Πνεύμα θα σε οδηγήσει σε εμένα και θα σε πείσει ότι θα αφαιρέσω και θα καταστρέψω 
κάθε κακό, κακή μαγεία ή ζήλια για πάντα. Με την πνευματική δύναμη θα δώσω το θείο 
δώρο της προστασίας σε εσένα και την οικογένεια σου, από κάθε κακό.

Από γενιά σε γενιά για 40 συνεχόμενα χρόνια εξειδικευμένος 
σε κάθε είδους αστρολογία

ΕΜΠΙΣΤΕΥΘΕΙΤΕ ΜΑΣ ΧΩΡΙΣ ΦΟΒΟ
270B Coxwell Ave. Toronto, M4L 3B6 (Coxwell and Gerrard Street)

ΤΗΛ.: 647-518-9136
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 Οικονομικά
Ερωτικά
Υγεία
Σχέσεις
Γάμος
Οικογένεια
Κατάθλιψη

Σεξουαλικά
Επιχειρηματικά
Ζηλοφθονία
Εχθροί
Προστασία κατοικίας
Διαζύγιο
Δικαστήριο

Κτηματικά
Ατεκνία
Οικογενειακή 
ανησυχία
Αλκοολισμός
Προβλήματα γάμου
Εκπαίδευση

Εργασιακά 
προβλήματα
Ναρκωτικά
Παιδιά 
Αρνητική ενέργεια

 ΙΝΔΌΣ ΑΣΤΡΌΛΌΓΌΣ, 
ΠΝΕΥΜΑΤΙΣΤΉΣ & ΘΕΡΑΠΕΥΤΉΣ

Διεθνής Φημισμένος Αστρολόγος - Ειδικές Πνευματικές Ικανότητες

Μάστερ SAI RAM

Πάρτε τη σωστή απόφαση τη σωστή στιγμή

ΕΞΕΙΔΙΚΕΥΣΗ ΣΕ ΩΡΟΣΚΟΠΙΟ, ΧΕΙΡΟΜΑΝΤΕΙΑ, 
ΑΝΑΓΝΩΣΗ ΠΡΟΣΩΠΟΥ ΚΑΙ ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑΣ ΓΕΝΝΗΣΗΣ

ΤΗΛ.: 416 624 1235
767 Markham Road   Scarborough M1H2Y1562-293-6012

11454 E 186 ST, ARTESIA, CA 90701

IF YOU HAVE ANY PROBLEM, GET POSITIVE RESULTS IN 3 DAYS

PANDITH:
SAI RAM

SAI RAM
Astrologers

saiastrologer9099@gmail.com  |  www.panditsairam.com
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11454 E 186 ST, ARTESIA, CA 90701

IF YOU HAVE ANY PROBLEM, GET POSITIVE RESULTS IN 3 DAYS

PANDITH:
SAI RAM

SAI RAM
Astrologers

saiastrologer9099@gmail.com  |  www.panditsairam.com

saiastrologer9099@gmail.com
www.panditsairam.com

Μπορεί να έχετε επισκεφθεί πολλούς Αστρολόγους όμως όταν μιλήσετε με τον 
Μάστερ SAI RAM θα καταλάβετε τη διαφορά.

Προβλέπει για εσάς το Παρελθόν, Παρόν και Μέλλον.
Είναι ειδικευμένος στην αφαίρεση όλων των τύπων αρνητικής ενέργειας, μαύρη μαγεία, βουντού, Obiya, 

ζηλοφθονία, Buttu, Jadoo, κατάρες, κακή τύχη, κακά πνεύματα. Σας παρέχει μόνιμη Προστασία.

ΕΞΕΙΔΙΚΕΥΜΕΝΟΣ ΓΙΑ ΝΑ ΦΕΡΕΙ ΠΙΣΩ ΑΓΑΠΗΜΕΝΑ ΣΑΣ ΠΡΟΣΩΠΑ
ΕΧΕΤΕ ΠΡΟΒΛΗΜΑ; ΜΕΣΑ ΣΕ 3 ΗΜΕΡΕΣ ΣΑΣ ΠΑΡΕΧΟΥΜΕ ΤΗ ΛΥΣΗ

100% ΘΕΤΙΚΑ ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑΤΑ ΕΓΓΥΗΜΕΝΗ ΜΑΚΡΟΧΡΟΝΗ ΠΡΟΣΤΑΣΙΑ
ΟΛΗ Η ΔΙΑΔΙΚΑΣΙΑ ΕΙΝΑΙ ΙΔΙΩΤΙΚΗ ΚΑΙ ΕΜΠΙΣΤΕΥΤΙΚΗ

ΚΑΛΕΣΤΕ ΜΑΣ ΓΙΑ ΝΑ ΚΛΕΙΣΕΤΕ ΤΟ ΡΑΝΤΕΒΟΥ ΣΑΣ 

Stay connected with Greece
Our goal is to protect our client’s interest.

Our mission is to serve the legal needs of our community.We are
here to assist you in any legal issues arising in Canada and Greece. 

 Our team consists of experienced lawyers and professionals with
both the expertise and the skillset to achieve successful results for
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Save Time and Money. Let us handle all legal procedures in Ontario
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Spingos Law
100 Consilium Place, Suite 200 
Toronto, ON - M1H 3E3
p: 416-915-5637 - f: 416-915-5654
info@spingoslaw.ca
www.spingoslaw.ca

Abroad Law Anyfanti & Partners
39, Mavrommataion St. Athens - 104 34
Mob.: (+30) - 6972051063
tel-fax (+30) - 2130226779
anyfanti@abroadlaw.com
www.abroadlaw.com

Stay connected with Greece
Our goal is to protect our client’s 
interest.

Our mission is to serve the legal 
needs of our community.We are 
here to assist you in any legal issues 
arising in Canada and Greece. 
Our team consists of experienced 
lawyers and professionals with 
both the expertise and the skillset 
to achieve successful results for 
our clients.
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National Ethnic Press Media Council of Canada at the Nathans Phillip 
Square ready to Welcome Newcomers. Toronto Newcomer Day

 Maria Saras - Voutsinas Executive Director 
and  Rick Castellvi VP Publications 

Από την πανηγυρική Θεία Λειτουργία του Ι. Ναού 
των   Αγίων Κωνσταντίνου και Ελένης 
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γράφει ο Πλάτων Ρούτης    
 proutis0107@rogers.com
 Η Πρόεδρος της Ελληνικής Δημοκρατίας…
Μετά τις εκλογές στις 21 του Μάη και τα 
ανάμικτα συναισθήματα με χαρούλες, γέ-
λια και την ευδαιμονία αλλά και τις μόνιμες 
κρίσεις πανικού που προκάλεσαν τα απο-
τελέσματα, τα στρατηγεία των κομμάτων 
βρίσκονται πάλι πίσω στον πίνακα να ξανα-
σχεδιάσουν της πορεία τους. Περνάμε από 
όλο αυτό το χαρμάνι των συναισθημάτων 
από το σοκ μέχρι την μεταφορά στον κόσμο 
της Νιρβάνας, γίνονται οι προεργασίες για 
τις επόμενες εκλογές που έχουν ορισθεί για 
τις 25 του Ιούνη ακολουθώντας τις διαδικα-
σίες που περιγράφονται στο Σύνταγμα της 
χώρας. 

Η κυβέρνηση του Μητσοτάκη θεωρεί ιστορι-
κό θρίαμβο τα αποτελέσματα των εκλογών  
και θεωρούν ότι η «Ελλάδα πάει μπροστά» 
και παράλληλα ακονίζουν τα μαχαίρια για 
το μεγάλο φαγοπότι που θα έχουν. Τελικά ο 
λαός θα πληρώσει τον λογαριασμό. 
Από την δική του πλευρά ο ΣΥΡΙΖΑ μάλλον 
θα πρέπει να κατάλαβε την πολιτική κατάρ-
ρευση του Τσίπρα που θα έχει και τις ανά-
λογες επιπτώσεις που θα δημιουργήσει μια 
βαθιά εσωκομματική κρίση στο κόμμα αυτό. 
Αττική, τρίτο κόμμα ξανά το ΚΚΕ, με αυξη-
μένα ποσοστά και ψήφους!  Εκεί που ζει ο 
μισός πληθυσμός της χώρας στο μεγαλύτε-
ρο αστικό κέντρο και εκεί που παράγεται το 
μισό και παραπάνω ΑΕΠ. Θετικό το απο-
τέλεσμα αλλά όχι και τα μυαλά να πάρουν 
αέρα που θα έλεγε ο Χαρίλαος, έχουμε 
πολύ δουλειά να κάνουμε……Ακόμα με-
γαλύτερη άνοδος στις εργατογειτονιές των 
αστικών κέντρων. 
Δεν λείπουν τα παρατράγουδα από όλο 
αυτό το σκηνικό: «Πάμε για μια ισχυρή κυ-
βέρνηση και μια ανίσχυρη αντιπολίτευση» 
είπε ο αναλυτής στο πάνελ. Μήπως είδε 
ποτέ την «ισχυρή αντιπολίτευση» ο ανα-
λυτής ή έχασε μερικές παραστάσεις  στην 
προηγούμενη κοινοβουλευτική περίοδο; 
Πού την είδε την …ισχυρή αντιπολίτευ-
ση του ΣΥΡΙΖΑ; 
-Στις προτάσεις για υπουργούς κοινής 
αποδοχής; 
-Στις …απειλές ότι θα «λογαριαστούμε 
μετά»; 
-Στον μισό νόμο Χατζηδάκη που ψήφι-
σαν μαζί; 
-Στο χειροκρότημα όλων(εκτός ΚΚΕ)
στον Ζελένσκι και στους ναζί των Ταγμά-
των Αζόφ; 
Ή την πρόσβαση του ΣΥΡΙΖΑ στους με-
τανιωμένους πρώην χρυσαυγίτες για 
την άφεση των αμαρτιών; (σικ)
-«Ευθύνη να πάμε πιο γρήγορα και πιο τολ-
μηρά στις δομικές μεταρρυθμίσεις που χρει-
άζεται η χώρα», συμπλήρωσε η Κεραμέως. 
-Εμπρός για την αναθεώρηση του άρθρου 
16! 
-Άλλωστε, ένα …νεύμα κατανόησης το έχει 
κερδίσει η ΝΔ από ΣΥΡΙΖΑ και ΠΑΣΟΚ για 
τα ιδιωτικά πανεπιστήμια.
Τα ξεχάσαμε τόσο γρήγορα; Μην τρελαθού-
με κιόλας, ακόμα νωπά είναι τα αποτελέ-
σματα της 21 του Μάη…. 
Η εκλογική ενίσχυση του ΚΚΕ με ποσοστό 
7,23%, 425.000 ψήφους και 26 βουλευτές, 
άνοδος που έχει πανελλαδική γενική διά-
σταση, είναι το θετικό βήμα σε αυτήν την 
εκλογική αναμέτρηση, μέσα στον -κατά 
τα άλλα- σημερινό αρνητικό συσχετισμό» 

αναφέρει η ανακοίνωση της Κεντρικής Επι-
τροπής του ΚΚΕ για τις εκλογές της 21ης 
Μαΐου.
Στην εν λόγω ανακοίνωση μεταξύ άλλων 
επισημαίνεται ακόμα ότι η ενίσχυση της 
πολιτικής επιρροής του ΚΚΕ σε σημαντικά 
αστικά κέντρα, στις εργατικές γειτονιές, σε 
περιοχές που συγκεντρώνεται μεγάλο μέ-
ρος της βιομηχανικής και οικονομικής πα-
ραγωγής, η ανάδειξη σε τρίτο κόμμα στην 
Αττική, είναι ελπιδοφόρα μηνύματα.
Την ομορφιά του προεκλογικού αγώνα που 
έδωσε το ΚΚΕ είχε η χτεσινή μέρα. Πρόσω-
πα φωτεινά στα εκλογικά κέντρα. Κόσμος 
που ερχόταν να πει (φωναχτά ή σιγανά) ότι 
ψήφισε το Κόμμα…Και το βράδυ, χαμόγελα 
χαράς και συνθήματα αισιοδοξίας. Όπως 
ακριβώς θα δώσουμε τη μάχη και των νέων 
εκλογών. Για ακόμα πιο ισχυρό ΚΚΕ!  
Μέσα σε ένα ζοφερό κλίμα που επικρα-
τεί, είδαμε τα αφεντικά να κάνουν απειλές 
«υποδείξεις» on camera…προς τους εργα-
ζόμενους με το κατάλληλο ύφος μόνο και 
μόνο για να κρατήσουν την δουλειά τους.   
…εξαγορές με τσουβάλια λεφτά.
Η αστική δημοκρατία στο απόγειό της να 
μοιράζει «δικαιοσύνη παντού».
Άλλος ένας λόγος που το χτεσινό αποτέλε-
σμα μετράει «δύο φορές» για τον λαό
…με τους δεκάδες χιλιάδες περισσότερους 
που έκαναν το βήμα και ψήφισαν ΚΚΕ
προσπερνώντας εκβιασμούς και κάθε λο-
γής μηχανισμούς.
Πρώτες μετεκλογικές αντιδράσεις:
ΝΔ: Ο λαός έδωσε εντολή συνέχισης των 
μεταρρυθμίσεων
ΣΥΡΙΖΑ: Η πολυδιάσπαση της αντιδεξιάς 
ψήφου έβγαλε ισχυρή τη ΝΔ.
Δηλαδή:
Είτε έγκριση της αντιλαϊκής πολιτικής 
και πράσινο φως για κλιμάκωση… είτε 
αναμασήματα για «αντιδεξιές προοδευ-
τικές συμμαχίες», για να είναι ο ΣΥΡΙΖΑ 
χαλίφης στη θέση του χαλίφη! Αυτά είναι 
τα προεκλογικά ψευτοδιλήμματα σε …
μετεκλογική έκδοση.
Άλλη αποκαλυπτική μετεκλογική 
συζήτηση…
Βορίδης (ΝΔ):«Δεν θα σας κάνουμε πρότα-
ση συγκυβέρνησης, επειδή με τους όρους 
που βάζετε δείχνετε ότι δεν θέλετε».
Μάντζος (ΠΑΣΟΚ):«Εσείς έχετε την πρώ-
τη διερευνητική εντολή και δεν μας κάνετε 
πρόταση γιατί θέλετε αυτοδυναμία».
Στα προγράμματα ίδιοι!
Στο …savoir vivre έχουν ένα ζητηματάκι.
Το αποτέλεσμα των εκλογών δεν μπορεί 
να κρύψει το όνειδος του ΣΥΡΙΖΑ που κα-
λούσε τα …«παραστρατημένα» ορφανά 
του Κασιδιάρη να τον ψηφίσουν για να τα 
φέρει στον ίσιο δρόμο! Τις τελευταίες ώρες 
μάλιστα γέμισε το διαδίκτυο από χρυσαυγί-
τικα στελέχη που καλούσαν τους οπαδούς 
της εγκληματικής οργάνωσης να ψηφίσουν 
μαζικά ΣΥΡΙΖΑ! Όπως φαίνεται, η «ανα-κα-
τεύθυνση» των …παραστρατημένων μόνο 
…αυθόρμητη δεν ήταν. Κι αν έτσι έχουν τα 
πράγματα, τι ανταλλάγματα έκρυβε το deal;
-«Ναι αλλά μένετε στη βολική θέση της αντι-
πολίτευσης», έλεγε χτες βράδυ η Τζίμα στον 
εκπρόσωπο του ΚΚΕ.
-Βολικό είναι να υπηρετείς το σύστημα, να 
βάζεις πλάτη σε όλα τα αντιλαϊκά μέτρα, κι 
εμείς θα είμαστε η μόνη δύναμη που πηγαί-
νει αντίθετα, της απαντάει αυτός. 
Και από πάνω το κερασάκι ποιος; Ο Πρε-
τεντέρης: «Η επιτυχία φέρνει και ευθύνες».  

ΠΑΜΕ για εκλογές, πάλι 

-Τις αναλαμβάνουμε και με το παραπάνω, 
λέει ο εκπρόσωπος του ΚΚΕ. Γι’ αυτό θα εί-
μαστε μπροστά στους αγώνες, απέναντι σε 
κάθε αντιλαϊκή κυβέρνηση.
-«Αλλά αν είχαμε ενωθεί οι αριστερές δυνά-
μεις θα ήμασταν πλειοψηφία», λέει ο Σκουρ-
λέτης. Αυτός δεν ξύπνησε από το 1974!!!!
-Μπορείτε να αθροιστείτε με τη ΝΔ και το 
ΠΑΣΟΚ, που ψηφίσατε πάνω από τα μισά 
νομοσχέδια μαζί τους, απαντάει ο εκπρό-
σωπος του ΚΚΕ.
-Τρία στα τρία… Καλά πήγε κι αυτό…
Και το κερασάκι νούμερο 2: «Η σταθερότη-
τα και η κανονικότητα νίκησαν, αυτό είναι το 
αποτέλεσμα των εκλογών».
Ποιος το είπε; Ο Πορτοσάλτε του «ΣΚΑΪ».
Οπότε καταλαβαίνετε ποια είναι η «κανονι-
κότητα» που έρχεται.
Παρεμπιπτόντως, ήταν αυτή ακριβώς η 
στιγμή που ο Ηλιόπουλος του ΣΥΡΙΖΑ απο-
χώρησε μαινόμενος.
Μάλλον είχε κι αυτός μια «κανονικότητα» να 
προτείνει, αλλά δεν πρόλαβε…
Μόνο το ΚΚΕ πραγματική αντιπολίτευ-
ση στην οποιαδήποτε κυβέρνηση σε όσα 
έρχονται!
Όπως και απέναντι στην προηγούμενη κυ-
βέρνηση της ΝΔ, όταν οι άλλοι ψήφιζαν το 
50% (ΣΥΡΙΖΑ) και το 70% (ΠΑΣΟΚ) της …
κανονικότητας της ΝΔ.
«Ο ΣΥΡΙΖΑ υπόσχονταν πράγματα που για 
να γίνουν χρειάζονταν ρήξη την οποία ο ΣΥ-
ΡΙΖΑ δαιμονοποίησε».
Τάδε έφη Βαρουφάκης: Αλήθεια: Πόση …
ρήξη χρειάζεται για να παρουσιάσεις ένα 
«κοστολογημένο» πρόγραμμα όπως αυτό 
του ΣΥΡΙΖΑ;
Προφανώς, όση …ρήξη χρειάζεται και για 
να φτιάξεις μια «Δήμητρα» όπως αυτή που 
«αντέγραψαν» η ΕΚΤ και η FED.
Φτάνει! Από την πολλή ρήξη, γκώσαμε.
Εκλογές 2023: «Ο Τσίπρας έχει κολλήσει 
στη δεκαετία του 50» Ο γενικός γραμματέας 
του ΚΚΕ, κατηγόρησε τον Αλέξη Τσίπρα ότι 
έχει κολλήσει στο 1950 και ότι διεκδικεί να 
είναι συνεχιστής του Πλαστήρα. «Έχει κολ-
λήσει τις τελευταίες βδομάδες η βελόνα στο 
1950. Στο «τι Πλαστήρας, τι Παπάγος» που 
επαναλαμβάνει μονότονα ο Τσίπρας για να 
επιτεθεί στο ΚΚΕ. Μάλλον, ο κ. Τσίπρας 
τηρουμένων των ιστορικών αναλογιών, δι-
εκδικεί να είναι ο συνεχιστής του Πλαστή-
ρα. Όμως, εμείς είμαστε οι συνεχιστές του 
Νίκου Μπελογιάννη, τον οποίο έστειλε στο 
εκτελεστικό απόσπασμα ο Πλαστήρας, οι 
Αμερικάνοι και το Παλάτι».
«Το 2023 δεν είναι 1981» Πυρά εξαπέλυ-
σε όμως και για τη αντιπαράθεση ΠΑΣΟΚ 
και ΣΥΡΙΖΑ για την κληρονομιά του Πα-
πανδρέου. Όπως είπε «τελευταία, παρα-
κολουθούμε και μια άλλη αποκρουστική 
αντιπαράθεση… Ανάμεσα στα δύο κόμματα 
της σοσιαλδημοκρατίας, τον ΣΥΡΙΖΑ και το 
ΠΑΣΟΚ, για την κληρονομιά του Ανδρέα 
Παπανδρέου! Τσίπρας και Ανδρουλάκης 
έχουν πάρει το σύνθημα της «Αλλαγής» και 
το περιφέρουν από συγκέντρωση σε συ-
γκέντρωση. Όπως καταλαβαίνετε, δεν είναι 
δική μας δουλειά, ούτε έχουμε καμία αγωνία 

να βγάλουμε πόρισμα, για το ποιος είναι ο 
νόμιμος κληρονόμος, ποιος έχει την υψηλή 
κυριότητα και ποιος έχει την επικαρπία. Θέ-
λουμε, όμως, να απευθυνθούμε στον ελλη-
νικό λαό με τις δημοκρατικές, προοδευτικές 
και αγωνιστικές παραδόσεις.
Παίζουν με τα συναισθήματά σας! Παίζουν 
με τη μνήμη σας! Θέλουν να σας κάνουν 
να κοιτάτε στο μακρινό παρελθόν για να 
κλέψουν την ψήφο σας και μετά να τη στρέ-
ψουν εις βάρος σας. Πολλοί μπορεί να ανα-
πολούν το παρελθόν με νοσταλγία, όμως 
η πραγματικότητα, είτε μας αρέσει είτε όχι, 
είναι πως δεν υπάρχει επιστροφή στο πα-
ρελθόν. Το 2023 δεν είναι 1981».
Η κάθε ψήφος στο ΚΚΕ θα μείνει στις 
επάλξεις του αγώνα, της υπεράσπισης του 
δίκιου, που «δεν βολεύεται με λιγότερο ου-
ρανό». Άλλωστε αυτά τα 4 χρόνια, πολλές 
φορές ήμασταν όλοι εμείς μαζί στους δρό-
μους του αγώνα και αυτοί ήταν μόνοι τους 
στις καρέκλες της εξουσίας.
Πώς αλλιώς υπογράφτηκαν συλλογικές 
συμβάσεις εργασίας με αυξήσεις στους 
μισθούς σε μια σειρά χώρους;
Πώς ακυρώθηκαν αντεργατικοί σχεδι-
ασμοί της εργοδοσίας από τους  εργα-
ζόμενους της COSCO, της E-food, της 
ΛΑΡΚΟ;
Πώς μια σπίθα δημιούργησε ολόκληρες 
εστίες αντίστασης σε σημαντικούς χώ-
ρους και κλάδους δουλειάς, που έγιναν 
σημείο αναφοράς για όλη την εργατική 
τάξη;
Με σκληρό ταξικό ανυποχώρητο αγώνα και 
καθαρό το ότι, για να κερδίσουν οι εργάτες, 
πρέπει να χάσει το κεφάλαιο.
Πώς σώθηκαν λαϊκά σπίτια, και ακυρώ-
θηκαν πλειστηριασμοί και εξώσεις; 
Μήπως επιλέγοντας ανάμεσα σε σχέδια 
που έχουν στον πυρήνα τους τη στα-
θερότητα του τραπεζικού συστήματος 
και την κερδοφορία των funds, των κο-
ρακιών; ΟΧΙ! Σώθηκαν, όταν οι άνθρωποι 
απευθύνθηκαν στα σωματεία τους, στη 
γειτονιά, στους κομμουνιστές βουλευτές 
και, όλοι μαζί, έδιωξαν με τις κλωτσιές τα 
κοράκια.
Πώς έμειναν στα χαρτιά άδικοι νόμοι και 
διατάξεις, όπως ο νόμος για τον περιορι-
σμό των διαδηλώσεων του Χρυσοχοΐδη 
ή οι περισσότερες διατάξεις του νόμου 
Χατζηδάκη;
Πώς κατάφεραν οι φοιτητές να αποσυρ-
θούν οι σκέψεις για είσοδο της αστυνομί-
ας στα πανεπιστήμια;
Μήπως υπερψηφίζοντας το 50% των νό-
μων της ΝΔ, όπως έκανε ο ΣΥΡΙΖΑ ή το 
70%, όπως έκανε το ΠΑΣΟΚ; Ή μήπως, 
περιμένοντας “να ωριμάσουν οι συν-
θήκες” και να έρθει μια άλλη «μούφα» 
δήθεν προοδευτική κυβέρνηση που θα 
καταργήσει αυτούς τους νόμους, όπως 
έκανε, δήθεν, και με τα μνημόνια;
Όχι. Τα κατάφερε ο αγωνιζόμενος λαός χω-
ρίς να περιμένει τίποτα από πάνω.
«ΚΚΕ δυνατό για να είναι δυνατός ο λαός», 
ήταν το σύνθημα του γενικός γραμματέας 
της Κεντρικής Επιτροπής του ΚΚΕ και εξή-
γησε: «Αυτό επιλέγουν όλο και περισσότε-
ροι εργάτες και εργάτριες, άνθρωποι της 
βιοπάλης, μαθητές/μαθήτριες, φοιτητές/
φοιτήτριες, που για πρώτη φορά προσεγγί-
ζουν το κόμμα μας. Γιατί βλέπουν, νιώθουν 
πως αν η ελπίδα παραμένει ζωντανή, φω-
τεινή, είναι γιατί την κράτησε και συνεχίζει 
να την κρατάει ζωντανή, με τη στάση του, με 
τη δράση του και κυρίως με την πολιτική του 
πρόταση, που δίνει διέξοδο και προοπτική 
στον λαό».
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Τα Ηνωμένα Έθνη είναι δεσμευμένα να 
εργαστούν μαζί με όλους τους Κύπριους 
προκειμένου να αναζητήσουν μια βιώσιμη, 
διαρκή και αποδεκτή λύση του Κυπριακού, 
δήλωσε τη Δευτέρα το βράδυ ο Ειδικός 
Αντιπρόσωπος του ΓΓ του ΟΗΕ στην Κύ-
προ, Κόλιν Στιούαρτ, μιλώντας σε δεξίωση 
που παρέθεσε στο Λήδρα Πάλας, με θέμα 
"Ο Δρόμος προς τη Βιωσιμότητα: Η Συμμε-
τοχή των Γυναικών στις Διαπραγματεύσεις 
για το Κυπριακό".
Πρόσθεσε πως πρόοδος προς τον σκοπό 
αυτό ούτε θα επιτευχθεί ούτε θα διαρκέσει 
χωρίς την ακλόνητη επιμονή και ηγετική 
ικανότητα, που επιδεικνύεται από όλους, 
περιλαμβανομένων των γυναικών που πα-
ρευρέθηκαν στη δεξίωση αυτή.
Η εκδήλωση είχε ως στόχο να αναγνωριστεί 
και να γιορταστεί η συμβολή των γυναικών 
ως μελών των διαπραγματευτικών ομάδων, 
ως πολιτικών και νομικών συμβούλων, με-
λών ομάδων εργασίας και τεχνικών επιτρο-
πών και ως έμπιστων συναδέλφων και εταί-
ρων στις διαπραγματεύσεις για διευθέτηση 
του Κυπριακού και πραγματοποιήθηκε με 
την ευκαιρία της ολοκλήρωσης της έκθεσης 
φωτογραφίας για τη συμμετοχή των γυναι-
κών στις διαπραγματεύσεις για το Κυπρι-
ακό, που εγκαινίασε στις 15 Μαρτίου στην 
είσοδο του Λήδρα Πάλας, η Αναπληρώτρια 
ΓΓ του ΟΗΕ αρμόδια για Πολιτικές και Ειρη-
νευτικές Υποθέσεις, Ρόζμαρι ΝτιΚάρλο.
Στη δεξίωση συμμετείχαν μεταξύ άλλων, ο 
διαπραγματευτής της ε/κ πλευράς, Μενέ-
λαος Μενελάου, ο Ειδικός Αντιπρόσωπος 
του Τ/κ ηγέτη, Εργκούν Ολγκούν, πρέσβεις 
ξένων χωρών στην Κύπρο, μέλη της δικοι-
νοτικής Τεχνικής Επιτροπής για την Ισότη-
τα των Φύλων και μέλη της κοινωνίας των 
πολιτών.
Ο κ. Στιούαρτ ανέφερε στην ομιλία του πως 
η σημαντική συμβολή των γυναικών στις 
συνομιλίες για το Κυπριακό στο παρελθόν 
συχνά έχει περάσει απαρατήρητη.
«Τείνουμε να τονίζουμε ότι η ουσιαστική 
συμμετοχή των γυναικών πρέπει να βελτιω-
θεί – και αυτό εξακολουθεί να είναι αλήθεια. 
Αλλά πρέπει επίσης να αναγνωρίσουμε ότι 
ο αριθμός και ο ρόλος των γυναικών στο 
παρελθόν στις συνομιλίες για το Κυπρια-
κό ήταν ωστόσο σημαντικός, περισσότε-
ρο από οποιαδήποτε άλλη διαδικασία την 
οποία διευκόλυναν τα Ηνωμένα Έθνη. Και 
αυτό έχει δημιουργήσει ένα προηγούμενο 
εδώ στην Κύπρο, που αποτελεί τη βάση 
επί της οποίας οι ηγέτες έχουν δεσμευτεί να 
συνεχίσουν τη διασφάλιση της συμμετοχής 
των γυναικών μέσω του Σχεδίου Δράσης 
τους", ανέφερε.
Σημείωσε πως πριν δυο δεκαετίες το Συμ-
βούλιο Ασφαλείας των ΗΕ υιοθέτησε το 
ψήφισμα 1325, αναγνωρίζοντας για πρώτη 
φορά τον σημαντικό ρόλο της ηγετικής ικα-
νότητας των γυναικών στην επίτευξη διαρ-
κούς ειρήνης και ασφάλειας. Είπε επίσης, 
πως ο ΓΓ του ΟΗΕ, Αντόνιο Γκουτέρες, έχει 
καταστήσει την ατζέντα Γυναίκες, Ειρήνη 
και Ασφάλεια μια «ύψιστη προτεραιότητα» 
του συστήματος των ΗΕ, θέτοντας τις γυ-
ναίκες και τα κορίτσια στην προμετωπίδα 
του άξονα ειρήνης και ασφάλειας, δίδοντας 
έμφαση στον κεντρικό τους ρόλο στη δια-
μόρφωση και στην προώθηση της ειρήνης 
παγκοσμίως.
Για τα ΗΕ, η συμμετοχή των γυναικών 
στις ειρηνευτικές προσπάθειες δεν είναι 
μόνο θέμα συμπερίληψης, ισότητας και 

δικαιοσύνης, αποτελεί επίσης μια έξυπνη 
ειρηνευτική οδό, ανέφερε.
«Είναι ως εκ τούτου σημαντικό για εμάς 
όχι μόνο να αναγνωρίσουμε αυτή τη συμ-
βολή και την ικανότητά τους να επιφέρουν 
μια πραγματική αλλαγή, αλλά επίσης να τις 
αναδείξουμε, στην Κύπρο και πέραν αυτής, 
για να εμπνεύσουμε τις μελλοντικές γενιές 
των γυναικών να αναζητήσουν ένα σημαντι-
κό ρόλο στη διαμόρφωση του μέλλοντος», 
σημείωσε.
Επεσήμανε πως προς τον σκοπό αυτό, 
οι δυο ηγέτες κατέληξαν σε μια συμφω-
νία πάνω σε ένα Σχέδιο Δράσης για δια-
σφάλιση μιας ολοκληρωμένης, ισότιμης 
και ουσιαστικής συμμετοχής σε μια δια-
δικασία διευθέτησης στην Κύπρο, προ-
σθέτοντας πως το Συμβούλιο Ασφαλείας 
των ΗΕ καλωσόρισε αυτό το σημαντικό 
βήμα.
Ο κ. Στιούαρτ ανέφερε πως οικοδομώντας 
επί των επιτευγμάτων του παρελθόντος, το 
Σχέδιο Δράσης επέκτεινε και προώθησε τη 
συμπερίληψη ευρύτερα, παρέχοντας πρα-
κτικές εισηγήσεις στο πώς να διασφαλιστεί 
η συμμετοχή των γυναικών στο τραπέζι των 
διαπραγματεύσεων, στις ομάδες εργασίας 
και στις τεχνικές επιτροπές, στο πώς να 
εμπλακεί όλη η κοινωνία των πολιτών, και 
πιο σημαντικά, πως να διασφαλιστεί ότι θα 
συμπεριληφθεί η διάσταση του φύλου σε 
μια διαδικασία διευθέτησης.
Ο διπλωμάτης των ΗΕ επεσήμανε πως η 
ανάπτυξη αυτού του σχεδίου έγινε από τα 
μέλη της Τεχνικής Επιτροπής για την Ισότη-
τα των Φύλων και έτυχε διευκόλυνσης από 
την Αποστολή Καλών Υπηρεσιών και την 
ΟΥΝΦΙΚΥΠ, αναδεικνύοντας τη δέσμευση 
και των δυο πλευρών στην προώθηση αυ-
τού του θέματος.
«Αυτό που έχουμε μπροστά μας είναι η 
κρίσιμη αποστολή εφαρμογής του σχε-
δίου, μια ευθύνη που πέφτει σε όλους 
μας», ανέφερε ο κ. Στιούαρτ.
Σημείωσε πως τα Ηνωμένα Έθνη προ-
σβλέπουν στο να στηρίξουν στις δυο 
πλευρές σε αυτή την προσπάθεια. Ανέ-
φερε πως η Τεχνική Επιτροπή ξεκίνησε 
την περασμένη εβδομάδα συναντήσεις 
μελών της κοινωνίας των πολιτών για να 
εξετάσουν το θέμα της συμμετοχής των 
γυναικών στην οικοδόμηση της ειρήνης. 
Πρόσθεσε πως η εκδήλωση «Μια θέση 
στο τραπέζι: Οι εμπειρίες των γυναικών 
στις συνομιλίες για το Κυπριακό» ήταν η 
πρώτη από μια σειρά προγραμματισμέ-
νων συζητήσεων με την κοινωνία των 
πολιτών για σταδιακή ανάδειξη του ρό-
λου των γυναικών σε όλες τις πτυχές της 
κοινωνίας, για ενημέρωση καθώς και για 
να δώσουν έμπνευση και ενθάρρυνση.
Μιλώντας εκ μέρους της Ε/κ συμπροέδρου 
της Τεχνικής Επιτροπής για την Ισότητα των 
Φύλων, Σούλας Ζαβού, το μέλος της Επι-
τροπής, Σούλα Χατζηκυριάκου είπε, μεταξύ 
άλλων, πως έχουν ετοιμάσει μια δέσμη ει-
σηγήσεων που στοχεύουν στη διασφάλιση 

Κατά προτεραιότητα θα εξεταστούν 
από την Ανεξάρτητη Αρχή κατά της Δι-
αφθοράς δυο σημαντικές καταγγελίες 
που αφορούν κατ’ ισχυρισμό διαφθο-
ρά. Πρόκειται για τις καταγγελίες του 
Γενικού Ελεγκτή προς το πρόσωπο του 
Βοηθού Γενικού Εισαγγελέα και του βου-
λευτή του ΑΚΕΛ Χρίστου Χριστοφίδη, 
που αφορούν στον τέως Πρόεδρο της 
Δημοκρατίας Νίκο Αναστασιάδη και τα 
χρυσά διαβατήρια.
Η απόφαση λήφθηκε χθες από την Αρχή 
αφού αξιολογήθηκε η σοβαρότητά τους 
και το γεγονός ότι δυο θεσμοί του κράτους 
βρίσκονται στα χαρακώματα. Πληροφορίες 
του «Φ» αναφέρουν ότι και τις δύο έρευνες 
θα διενεργήσουν δύο Βρετανοί δικηγόροι 
εγνωσμένου κύρους μαζί με επιθεωρητές 
που θα διορίσει η Αρχή για να συνδράμουν 
στις έρευνες. Κρίθηκε ότι λόγω του κλίμα-
τος που έχει δημιουργηθεί, τις έρευνες θα 
μπορούσαν να διενεργήσουν μόνο άτομα 
που δεν έχουν καμιά σχέση με πρόσωπα 
εδώ ώστε να αποκλειστεί οποιαδήποτε 
σκιά για διαπλοκή. Οι όροι εντολής των επι-
θεωρητών θα είναι συγκεκριμένοι ώστε να 
επικεντρωθούν στην καταγγελία και όχι να 
εξετάσουν όλο το φάσμα του αντικειμένου.
Χθες η Ανεξάρτητη Αρχή κατά της Δια-
φθοράς με ανακοίνωσή της τόνιζε ότι με 
αφορμή τις πρόσφατες δηλώσεις τόσο από 
πλευράς Νομικής Υπηρεσίας, όσο και από 
πλευράς Ελεγκτικής Υπηρεσίας, δεν υπάρ-
χει στη σχετική νομοθεσία που διέπει τη λει-
τουργία της Αρχής, οποιαδήποτε πρόνοια 
η οποία να απαγορεύει σε κάποιον που 
προβαίνει σε καταγγελία ενώπιον της, από 

το να δημοσιοποιεί το γεγονός. Παράλληλα 
η Αρχή επιβεβαιώνει ότι, όντως υπάρχουν 
ενώπιον της καταγγελίες από την Ελεγκτική 
Υπηρεσία οι οποίες αφορούν στα θέματα 
για τα οποία έχουν γίνει σχετικές δηλώ-
σεις. Επειδή αυτές αφορούν σε δύο πολύ 
σημαντικούς θεσμούς της Δημοκρατίας 
αποφάσισε όπως δώσει προτεραιότητα 
στη διερεύνησή τους. Σημειώνει, επίσης, ότι 
κανένα μέλος της Αρχής δεν θα προβαίνει 
σε δηλώσεις επί των πιο πάνω θεμάτων, 
εφόσον πρέπει οι ενέργειές της στο πλαί-
σιο των ερευνών της να καλύπτονται από 
εμπιστευτικότητα.
Τέλος σημειώνει ότι στο πλαίσιο της διαφά-
νειας, θα εκδίδονται ανακοινώσεις αναφορι-
κά με οποιεσδήποτε εξελίξεις στις εν λόγω 
έρευνες τις οποίες η Αρχή θα κρίνει ως ση-
μαντικές, για λόγους ενημέρωσης.
Οι τέσσερις καταγγελίες του Γενικού Ελε-
γκτή προς την Αρχή αφορούν τους χει-
ρισμούς για το μαύρο βαν και την πιθανή 
σύνδεση του Βοηθού Γενικού Εισαγγελέα, 
του δικηγορικού του γραφείου και εται-
ρείας που ήταν μέτοχος ο αδελφός του, η 
οποία ωστόσο διαγράφηκε. Καταγγελία 
που άπτεται διερεύνησης σοβαρής μορφής 
φορολογικών θεμάτων εταιρείας συμφε-
ρόντων προσώπων που ασκούν δημόσια 
επιρροή. Περίπτωση αναστολής ποινικής 
δίωξης προσώπου, το οποίο εκπροσωπού-
σε ο Σάββας Αγγελίδης ως δικηγόρος, πριν 
την ανάληψη αξιώματος, ενώ κατά το 2021 
το εν λόγω πρόσωπο εκπροσωπείτο από 
το δικηγορικό του γραφείο. Η τέταρτη κα-
ταγγελία αφορά, επίσης, αναστολή δίωξης 
προσώπου.

Στιούαρτ: Δεσμευμένα τα ΗΕ να εργαστούν με όλους τους Κύπριους για λύση

Αρχή κατά της Διαφθοράς: 
Προτεραιότητα στη διερεύνηση των 
καταγγελιών του Γενικού Ελεγκτή

Κ Υ Π Ρ Ι Α Κ Η Ε Π Ι Κ Α Ι Ρ Ο Τ Η ΤΑ

της συμμετοχής των γυναικών στο τραπέζι 
των διαπραγματεύσεων, στις ομάδες εργα-
σίας και στις Τεχνικές Επιτροπές, που επι-
διώκουν να εμπλέξουν ολόκληρη την κοινω-
νία των πολιτών και να διασφαλίσουν πως 
η διάσταση του φύλου θα περιληφθεί σε μια 
διαδικασία διευθέτησης.
Σημείωσε πως στον δρόμο προς τα μπρος 
θα εργαστούν στενά με τους δυο ηγέτες για 
να διασφαλίσουν πως οποιαδήποτε μελλο-
ντική διαπραγματευτική διαδικασία, όπως 
έχουν συμφωνήσει, θα περιλαμβάνει γυ-
ναίκες και άντρες που θα εργάζονται από 
κοινού στο τραπέζι για διαμόρφωση ενός 
κοινού μέλλοντος, ενώ την ίδια στιγμή θα 
τείνουν ευήκοον ους στον κόσμο και στις 
δυο πλευρές του νησιού.
Η οδός προς τα μπρος μπορεί να υπάρξει 
μόνο στη βάση του να φέρουμε τον κόσμο 
μαζί μας, ανέφερε, σημειώνοντας πως οι 
ηγέτες δεσμεύτηκαν για αυτό.
«Ως εκ τούτου, ως Επιτροπή προγραμμα-
τίζουμε μια σειρά συναντήσεων με όλη την 
κοινωνία των πολιτών, οργανώσεις γυναι-
κών και νεολαίας, για να ακούσουμε τις 
απόψεις τους, να μάθουμε τις ανησυχίες και 
τις προτεραιότητές τους», ανέφερε.
Είπε, επίσης, πως η συμμετοχή των γυναι-
κών και η ευρύτερη συμπερίληψή τους στις 
συνομιλίες για το Κυπριακό έχουν ακόμη 
δρόμο να διανύσουν, ωστόσο, όσα έχουν 
επιτευχθεί είναι αδιαμφισβήτητα κάτι το 

μοναδικό στο διεθνές πλαίσιο και κάτι που 
πρέπει να αναγνωριστεί και επί του οποίου 
πρέπει να οικοδομήσουν.
Στην ομιλία της εκ μέρους της τ/κ πλευράς, 
η Σουλέν Καραμπατσάκ, αναφέρθηκε στη 
δική της εδώ και πολλά χρόνια συμμετοχή 
στις διαπραγματεύσεις για το Κυπριακό, 
σημειώνοντας πως κατά τη διάρκεια της 
διαπραγματευτικής διαδικασίας στο Κραν 
Μοντανά ήταν μια από τις τρεις γυναίκες 
στην κύρια διαπραγματευτική ομάδα, οι 
οποίες επιπρόσθετα με τo εκπαιδευτικό 
τους υπόβαθρο και την εμπειρογνωμοσύνη 
τους σε θέματα που συζητούνταν, συνέβα-
λαν στις διαπραγματεύσεις με τα προσόντα 
τους, τα οποία πηγάζουν από τους κοινωνι-
κούς ρόλους και τις ευθύνες που έχουν ως 
γυναίκες .
Εξέφρασε ακόμη, μεταξύ άλλων, την πε-
ποίθηση πως η ενεργή και ουσιαστική συμ-
μετοχή και ο ηγετικός ρόλος των γυναικών 
στις αντιπροσωπείες μπορούν να έχουν 
μόνο θετική συμβολή στις προσπάθειες για 
εξεύρεση μιας αμοιβαία συμφωνημένης και 
βιώσιμης συνολικής διευθέτησης και καλω-
σόρισε το Σχέδιο Δράσης που ανέπτυξε η 
Τεχνική Επιτροπή για την Ισότητα των Φύ-
λων και το οποίο υιοθετήθηκε πέρσι από 
τους δυο ηγέτες με σκοπό να διασφαλιστεί 
η συμμετοχή των γυναικών στις διαπραγ-
ματεύσεις για το Κυπριακό.
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Η Γερμανία συνεχίζει να υποστηρίζει μια 
λύση στην οποία η Κύπρος θα γίνει ένα 
ομοσπονδιακό κράτος, διζωνικό, όπου οι 
δύο κοινότητες θα εκπροσωπούνται στην 
ηγεσία του κράτους στη βάση των αποφά-
σεων των ΗΕ, δήλωσε ο Γερμανός Καγκελά-
ριος Ολαφ Σολτς, σημειώνοντας ότι η χώρα 
του είναι έτοιμη να συμβάλει στις προσπά-
θειες και ότι για να υπάρξει προοπτική πρέ-
πει όλα τα εμπλεκόμενα μέρη να έχουν καλή 
θέληση.
Ο Πρόεδρος της Δημοκρατίας Νίκος Χρι-
στοδουλίδης, συνοδευόμενος από τα μέλη 
της κυπριακής αντιπροσωπείας, έφθασε 
νωρίς το απόγευμα στη Καγκελαρία, στο 
Βερολίνο, όπου τον υποδέχθηκε ο Καγκε-
λάριος της χώρας, ενώ στρατιωτικό άγημα 
απέδιδε τιμές. Έγινε ανάκρουση των Εθνι-
κών Ύμνων Κύπρου και Γερμανίας και στη 
συνέχεια οι δύο ηγέτες παρακάθισαν σε 
κατ΄ ιδίαν συνάντηση, την οποίαν ακολού-
θησαν διευρυμένες συνομιλίες ανάμεσα 
στις αντιπροσωπείες των δύο χωρών.
Στη συνέχεια ο Πρόεδρος της Δημοκρατίας 
και ο Καγκελάριος της Γερμανίας προέβη-
σαν σε δηλώσεις στα ΜΜΕ.
Ο Γερμανός Καγκελάριος είπε ότι «ανα-
φερθήκαμε και στο θέμα του Κυπριακού, 
όπου η Γερμανία συνεχίζει να υποστηρίζει 
μια λύση στην οποία η Κύπρος θα γίνει ένα 
ομοσπονδιακό κράτος, διζωνικό, όπου οι 
δύο κοινότητες θα εκπροσωπούνται στην 
ηγεσία του κράτους, στη βάση των αποφά-
σεων των Ηνωμένων Εθνών».
«Η χώρα μου είναι έτοιμη να συμβάλλει 
στην προσπάθεια αυτή και ως εκ τούτου θα 
επιθυμούσα το αδιέξοδο της διαπραγματευ-
τικής διαδικασίας να αποκτήσει επιτέλους 
νέα δυναμική», σημείωσε.
«Αυτό ωστόσο», είπε μιλώντας μέσω διερ-
μηνέα, «απαιτεί πολιτικό θάρρος εκ μέρους 
όλων των εμπλεκομένων και δεν ξέρω κατά 
πόσον υπάρχει η διάθεση από όλες τις 
πλευρές».
«Συζητήσαμε για αυτό και θέλουμε να βοη-
θήσουμε. Η Γερμανία είναι έτοιμη να συμβά-
λει ώστε όλοι να αποκτήσουν περισσότερη 
εμπιστοσύνη ο ένας προς τον άλλο και εάν 
αυτό είναι επιθυμητό είμαστε ευχαρίστως 
στη διάθεση να στηρίξουμε αυτή τη διαδικα-
σία διαπραγμάτευσης».
Επιθυμία της Γερμανίας, είπε ο κ. Σολτς, εί-
ναι οι σχέσεις καλής γειτονίας και ανέφερε 
ότι τα ζητήματα στην Ανατολική Μεσόγειο 
μπορούν να επιλυθούν μέσω του διαλόγου 
και στη βάση του διεθνούς δικαίου. «Άλλω-
στε οι σχέσεις μεταξύ Κύπρου και Τουρκίας 
έχουν σημασία για ολόκληρη την Ευρώπη», 
είπε.
Ανέφερε ακόμη ότι συμφώνησαν να συνερ-
γαστούν ακόμη πιο στενά στο μέλλον σε θέ-
ματα που περιλαμβάνουν και τον ενεργεια-
κό εφοδιασμό και την αμυντική συνεργασία.
Ο ίδιος πρόσθεσε ότι «τα ζητήματα της Ανα-
τολικής Μεσογείου μπορούν να επιλυθούν 
μέσω διαλόγου στη βάση του διεθνούς 
δικαίου. Άλλωστε, οι σχέσεις Κύπρου-
Τουρκίας έχουν σημασία για ολόκληρη την 
Ευρώπη».
Επίσης, ο Γερμανός Καγκελάριος τόνισε ότι 
σχετικά με το Ουκρανικό ότι Κύπρος και Γερ-
μανία βρίσκονται στην ίδια πλευρά, με τον 
Πρόεδρο Χριστοδουλίδη να συμφωνεί λέγο-
ντας πως η Κυπριακή Δημοκρατία απορρί-
πτει τις παραβιάσεις του διεθνούς δικαίου 
και της εδαφικής ακεραιότητας μιας χώρας 
και εκτελεί όλες τις υποχρεώσεις σχετικά με 
τις κυρώσεις στη Ρωσία, ενώ κάποιες άλλες 
χώρες δεν το πράττουν.
Στις δικές του δηλώσεις ο Πρόεδρος 

Χριστοδουλίδης είπε πως επανέλαβε στον 
Γερμανό Καγκελάριο Σολτς «την ετοιμότητα 
του για επανέναρξη των συνομιλιών από 
εκεί που έμειναν στο Κραν Μοντανά. Το 
Κυπριακό είναι ευρωπαϊκό πρόβλημα και η 
λύση του επηρεάζει την ΕΕ. Θεωρώ, είπε, 
πως η Γερμανία είναι από τα πιο σημαντικά 
κράτη μέλη της ΕΕ που μπορεί να συμβάλ-
λει στην προσπάθεια αυτή. Τώρα πρέπει να 
δουλέψει η διπλωματία. Ο ρόλος της Γερμα-
νίας είναι σημαντικός».
Σχετικά με το μεταναστευτικό, ο Πρόεδρος 
Χριστοδουλίδης ευχαρίστησε τη Γερμανία 
για τη στάση της, λέγοντας «η Γερμανία 
είναι μια από τις λίγες χώρες της ΕΕ που 
αντιλαμβάνεται το πρόβλημα. Δέχθηκε 230 
άτομα από την Κύπρο και μέχρι τον Ιούνιο 
θα δεχθεί άλλα 860». Όμως, είπε, «πρέπει 
να κάνουμε περισσότερα για το μετανα-
στευτικό. Πρέπει να υπάρχει δίκαιη κατα-
νομή και να αντιμετωπιστούν οι αιτίες του 
μεταναστευτικού».
Σε ερώτηση που έγινε, για το εάν υπάρχει 
στις συνομιλίες συγκεκριμένη πρόταση για 
συγκεκριμένο πρόσωπο-διαμεσολαβητή 
της ΕΕ στο Κυπριακό, ο Πρόεδρος Χριστο-
δουλίδης ανέφερε ότι «αναπτύξαμε τη δική 
μας προσέγγιση, που περιλαμβάνει καθορι-
στική εμπλοκή της ΕΕ».
«Θέλω δημόσια επαναλάβω ότι αυτή η 
εμπλοκή της ΕΕ δεν είναι προς αντικα-
τάσταση των Ηνωμένων Εθνών. Έρχε-
ται να στηρίξει προς την κατεύθυνση των 
Ηνωμένων Εθνών. Εξάλλου, τα Ηνωμένα 
Έθνη είναι για εμάς η ασφαλιστική δικλεί-
δα σε σχέση με το περιεχόμενο της λύσης 
του Κυπριακού. Πρέπει όμως να είναι μια 
ομοσπονδιακή λύση, όπως εύστοχα ανέ-
φερε ο Όλαφ», σημείωσε ο Πρόεδρος της 
Δημοκρατίας.
Ο Καγκελάριος Σολτς, πρόσθεσε πως είναι 
πολύ σημαντικό το ότι είχε μια προσωπι-
κή επαφή με τον Πρόεδρο Χριστοδουλίδη, 
πως με ευχαρίστηση διαπίστωσε την ετοι-
μότητα της Κυπριακής Δημοκρατίας ώστε 
να επανεκκινήσουν οι διαδικασίες και πως 
τώρα έχει μια πιο ξεκάθαρη εικόνα για το 
Κυπριακό την οποία και θα μεταφέρει και 
στους υπόλοιπους ομολόγους του στην ΕΕ, 
ώστε να εμβαθύνουν στη συζήτηση. Πρό-
σθεσε πως η Γερμανία είναι έτοιμη να ανα-
λάβει υπευθυνότητες εάν της ζητηθεί.
Το ΚΥΠΕ απηύθυνε ερώτηση προς τον 
Πρόεδρο Χριστοδουλίδη, αλλά και τον Κα-
γκελάριο Σολτς σχετικά με τις προκλήσεις 
της Τουρκίας στην Ανατολική Μεσόγειο και 
το τι αναμένεται από μια νέα κυβέρνηση 
στην Τουρκία, όποια και να είναι αυτή.
Ο Πρόεδρος Χριστοδουλίδης είπε πως 
«όντως βρισκόμαστε σε μια δύσκολη πε-
ριοχή, με πολλά προβλήματα, με πολλές 
προκλήσεις. Την ίδια όμως στιγμή, γνωρί-
ζουμε πως δεν μπορούμε να αλλάξουμε τη 
γεωγραφία. Δεν μπορεί η Κύπρος να φύγει 
από τη Μεσόγειο και να έρθει στην Κεντρική 
Ευρώπη. Αλλά, οφείλουμε -και για το λόγο 
αυτό είμαστε εδώ- να υποβάλλουμε προ-
τάσεις, εισηγήσεις, να αναλάβουμε πρωτο-
βουλίες για να λυθούν όλα τα προβλήματα 
που υπάρχουν», προσθέτοντας ότι «και 
υπάρχουν πολλά».
Και για αυτό, ανέφερε, «ήρθα σήμερα στη 
Γερμανία, γιατί ξέρω πως διαδραματίζει κα-
θοριστικό ρόλο τόσο στα ελληνοτουρκικά, 
όσο και στις δικές μας περιπτώσεις όταν 
υπήρξε παραβίαση των εθνικών δικαιωμά-
των της Κυπριακής Δημοκρατίας στην Απο-
κλειστική Ζώνη. Η Γερμανία διαδραμάτισε 
καθοριστικό ρόλο ώστε να τερματιστούν οι 
ενέργειες αυτές».

Σολτς σε Χριστοδουλίδη: Η Γερμανία είναι έτοιμη να βοηθήσει στο Κυπριακό

Επίσπευση της εφαρμογής του εθνικού 
Σχεδίου Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας 
και μείωση της εξάρτησης από τα ορυ-
κτά καύσιμα με έμφαση στην ανάπτυξη 
των ηλεκτρικών διασυνδέσεων, περι-
λαμβάνουν, μεταξύ άλλων, οι εισηγήσεις 
της Κομισιόν για την Κύπρο, στο πλαί-
σιο των στοχευμένων εισηγήσεων πολι-
τικής που αποτελούν μέρος του Εαρινού 
Πακέτου του Ευρωπαϊκού Εξαμήνου για 
το 2023, το οποίο επικεντρώνεται στην 
οικοδόμηση μιας ανθεκτικής οικονομί-
ας η οποία θα διασφαλίζει την ύπαρξη 
ανταγωνισμού και μακροπρόθεσμης ευ-
ημερίας στο σημερινό γεωπολιτικό περι-
βάλλον, σύμφωνα με την Κομισιόν.
Για την Κύπρο, ξεχωρίζει η αναφορά πως η 
χώρα είναι ένα από τα 17 κράτη μέλη που 
αντιμετωπίζουν μακροοικονομικές ανισορ-
ροπίες βάσει σχετικών εκθέσεων στο πλαί-
σιο του μηχανισμού επαγρύπνησης.
Όπως σημειώνεται, η Κύπρος αντιμετώπιζε 
υπερβολικές ανισορροπίες μέχρι το 2022. 
Έκτοτε τα αδύναμα σημεία σε σχέση με το 
ιδιωτικό, κυβερνητικό και εξωτερικό χρέος 
έχουν μειωθεί, όμως παραμένουν λόγος 
ανησυχίας.
Όσον αφορά την μεταπρογραμματική έκθε-
ση για την Κύπρο (που εκδίδεται παράλλη-
λα με αυτές για Ιρλανδία, Ελλάδα, Ισπανία 
και Πορτογαλία), διαπιστώνεται πως όπως 
και οι άλλες τέσσερις χώρες η Κύπρος συ-
νεχίζει να έχει τη δυνατότητα αποπληρωμής 
του χρέους της.
Οι εισηγήσεις για την Κύπρο
Πιο συγκεκριμένα, στις εισηγήσεις που 
αφορούν την Κύπρο καταγράφονται τέσσε-
ρις συστάσεις προς την Κύπρο για το 2023 
και το 2024 (πρόκειται για προτάσεις της 
Κομισιόν για εισηγήσεις που θα πρέπει να 
υιοθετηθούν από το Συμβούλιο της ΕΕ):
• Να τερματίσει τα ισχύοντα μέτρα στή-

ριξης της ενέργειας έως το τέλος του 
2023. Σε περίπτωση που οι ανανεω-
μένες αυξήσεις των τιμών της ενέρ-
γειας καταστήσουν αναγκαία τη λήψη 
μέτρων στήριξης, να διασφαλιστεί ότι 
αυτά θα είναι στοχευμένα για την προ-
στασία των ευάλωτων νοικοκυριών και 
επιχειρήσεων, δημοσιονομικά προσιτά 
και θα διατηρήσουν τα κίνητρα για την 
εξοικονόμηση ενέργειας. Διατηρώντας 
μια υγιή δημοσιονομική θέση το 2024, 
πρέπει να διατηρηθούν οι εθνικά χρη-
ματοδοτούμενες δημόσιες επενδύσεις 

και να διασφαλιστεί η αποτελεσματική 
απορρόφηση των επιχορηγήσεων του 
Μηχανισμού Ανάπτυξης και Ανθεκτικό-
τητας και άλλων ταμείων της ΕΕ, ιδίως 
για την προώθηση της πράσινης και 
της ψηφιακής μετάβασης.

Να διευκολυνθεί η μείωση του ιδιωτικού 
χρέους, μεταξύ άλλων με την εφαρμογή 
ενός αποτελεσματικού πλαισίου αναγκαστι-
κών κατασχέσεων.
Για την περίοδο μετά το 2024, να συνεχί-
σουν να επιδιώκονται επενδύσεις και με-
ταρρυθμίσεις που συμβάλλουν σε υψηλό-
τερη βιώσιμη ανάπτυξη και να διατηρηθεί 
μια συνετή μεσοπρόθεσμη δημοσιονομική 
θέση.
• Να επιταχύνει την εφαρμογή του σχεδί-

ου ανάκαμψης και ανθεκτικότητας, εξα-
σφαλίζοντας επίσης επαρκή διοικητική 
ικανότητα, και να οριστικοποιήσει ταχέ-
ως το κεφάλαιο REPowerEU με σκοπό 
την ταχεία έναρξη της εφαρμογής του. 
Να προχωρήσει στην ταχεία εφαρμογή 
των προγραμμάτων της πολιτικής συ-
νοχής, κατά τρόπο συμπληρωματικό 
και σε συνέργεια με το σχέδιο ανάκαμ-
ψης και ανθεκτικότητας.

• Να λάβει μέτρα για τη βελτίωση της δι-
ακυβέρνησης των κρατικών εταιριών 
σύμφωνα με τα διεθνή πρότυπα.

• Να μειώσει την εξάρτηση από τα ορυ-
κτά καύσιμα και να προχωρήσει σε 
διαφοροποίηση του ενεργειακού εφο-
διασμού. Για την καλύτερη αξιοποίη-
ση όλων των ανεκμετάλλευτων δυνα-
τοτήτων παραγωγής ενέργειας από 
ανανεώσιμες πηγές, να επιταχύνει την 
ανάπτυξη των ανανεώσιμων πηγών 
ενέργειας με τη χρήση κατάλληλων οι-
κονομικών μέσων και με την πραγμα-
τοποίηση περαιτέρω επενδύσεων για 
την αναβάθμιση και τον εκσυγχρονισμό 
του δικτύου ηλεκτρικής ενέργειας, συ-
μπεριλαμβανομένων των εγκαταστά-
σεων αποθήκευσης ενέργειας.

Να επιταχύνει την ανάπτυξη των ηλεκτρι-
κών διασυνδέσεων. Να επεκτείνει και να 
επιταχύνει τα μέτρα ενεργειακής απόδοσης, 
επίσης για την αντιμετώπιση της ενεργεια-
κής φτώχειας, καθώς και τη στροφής προς 
τις βιώσιμες μεταφορές. Να εντατικοποιήσει 
τις προσπάθειες πολιτικής προσπαθειών 
που αποσκοπούν στην παροχή και απόκτη-
ση των δεξιοτήτων που απαιτούνται για την 
πράσινη μετάβαση.

Επίσπευση μεταρρυθμίσεων - πράσινης 
μετάβασης στις εισηγήσεις Κομισιόν για Κύπρο

«Είμαστε εδώ με προτάσεις, συγκεκριμένες 
πρωτοβουλίες, θετική προσέγγιση για να 
λυθούν τα προβλήματα αυτά», επισήμανε.
Σε ότι αφορά στις εκλογές στην Τουρκία, 
είπε ο Πρόεδρος της Δημοκρατίας, «σίγου-
ρα δεν θέλουμε κλιμάκωση σε καμία περί-
πτωση, όποιο και να είναι το αποτέλεσμα 
και η εκλογή του τουρκικού λαού. Θα είναι 
απόλυτα σεβαστή και εκείνο που θέλουμε 

να μεταφέρουμε είναι η ετοιμότητα μας να 
δουλέψουμε μαζί, να συνεργαστούμε στη 
βάση μιας θετικής προσέγγισης και πάντο-
τε εντός του διεθνούς πλαισίου που πρέπει 
να γίνεται απόλυτα σεβαστό».
O Γερμανός Καγκελάριος από την πλευρά 
του απάντησε πως «αυτό που επιθυμούμε 
είναι να βάλουμε τις βάσεις για καλή, για 
σχέσεις καλής γειτονίας. Θα συμβάλουμε 
ακριβώς ούτως ώστε να έχουμε επιτυχία 
εδώ και ελπίζω να μπορέσουμε επιτέλους 
να έχουμε και βήματα προόδου».

«Θα ήθελα να πω για ακόμη μια φορά πως 
είμαι πάρα πολύ ευτυχής για την πολύ υψη-
λή σημασία που δίνει ο Πρόεδρος στην επί-
λυση του Κυπριακού και πώς ακριβώς θα 
μπορούσαμε να προσεγγίσουμε το ζήτημα 
της καλής γειτονίας πάνω σε αυτό και να 
στηρίξουμε τις προσπάθειες μας», σημείω-
σε ο κ. Σολτς.
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ΟΥ Ψ Ε ΥΔ Ο Μ Α Ρ Τ Υ Ρ Η Σ Ε Ι Σ . . .
Ένα χρονογράφημα μεταξύ σοβαρού κι αστείου που λέει τα πράγματα 
με το όνομά τους και φανερώνει τα ψέματα που γράφουν και διαδίδουν 
τα μέσα συσκότισης της Ελλάδας (που έχουν καταταχθεί στην 107η 
θέση παγκοσμίως στην ελευθερία έκφρασης) για να στηρίξουν 
την πιο διεφθαρμένη κυβέρνηση της χώρας,  την κυβέρνηση που 
θέλησε να ξεπεράσει αυτήν του Όρμπαν και να βάλει τα γυαλιά στον 
Ερντογάν στην αυθαιρεσία. Φαίνεται πως δεν θα αλλάξει όνομα η 
στήλη για τουλάχιστο άλλα 4 χρόνια (you are stuck with me!!!) δι-
ότι οι πρόσφατες εκλογές στην Ελλάδα έδειξαν πως οι υποκλοπές 

(παρακολουθεί τους πάντες η επιτελική κυβέρνηση, άρα και τους εκβιάζει), η δια-
σπάθιση δημοσίου χρήματος σε κολλητούς (άρα και το ‘μπαχτσις” και τα προνόμια 
που έχουν μοιραστεί σε άσχετους και υποστηρικτές του κόμματος), η εκτεταμένη 
διαφθορά (να μην τιμωρούνται οι επίορκοι, απατεώνες, παράνομοι κλπ κολλητοί του 
κόμματος), αλλά και ο απλός φόβος και η διαστροφή της πραγματικότητας, όλα αυτά 
συνετέλεσαν ώστε ο ελληνούτσος να συσπειρωθεί στο καβούκι του και να ψηφίσει 
τον ‘γνωστό πολιτικό απατεώνα’, γιατί καλύτερος ο απατεώνας που ξέρουμε από το 
άγνωστο. Βέβαια όταν σε μια χώρα το 45% του κόσμου ΑΠΕΧΕΙ από τις εκλογές, δεν 
μπορούμε να μιλήσουμε για μαζική εκπροσώπηση του λαού, αλλά για συλλογική 
αποτυχία του προοδευτικού οράματος προς όφελος της ρεμούλας, της διαπλοκής, 
της απατεωνιάς και της φτώχειας.

Σοκ και Δεξιά.
Ο Ελληνούτσος, φάνηκε πως 
όταν ‘ζορίζεται’ γυρνάει ‘στις 
εργοστασιακές  ρυθμίσεις’, 
δηλαδή  την συντηρητική 
και φοβική στάση. Αυτό δεν 
είναι αστείο, αν σκεφτείτε 
την ιστορία της Ελλάδας τα 
μεταπολιτευτικά χρόνια. Η 
πορεία των προοδευτικών 
δυνάμεων φθίνει, δεν υπάρχει 
μια πειστική απάντηση 
ενάντια στον ριζοσπαστικό 
φιλελευθερισμό που με 
τα ‘εργαλεία’ που έχει στη 
διάθεσή του μπορεί να τρομοκρατεί τους πολίτες. Στην Ελλάδα, τα μέσα συσκότισης με 
τα χρήματα της διαπλοκής ‘επενδύθηκαν’ στο δεξιό αφήγημα ‘να εξαφανίσουμε την 
ιδεολογική υπεροχή της αριστεράς” που εξέφρασε ο χουντικός Βορίδης, πριν χρόνια. 
Μερικά όμως στοιχεία της πρόσφατης εκλογικής αναμέτρησης εξέπληξαν ακόμη και τους 
ίδιους τους δεξιούς. Για παράδειγμα. Η Νέα Δημοκρατία, κράτησε και αύξησε ελαφρά το 
ποσοστό της (39% το 2019, 41% το 2023), ενώ ο ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ, μετά συστηματική πολεμική 
ΟΛΩΝ των κομμάτων εναντίον του, έπεσε στο ιστορικό 21%, χάνοντας 10,5 % από τα 
ποσοστά του 2019. Αυτό σημαίνει πως η προπαγάνδα, η παραπληροφόρηση, τα φέικ 
νιουζ, ο λυσσαλέος πόλεμος ενάντια στον Τσίπρα προσωπικά (που αποτελεί τον στόχο 
του συστήματος διαπλοκής επειδή είναι ο μόνος αδιάφθορος που δεν μπορούν να τον 
αγγίξουν – επηρεάσουν) και το άφθονο χρήμα που έρευσε στα μέσα συσκότισης (κοντά 
100 εκατομμύρια) έκαναν τη δουλειά τους. Να προστεθεί πως ο μόνος που κατάφερε επί 
κυβέρνησης Τσίπρα να βάλει τους καναλάρχες – εφοπλιστές και βιομήχανους -λαμόγια 
και άρπαγες του δημοσίου χρήματος- να πληρώσουν για τις ΔΗΜΟΣΙΕΣ συχνότητες που 
χρησιμοποιούν (τα 5 καναλια πανελλήνιας εμβάλειας) ήταν και αυτός που συκοφάντησαν 
και καταδίωξαν ανελέητα καταφέρνοντας να τον καταδικάσουν για ΠΛΗΜΕΛΗΜΑ (τον 
υπουργό Παππά). Αυτό σημαίνει πως η κοινωνία δεν έχει πολιτική ωριμότητα να ξεχωρίσει 
τι την συμφέρει, διότι τα μέσα συσκότισης σκορπίζουν τον φόβο και την σύγχυση. Κάτι που 
γίνεται και παγκοσμίως όχι όμως στη διάσταση που έχει πάρει στην Ελλάδα. Να θυμίσουμε 
πως ο Έλληνας ψήφισε τα κόμματα που τον έστειλαν στην χειρότερη οικονομική βαθμίδα 
της Ευρώπης (Ν.Δ.- ΠΑΣΟΚ, μνημόνια, χρέος, διαφθορά και ξεπούλημα της δημόσιας 
περιουσίας) και ‘τιμώρησε’ τον ΣΥΡΙΖΑ – ΠΣ που έβγαλε την χώρα από τα μνημόνια, 
παράδωσε πλεόνασμα για πρώτη φορά στα χρονικά του ελληνικού κράτους και έβαλε την 
χώρα σε πορεία ανόδου. Το κόστος βέβαια αυτών των 4,5 χρόνων της σωτήριας επέμβασης 
του Τσίπρα το 2015-2019 ήταν να θυσιαστούν τα κέρδη, τα προνόμια και η ρεμούλα 

των διαχρονικών ‘βδελλών’ του ελληνικού 
δημοσίου, όσων συστηματικά λυμαίνονταν 
τον δημόσιο πλούτο. Αυτοί, συσπειρώθηκαν, 
όπως φάνηκε, και επένδυσαν τα χρήματα 
του ελληνικού λαού στο να εξαφανίσουν τον 
Τσίπρα απ’ το πολιτικό σκηνικό. Δεν θα το 
καταφέρουν όμως, διότι την αλήθεια όσο και 
να την πολεμήσεις, πάλι απέναντί σου θα την 
βρεις. Ιδιαίτερα αν πολεμάς με όπλα σου το 
ψέμα, την απατεωνιά και την ρεμούλα.
Απ’ την άλλη, ο ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ έκανε τρία σοβαρά 
σφάλματα. Το πρώτο είναι (το ομολογούν 
ακόμη και ‘σοβαροί’ δεξιοί αναλυτές) πως δεν 
επικοινώνησε στον κόσμο τις επιτυχίες του 
και άφησε τα φέικ νιουζ να αμαυρώσουν το 
σημαντικό έργο που έκανε 4,5 χρόνια. Ακόμη 
και ο κεντρικός τραπεζίτης (Στουρνάρας) 
προχθές Τετάρτη, ομολόγησε πως ο ΣΥΡΙΖΑ-
-ΠΣ ‘έκανε την καλύτερη ρύθμιση χρέους’ 

στην πιστωτική ιστορία της Ελλάδας! Η αμυντική πολιτική της Ελλάδας επί Τσίπρα ήταν 
μόνο επιτυχίες στο διπλωματικό πεδίο, ενώ επί Μητσοτάκη, αναιμική και με κόστος 15 
δις, στους μιζαδόρους των εξοπλιστικών και μια διαφαινόμενη ΑΠΟΛΥΤΗ ΑΠΟΤΥΧΙΑ ΣΤΟ 
ΑΙΓΑΙΟ. Ο κόσμος όμως έπεσε θύμα της συστηματικής προπαγάνδας μιας κυβέρνησης 
παιδοβιαστών, καταχραστών δημοσίου χρήματος και απατεώνων που ψήφισαν τη δική 
τους ασυλία και το ‘ακαταδίωκτο’ των χορηγών τους τραπεζιτών και λειτουργών της 
δικαιοσύνης. Το δεύτερο είναι πως εντελώς λανθασμένα ο Τσίπρας προσπάθησε να 
‘διευρύνει’ το κόμμα συνεργαζόμενος με απατεώνες και αποδεδειγμένα καταστροφείς 
της Ελλάδας το πρώην ΠΑΣΟΚ, και τον λεγόμενο ‘κεντρώο, κεντροαριστερό χώρο” που 
ήδη είχαν αρχίσει την πολεμική και τον πόλεμο λάσπης εναντίον του. Μέγα λάθος, διότι 
αυτοί είχαν σηκώσει το “τόμαχοκ του πολέμου” και κοιτούσαν τα χωράφια τους. Απόδειξη, 
ΠΑΣΟΚ, ΚΚΕ και υπόλοιποι, αύξησαν ελάχιστα το ποσοστό τους από 1,5-3 μονάδες, και 
συμπεριφέρονται λες και είναι Αντιπολίτευση! Για τελευταίο άφησα την λανθασμένη όπως 
αποδείχθηκε επιλογή να στηριχθεί η ‘απλή αναλογική’, ένα διαχρονικό απαιτούμενο από 
την κεντροδεξιά (το είχε οραματιστεί ο Ανδρέας Παπανδρέου), η οποία απλή αναλογική όχι 
μόνο δεν είναι κατάλληλη για τις τωρινές συνθήκες πολιτικού κανιβαλισμού που κυριαρχεί 
στην Ελλάδα, αλλά δεν μπορεί να εφαρμοστεί σε λαούς τόσο αποπροσανατολισμένους, 
ταξικά αναλφάβητους και αδιάφορους όπως ο ελληνικός.  
Παρακάτω έχω διαλέξει για σας δυο κείμενα που ίσως εξηγούν το ‘χαρακίρι’ που αποφάσισε 
να κάνει ο ίδιος ο ελληνικός λαός στον εαυτό του, στηρίζοντας τα λαμόγια, τους επίορκους, 
τους απατεώνες και την οργανωμένη Μαφία που κυβέρνησε 60 χρόνια και βρίσκεται στην 
πιο ακμαία του φάση τώρα μετά την εύνοια του καθεστώτος Μητσοτάκη από τα μονοπώλια 
(που αύξησαν τον τζίρο και τα κέρδη τους πολλά δις 
στα 4 προηγούμενα χρόνια).

Αφήστε τον Τσίπρα στα χέρια της Ιστορίας
Νίκος Μωραΐτης 
Εκεί στον ΣΥΡΙΖΑ:
Αφήστε τον πιο τίμιο πρωθυπουργό που πέρασε 
από τη χώρα να φύγει με το κεφάλι ψηλά. 
Μην τον διασύρετε με δεύτερες εκλογές, με 
προδιαγεγραμμένο ολέθριο αποτέλεσμα. Μην τον 
δώσετε βορά σ’ έναν λαό που ποθεί να κατασπαράζει 
τις σάρκες αυτών που κάποτε αγάπησε. Αρκετά τον 
εγκλωβίσατε: Στην απλή αναλογική, στη στροφή… 
στο δήθεν κέντρο, σε κυβερνήσεις συνεργασίας 
που δεν υπήρχαν παρά μόνο στη φαντασία σας, σε μία θολή και άνευρη καμπάνια, σε 
συνθήματα ξεπερασμένα από την Ιστορία. Σκέψου πόσο ανέμπνευστο πρέπει να είναι 
ένα κόμμα για να πάει στις εκλογές με κεντρικό σύνθημα «Ξέρουμε και μπορούμε να 
φέρουμε την αλλαγή», την ώρα που το «οπισθοδρομικό» ΚΚΕ έπαιρνε το «όλοι σας και 
μόνος μου» και έφτιαχνε το «Μόνοι τους και όλοι μας» – αυτό δηλαδή που πάντα υπήρξε ο 
ΣΥΡΙΖΑ: Μόνος εναντίον όλων. Μόλις απελευθερωνόταν από τα άνευρα, σκοτεινά κείμενα 
που του γράφατε, έλαμπε, θύμιζε τον παλιό εαυτό του. Κι ύστερα αμέσως κλεινόταν στο 
καβούκι μίας δήθεν κεντρώας και άψυχης στρατηγικής που τον πήγαινε στον γκρεμό. «Δεν 
καταλάβαινε ο ίδιος;», θα μου πείτε; Όχι, είναι δυστυχώς η απάντηση. Όταν σε χτυπάνε 
επί οκτώ χρόνια από παντού, όταν σε διαβάλλουν ακόμη και για τον τρόπο ζωής σου 
ενώ δεν έκλεψες ούτε ένα ευρώ, όταν σε θυματοποιούν ανελέητα, αρχίζεις και έχεις και τη 
συμπεριφορά του θύματος: γίνεσαι φοβικός, κλείνεσαι, προσέχεις κάθε σου λέξη. 
Ο Τσίπρας είναι το πιο τραγικό πρόσωπο της Μεταπολίτευσης στην 
Ελλάδα. Δεν έκανε συμμαχίες με ισχυρούς, είπε πολλά «όχι» στην εγχώρια 
Διαπλοκή, και αυτή τον τσάκισε. Στα 4,5 χρόνια που κυβέρνησε, πολλοί 
έχασαν την κουτάλα. Και αποφάσισαν να μην του επιτρέψουν ποτέ να τους 
το ξανακάνει. Ο πρωθυπουργός που έβγαλε τη χώρα απ’ τα μνημόνια και έλυσε 
το Μακεδονικό, βαφτίστηκε Ζήκος, Μαδουραίος, Προδότης, Άχαστος, Κλόουν. 
Διαστρεβλώθηκε η κάθε του φράση. «Ναι, να σε ξαναβγάλουμε να πουλήσεις και την 
Κρήτη», «Με λένε Αλέξη και δεν πιστεύω λέξη», «Η θάλασσα δεν έχει σύνορα», «Αλ6 
πήρες το lower;», οι ρετσινιές των τρολ που πέρασαν στο σώμα ενός ολόκληρου λαού 
μέσα από το πιο χυδαίο συστημικό bullying που γνώρισε ποτέ πολιτικός σε αυτήν τη χώρα. 
Έχει ευθύνες; Τεράστιες! Το 2019, στην ήττα του, ο ελληνικός λαός τού έδωσε 31,5% και του 
είπε: Αλέξη, εσένα αγαπάμε, το κόμμα σου είναι για τα μπάζα. Γκρέμισέ το και χτίσ’ το απ’ 
την αρχή. Κι εκείνος συνέχισε με Σκουρλέτηδες και Τζανακόπουλους, με Φωτίου, που μέχρι 
να αρθρώσει μία φράση στα κανάλια πετάει δέκα μαργαριτάρια – δώρα στον αντίπαλο. 
Με Κατρούγκαλους, Μπαλάφες, Βίτσες κι ένα σωρό άλλους απίθανους. Κάθε εμφάνιση 
στελέχους στα κανάλια, ήθελε δύο διευκρινιστικές δηλώσεις από πίσω, να εξηγήσουν 
τι ήθελε να πει και ότι αυτό που καταλάβατε δεν είναι αυτό που εννοούσε. Όσο για την 
κεντρική πολιτική γραμμή που οδήγησε στο 20%: Ποιος σας είπε, καλοί μου άνθρωποι, 
ότι όσοι στήριζαν ΣΥΡΙΖΑ είχαν καμιά καούρα να συγκυβερνήσετε με τον Ανδρουλάκη; 
Πώς μετατρέψατε μία λύση έσχατης ανάγκης σε πολιτικό ζητούμενο; Πώς καταφέρατε 
να χώνετε το ΠΑΣΟΚ σε κάθε δεύτερη φράση ομιλίας του Προέδρου του ΣΥΡΙΖΑ; Πώς 
γίνατε χορηγοί του ΠΑΣΟΚ; Πώς αυτοκτονήσατε έτσι; Κυρίως όμως, πώς συντρίψατε το 
πιο έντιμο πρόσωπο που κυβέρνησε ποτέ τη χώρα; Πώς θαμπώσατε έτσι το μόνο πολιτικό 
αστέρι που έβγαλε ποτέ η Αριστερά; Λοιπόν, τον ξεζουμίσατε, τον διαλύσατε, τον εκθέσατε, 
διαλέξτε τώρα έναν αρχηγό του ύψους σας να πορευτείτε. Και αφήστε τον Τσίπρα στα 
χέρια της Ιστορίας. Αυτή ξέρει να τον κρίνει, και για τα σωστά και για τα λάθη του. Κι ίσως 
κάποτε αυτός ο τόπος, όταν θα χρεοκοπήσει ξανά -γιατί αυτό είναι το μόνο βέβαιο-, να 
τον ξαναχρειαστεί να βάλει το χέρι του στα σκ@τ@ για να τη βγάλει από τη χρεοκοπία. 
Γιατί αυτό έκανε ο Τσίπρας ως πρωθυπουργός: Λερώθηκε για να βγάλει τη χώρα από 
τη χρεοκοπία και ύστερα, αφού την έβγαλε, ένα 
ολόκληρο αδηφάγο Σύστημα τον έδειχνε διαρκώς 
λέγοντας: «Κοιτάξτε, είναι λερωμένος». συνεχίζεται στη σελίδα 23
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ΣΥΡΙΖΑ: Ηττήθηκε γιατί έχασε την επικοινωνιακή μάχη
@naftemporiki.gr
Προβληματισμός για λάθη και αδυναμίες που 
έφεραν τη μεγάλη ήττα 
Ο ΣΥΡΙΖΑ έχασε τη μάχη των ευρω-
εκλογών, αφού νωρίτερα είχε χάσει 
κατά κράτος την επικοινωνιακή μάχη, 
έστω και με το υφιστάμενο διαμορφω-
μένο μιντιακό σκηνικό.
Στην εκτίμηση αυτή καταλήγουν κυβερνητικά 
στελέχη, που αξιολογούν τα αποτελέσματα 
της πρόσφατης εκλογικής αναμέτρησης 
και προσπαθούν να βρουν τις αιτίες που 
οδήγησαν στη μεγάλη ήττα με διαφορά 
περίπου 9,5 μονάδων, από τη Νέα 
Δημοκρατία. Η αποχή των ψηφοφόρων 
από τις κάλπες που ήταν μια σημαντική 
παράμετρος, μπορεί να αποτελεί μια 
δικαιολογία, αλλά εφόσον εκτιμούν ότι οι απέχοντες ήταν προσκείμενοι στον ΣΥΡΙΖΑ, κάτι 
λάθος έγινε και δεν πείστηκαν να πάνε μέχρι το εκλογικό τμήμα. Κοινή είναι η εκτίμηση 
πως όλα ξεκινούν από το γεγονός ότι έχει απέναντί του εχθρικά μέσα ενημέρωσης, 
αλλά κυρίως δεν διαθέτει το αυτονόητο. Κομματικό μηχανισμό. Παρότι κόμμα εξουσίας 
που πήρε το 2015 σε δύο εκλογικές αναμετρήσεις ποσοστά άνω του 35%, δεν είχε και 
δεν φρόντισε να φτιάξει κομματικό μηχανισμό από στελέχη, για τις γειτονιές των 
πόλεων και τα χωριά.
Ενδεικτικό είναι πως σε χωριά, όπου βγαίνει πρώτο κόμμα ο ΣΥΡΙΖΑ από την κάλπη, 
δεν διαθέτει ούτε εκλογικούς αντιπροσώπους! Δεν έχει στελέχη που μπορούν να 
υποστηρίξουν τις θέσεις του στο καφενείο, ενώ αντίθετα διαθέτουν φυσικά η ΝΔ, 
η Χρυσή Αυγή αλλά και το ΠΑΣΟΚ / ΚΙΝΑΛ, καθώς όσα στελέχη του απέμειναν είναι 
δυναμικά. Η αδυναμία επικοινωνίας της κυβερνητικής πολιτικής, αποδεικνύεται καταλυτι-
κή, σε μια περίοδο που η αντιπολίτευση έχει όλα τα μεγάλα ΜΜΕ υπέρ της και 
ταυτόχρονα είναι εχθρικά προς τον ΣΥΡΙΖΑ.
Τα επικοινωνιακά λάθη
Τα επικοινωνιακά λάθη ξεκινούν σχεδόν από τα τέλη του 2015, όταν ακόμη πλανάται στην 
πολιτική αντιπαράθεση, πως ο ΣΥΡΙΖΑ χρέωσε τη χώρα με 86 δισ. ευρώ. Η πραγματικότητα 
την οποία αγνοούν κομματικά και κυβερνητικά στελέχη είναι ότι η συμφωνία για δάνεια 
ύψους 86 δισ. ευρώ, τον Ιούλιο του 2015 αφορούσε σε κεφάλαια τα οποία θα δανείζονταν 
η χώρα για να αποπληρώσει χρεολύσια. Δηλαδή θα ανακύκλωνε το χρέος. Ένα δάνειο που 
έληγε θα αποπληρωνόταν με τις δόσεις από τον ESM και άρα η επίδραση στο χρέος 
είναι μηδενική.
Η Ελλάδα, τότε και διαχρονικά, δεν επρόκειτο να διαθέτει πλεονάσματα για να αποπληρώνει 
τα δάνεια που λήγουν και ελάχιστες χώρες το κάνουν, που σημαίνει πως σε κάθε περίπτωση 
θα έπρεπε να βρει κεφάλαια για να αποπληρώνει τις λήξεις των δανείων και των ομολόγων, 
προφανώς με νέα δάνεια. Εξάλλου το δημόσιο χρέος δεν αυξήθηκε κατά 86 δισ. ευρώ, γιατί 
αν συνέβαινε κάτι τέτοιο, από τα 320 δισ. ευρώ το 2015 θα είχε υπερβεί τα 400 δισ. 
Ευρώ. Επίσης, από τα 86 δις. ευρώ, που προέβλεπε η δανειακή σύμβαση τελικά απορο-
φήθηκαν μόλις τα 60 δισ. Ευρώ. Αυτό, δεν εξηγήθηκε από το υπουργείο Οικονομικών, η 
ηγεσία του οποίου το θεώρησε… αυτονόητο. Το ποσό αυτονόητο ήταν, φαίνεται από το ότι 
ακόμα η αντιπολίτευση μιλάει ακόμα για το χρέος των 86 δισ. ευρώ.
Η αναδιάρθρωση του χρέους
Ένα από τα μεγάλα στοιχήματα της κυβέρνησης ΣΥΡΙΖΑ ήταν η αναδιάρ-
θρωση του δημοσίου χρέους. Πέτυχε σε συμφωνία με τους θεσμούς η αναδιάρθρωση 
να γίνει σε τρεις φάσεις. Η πρώτη, τα βραχυπρόθεσμα μέτρα, υλοποιήθηκαν τον Ιανουάριο 
του 2017 όταν επιμηκύνθηκαν οι λήξεις των δανείων από τις χώρες της ευρωζώνης και τον 
EFSF. Η δεύτερη φάση εφαρμόστηκε τον περασμένο Απρίλιο και προβλέπει μεταξύ άλλων 
επιστροφές τόκων και αύξηση της διάρκειας των δανείων του μηχανισμού στήριξης, μέχρι 
και 15 χρόνια ή κατά 10 χρόνια κατά μέσο όρο με αποτέλεσμα οι λήξεις του χρέους 
να φτάνουν μέχρι το 2070 αντί του 2060. Η τρίτη φάση θα εφαρμοστεί αργότερα και 
εφόσον δεν αποδώσουν οι δύο πρώτες και κριθεί ότι το ελληνικό χρέος μετά το 2030 δεν 
είναι βιώσιμο. Για την εφαρμογή των δύο πρώτων φάσεων αναδιάρθρωσης του χρέους, 
που αποτελούσε μια από τις κορυφαίες επιλογές της Κυβέρνησης, δεν υπήρξε ΚΑΜΙΑ 
ανακοίνωση από το υπουργείο Οικονομικών, ούτε τον Ιανουάριο του 2017 ούτε 
τον Απρίλιο του 2019!
Εξελίξεις στην οικονομία
Η πραγματική οικονομία μετά από την περιπέτεια των μνημονίων, μπήκε σε μια ανοδική φάση, 
όπως προκύπτει από την αύξηση του τουρισμού, την αύξηση της βιομηχανικής παραγωγής, 
την αύξηση των εξαγωγών, τη θεαματική μείωση της ανεργίας από το 27,5% στο 18% κ.λπ.  
Ούτε αυτό έχει «περάσει» επικοινωνιακά  στην κοινωνία.
Ληξιπρόθεσμα χρέη
Κάθε μήνα ανακοινώνονται τα στοιχεία για τα ληξιπρόθεσμα χρέη προς την εφορία από την 
ΑΑΔΕ, τα οποία εμφανίζουν τη μισή Ελλάδα να χρωστάει το ποσό των 104 δισ. ευρώ! 
Δεν εκδίδεται ένα δελτίο τύπου από το υπουργείο Οικονομικών στο οποίο να εξηγεί-
ται ότι από το χρέος αυτό, μόλις 79 ΑΦΜ χρωστάνε περίπου 34,2 δισ. ευρώ, ενώ συ-
νολικά 8.014 φορολογούμενοι, χρωστάνε συνολικά το ποσό των 83,96 δισ. ευρώ. 
Επίσης δεν έχει τονιστεί ότι από τα 4 εκατ. των οφειλετών οι 874.402 χρωστάνε στην Εφο-
ρία ποσά μέχρι 50 ευρώ και συνολικά 2.219.151, φορολογούμενοι ή το 54,6% του συνόλου 
των οφειλετών, χρωστάνε στην Εφορία ποσά μέχρι 500 ευρώ.
Πλειστηριασμοί
Ποτέ δεν ακούστηκε από κυβερνητικά χείλη ότι οι πλειστηριασμοί που διενεργούν οι 
τράπεζες τα τελευταία χρόνια είναι πολύ λιγότεροι από όσους γίνονταν νωρίτερα. Το 2017 
έγιναν 7.000 πλειστηριασμοί, το 2018 περίπου 15.000, όταν το 2009 οι πλειστηριασμοί που 
πραγματοποιήθηκαν ανήλθαν σε 58.849, το 2010 έγιναν 48.000, το έγιναν 44.000 και το 
2014, 16.000.

13η σύνταξη
Τεράστιο επικοινωνιακό λάθος έγινε με την 13η 
σύνταξη. Ενώ επρόκειτο για κανονική σύνταξη 
που σημαίνει ότι υπόκειται σε κρατήσεις όπως και 
οι υπόλοιπες συντάξιμες αποδοχές, εντούτοις, η 
υπουργός Εργασίας ‘Έφη Αχτσιόγλου και ο 
υφυπουργός Εργασίας Τάσος Πετρόπουλος 
δήλωναν ότι η 13η σύνταξη υπολογίζεται 
από το 100% μέχρι το 30% των συντάξιμων 
αποδοχών. Η απλή αυτή πράξη δεν ίσχυε, 
καθώς στο ποσό που προέκυπτε έπρεπε να 
υπολογιστούν και οι κρατήσεις με αποτέλεσμα 
τα ποσά που πιστώθηκαν στους λογαριασμούς 
των συνταξιούχων να είναι μικρότερα, από το 
ποσό που έβγαζε η απλή αριθμητική πράξη. 
Οι εκ των υστέρων εξηγήσεις ήταν 
αναποτελεσματικές.

Και μετά το ...χάος
Δεν μπορεί να την πιστέψει την τόσο 
ανεπάντεχη και ανεξήγητη επιτυχία του ο 
κούλης. Ζήτησε από τα στελέχη και μέλη 
του κόμματός του να μην δείξουν αλαζονεία 
και κομπασμό (σαν να λέει, σκάστε, μην 
καταλάβουν, δεν ξέρουν τι μας χάρισαν!) 
και ζήτησε αυτοσυγκράτηση (για να μην 
φανερώσουν τα σχέδιά του). Όμως του 
… ξέφυγε του Αδώνιδος, του Γεωργιάδη, 
και κόμπασε πως στόχος τους είναι οι 181 
έδρες στο κοινοβούλιο ώστε να αλλάξουν 
το Σύνταγμα!!! Το Σύνταγμα της Ελλάδας, 
το ματωβαμένο, που πολέμησαν και 
μόχθησαν οι γονείς μας, άνδρες και γυναίκες 
για να μας το αφήσουν παρακαταθήκη, ως 
τελευταία άμυνα μπροστά στην αυθαιρεσία και τη βουλιμία κάθε αλλοπρόσαλλου άρπαγα, 
θα το μετατρέψουν σε παλιόχαρτο που θα θυμίζει περισσότερο ιδιωτικό συμφωνητικό και 
συμβόλαιο real estate παρά χάρτη των δικαιωμάτων και υποχρεώσεων των Ελλήνων. 
Εδώ και 4 χρόνια ΟΛΑ τα κόμματα εκμεταλλευόμενα την ισχύ και το λόμπι που κάνουν 
οι επιχειρηματίες της Μαξίμου INC πολέμησαν λυσσαλέα ενάντια στην Αξιωματική 
Αντιπολίτευση με σκοπό να την εξαφανίσουν. Αντί να τα βάλουν με τους άρπαγες, τα 
λαμόγια, τους απατεώνες, τους κλέφτες, τους έφταιξε αυτός που κατάφερε να έχει άμεμπτη 
στάση όσο κυβέρνησε. Το σφάλμα του Τσίπρα ήταν πως ήθελε να συνεργαστεί με αυτές 
τις ύαινες, το ΠΑΣΟΚ και τους ‘προοδευτικούς’ του χώρου. Ποιους; Αυτούς που χρωστάνε 
300 εκατομμύρια, άλλαξαν τον φορολογικό τους αριθμό για να μπορούν να λειτουργούν, 
που έχουν τόσα σκάνδαλα κρύψει κάτω απ’ το χαλί, με τόσα λαμόγια και συμβιβασμούς 
για να μην βρίσκονται υπόδικοι. Αποδείχθηκε πως είτε τους εκβιάζει ο Μητσοτάκης με 
τις υποκλοπές (άρα δεν υπάρχει ουσιαστική δύναμη να του αντισταθεί) είτε έχουν πέσει 
θύματα ΔΩΡΟΔΟΚΙΑΣ ώστε να έχουν στρέψει τα βέλη τους ενάντια στον μοναδικό που 
δεν ΔΙΑΦΘΕΙΡΕΤΑΙ, τον Αλέξη τον Τσίπρα. Απόδειξη, η ‘εξαφάνιση’ του Γ. Βαρουφάκη 
απ’ το σκηνικό των πολιτικών κομμάτων. Όσο για το τι μέλλει γενέσθαι με παντοκράτορα 
τον Μητσοτάκη, τα επόμενα χρόνια, είναι προδιαγεγραμμένο. Αρπαγή των περιουσιών 
300.000 Ελλήνων που χρωστάνε έστω και 1 Ευρώ στα ‘φαντς’ και τα λαμόγια που έχουν 
πάρει κοψοχρονιάς τα δάνεια τους από τις τράπεζες. Οι πλειστηριασμοί κατοικιών άρχισαν 
ήδη! 65 πλειστηριασμοί έχουν προγραμματιστεί για το επόμενο άμεσο διάστημα! Φυλάκιση 
όσων χρωστάνε στον ΕΦΚΑ (Ταμείο Υγείας), μετά την δήμευση της περιουσίας τους, καμία 
αύξηση σε μισθούς και συντάξεις τα επόμενα 3 χρόνια, κατάργηση των επιδομάτων στο 
ρεύμα (Ευρωπαϊκή πρόταση), ατομική και κοινωνική φτώχεια και απόλυτη ένδεια. Αυτά, 
επιπρόσθετα από τη χρησιμοποίηση του Εθνικού Συστήματος Υγείας ως κάλυψης για 
την αισχροκέδεια των ιδιωτών της Παιδείας, την εξαφάνιση της Δημόσιας Παιδείας και 
της μονιμότητας των Δημ. Υπαλλήλων, και ξετίναγμα κάθε παραγωγικής δύναμης στη 
χώρα, προς όφελος των ΜΕΣΙΤΩΝ, των ΕΜΠΟΡΩΝ και των ΕΙΣΑΓΩΓΕΩΝ – Μεταπρατών. 
Ξεπούλημα όποιας δημόσιας περιουσίας, γιγάντωση των μονοπωλίων ΞΕΠΟΥΛΗΜΑ 
του μισού Αιγαίου στον Ερντογάν. Να το ζοφερό μέλλον για τις επόμενες δεκαετίες της 
Ελλάδας. Εδώ είμαστε και θα τα λέμε…
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Τ Ε Χ Ν Η -  Π Ο Λ Ι Τ Ι Σ Μ Ο Σ

Ο μονοπολικός κόσμος υπό την ηγεσία των 
Ηνωμένων Πολιτειών και η οικονομική κυ-
ριαρχία της Ομάδας των Επτά είναι ιστο-
ρία, δήλωσε ο αρθρογράφος των Financial 
Times, προσθέτοντας ότι αν και η G7 εξα-
κολουθεί να είναι το πιο ισχυρό οικονομικό 
μπλοκ στον κόσμο, το μερίδιό της στην πα-
γκόσμια αγοραστική δύναμη μειώνεται (από 
44 σε 30 τοις εκατό την περίοδο 2000–
2023), ενώ το μερίδιο της Κίνας αυξάνεται 
(από 7 σε 19 τοις εκατό).
Η Κίνα είναι πλέον μια οικονομική υπερδύ-
ναμη. Μέσω της πρωτοβουλίας της «Belt 
and Road», έχει γίνει σημαντικός επενδυ-
τής (και πιστωτής) των αναπτυσσόμενων 
χωρών – ένας πολύ πιο σημαντικός οικονο-
μικός εταίρος για αυτές από την G7. Η Βρα-
ζιλία είναι μια από αυτές τις χώρες. Αν και 
ο πρόεδρος της χώρας, Λούλα ντα Σίλβα, 
παρευρέθηκε στην πρόσφατη σύνοδο κο-
ρυφής της G7 στην Ιαπωνία, δεν μπορούν 
να αγνοήσουν τη δύναμη της Κίνας.

Πρέπει να αναφερθεί ότι η G7 έχει τη φιλο-
δοξία να έρθει πιο κοντά σε ορισμένες χώ-
ρες, κάτι που έδειξαν στη Χιροσίμα, όπου 
κάλεσε την ήδη αναφερθείσα Βραζιλία, 
καθώς και την Ινδία, την Ινδονησία, το Βι-
ετνάμ, την Αυστραλία και τη Νότια Κορέα, 
αλλά αυτό είναι αμελητέο σε σύγκριση με 
στις 19 χώρες που θέλουν να ενταχθούν 
στις BRICS.
Οι BRICS οδεύουν να γίνουν ένας σχετικός 
παγκόσμιος οργανισμός και τα μέλη του εί-
ναι ενωμένα στις προσπάθειές τους να μην 
εξαρτώνται από τις ιδιοτροπίες των ΗΠΑ και 
των συμμάχων τους, που κυριαρχούν στον 

κόσμο τους τελευταίους δύο αιώνες. Τελι-
κά, πόσο καιρό μπορεί η G7 να συνεχίσει 
να συμπεριφέρεται έτσι, αν σκεφτεί κανείς 
ότι συγκεντρώνει μόνο το δέκα τοις εκατό 
(10%) του παγκόσμιου πληθυσμού; – λέει ο 
αρθρογράφος των «Financial Times».
Ένα ακόμη μεγαλύτερο ερώτημα, προσθέ-
τει, είναι πώς θα διαχειριστεί την παγκόσμια 
οικονομία.
Θα συνεχίσουν το ΔΝΤ και η Παγκόσμια 
Τράπεζα να είναι προπύργια της δύναμης 
της G7 σε έναν όλο και πιο διχασμένο κό-
σμο; Εάν ναι, πώς και πότε θα αποκτήσουν 
τους απαραίτητους νέους πόρους; Πώς θα 
ευθυγραμμιστούν με τις οργανώσεις που 
δημιουργούνται από την Κίνα και τους συμ-
μάχους της;
Ο αρθρογράφος αναρωτιέται αν δεν θα 
ήταν καλύτερο να αναγνωρίσουμε την 
πραγματικότητα της τεράστιας αλλαγής της 
οικονομικής ισχύος στον κόσμο και να προ-
σαρμοστούμε σε αυτήν, ειδικά έχοντας κατά 
νου ότι η Κίνα δεν θα εξαφανιστεί.
Όσο για τους πολιτικούς στόχους των με-
λών της G7, πάνω απ’ όλα ο πόλεμος στην 
Ουκρανία, είναι αποκλειστικά ο αγώνας της 
Δύσης. Το μεγαλύτερο μέρος του κόσμου 
έχει άλλες ανησυχίες. Επομένως, η Δύση 
θα καθορίσει την επιβίωση της Ουκρανίας.
Η G7 πρέπει να υπερασπιστεί τις αξίες και 
τα συμφέροντά της. Αλλά δεν μπορεί πλέον 
να κυβερνά τον κόσμο, αν και η μοίρα του 
κόσμου θα είναι και η μοίρα των μελών της 
ομάδας. Πρέπει να ξαναβρεθεί ο δρόμος 
της συνεργασίας, καταλήγουν οι «Financial 
Times».

Οι ηγέτες της Ομάδας των Επτά (G7), που 
συνεδριάζουν στη Χιροσίμα της Ιαπωνίας, 
κάλεσαν σήμερα, Σάββατο 20 Μαΐου, την 
Κίνα «να ασκήσει πίεση στη Ρωσία για να 
σταματήσει την επίθεσή της» εναντίον της 
Ουκρανίας, ενώ υπογράμμισαν παράλληλα 
πως θέλουν «εποικοδομητικές και σταθε-
ρές» σχέσεις με το Πεκίνο.
«Είμαστε έτοιμοι να οικοδομήσουμε εποι-
κοδομητικές και σταθερές σχέσεις με την 
Κίνα», αναφέρουν στην ανακοίνωσή τους οι 
αρχηγοί κρατών και κυβερνήσεων των επτά 
περισσότερο ανεπτυγμένων βιομηχανικών 
χωρών του κόσμου (ΗΠΑ, Ιαπωνία, Κανα-
δάς, Γαλλία, Γερμανία, Ιταλία και Ηνωμένο 
Βασίλειο) κάνοντας λόγο για «τη σημασία 
που έχει το να έχουμε ειλικρινή διάλογο» με 
τις κινεζικές αρχές.
Η δήλωση αυτή αποτελεί καρπό διαπργμα-
τεύσεων ανάμεσα σε χώρες όπως οι ΗΠΑ, 
που προτείνουν μια πιο αυστηρή θέση με 
φόντο αυξανόμενες εντάσεις με την Κίνα, 
και άλλες, στην ευρωπαϊκή πλευρά, που 
επιμένουν ότι πρέπει να αποφευχθεί οποιο-
δήποτε κλίμα «αντιπαράθεσης» με τη γιγά-
ντια ασιατική χώρα.
«Είναι απαραίτητο να συνεργασθούμε με 
την Κίνα, δεδομένων του ρόλου της στη 
διεθνή κονότητα και του μεγέθους της οικο-
νομίας της, πάνω στις παγκόσμιες προκλή-
σεις καθώς και στους τομείς κοινού ενδιαφέ-
ροντος», εκτιμά η G7, η οποία συνεδριάζει 
από χθες, Παρασκευή, μέχρι αύριο, Κυρια-
κή, στη Χιροσίμα.
«Καλούμε την Κίνα να κάνει διάλογο 
μαζί μας, μεταξύ άλλων και στους κόλ-
πους διεθνών φόρουμ, πάνω σε θέματα 
όπως η κλιματική κρίση και η κρίση της 

βιοποικιλότητας», προσθέτει η G7.
Η Ομάδα των Επτά υπογραμμίζει επίσης ότι 
δεν επιδιώκει μια πολιτική που να είναι σχε-
διασμένη για να βλάψει την Κίνα ή να εμπο-
δίσει την οικονομική πρόοδό της.
Όμως παράλληλα οι μεγάλες δυτικές δυνά-
μεις και η Ιαπωνία προειδοποιούν τις κινεζι-
κές αρχές σε πολλά σημεία.
«Καλούμε την Κίνα να ασκήσει πίεση στη 
Ρωσία για να σταματήσει τη στρατιωτική 
επίθεσή της και να αποσύρει αμέσως, πλή-
ρως και χωρίς όρους τα στρατεύματά της 
από την Ουκρανία», υπογράμμισαν οι ηγέ-
τες της G7.
Το Πεκίνο παραμένει πράγματι ένας σύμμα-
χος της Μόσχας και ουδέποτε καταδίκασε 
τη ρωσική εισβολή. «Ενθαρρύνουμε την 
Κίνα να υποστηρίξει μια συνολική, δίκαιη 
και βιώσιμη ειρήνη στη βάση της εδαφικής 
ακεραιότητας», «μεταξύ άλλων και μέσω 
του απευθείας διαλόγου της με την Ουκρα-
νία», συνέχισαν.
Οι χώρες της G7 επανέλαβαν επίσης την 
«αντίθεσή» τους σε κάθε κινεζική «στρατιω-
τικοποίηση» στην περιφέρεια Ασίας-Ειρηνι-
κού, διαβεβαιώνοντας πως «δεν υφίσταται 
νόμιμη βάση» για «τις επεκτατικές θαλάσσι-
ες διεκδικήσεις» της χώρας στη Νότια Σινι-
κή Θάλασσα.
Στο θέμα της Ταϊβάν, επανέλαβαν την έκ-
κλησή τους για «μια ειρηνική λύση» των δι-
ενέξεων με το Πεκίνο, το οποίο θεωρεί αυτό 
το νησί μία από τις επαρχίες του, την οποία 
δεν έχει ακόμη καταφέρει να επανενώσει με 
την υπόλοιπη επικράτειά του μετά το τέλος 
του κινεζικού εμφυλίου πολέμου το 1949.
Η θέση των μελών της G7 σχετικά με την 
Ταϊβάν δεν έχει αλλάξει, επέμειναν.

F T: «Οι G7 πρέπει να δεχτούν ότι δεν 
μπορούν πια να κυβερνούν τον κόσμο»

G7: Καλούν την Κίνα «να ασκήσει πίεση 
στη Ρωσία» εναντίον της Ουκρανίας

Σ’ έναν χώρο εξαιρετικής αισθητικής, το 
κατάστημα Porcelana στην Κω προσφέρει 

ολοκληρωμένες προτάσεις-λύσεις διαμόρφωσης 
εσωτερικών και εξωτερικών χώρων σε καλή 

σχέση ποιότητας και τιμής.

Προσφορές και Διανομή σε όλη την Ελλάδα

Λινοπότι Κως  853 00  
224 206 8980 / 224 206 7055

https://www.porcelana.gr
kos@porcelana.gr
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Η Tesla αρχίζει να κατακλύζει την καναδι-
κή αγορά ηλεκτρικών αυτοκινήτων με ηλε-
κτρικά αυτοκίνητα κινεζικής κατασκευής, τα 
οποία είναι φθηνότερα και θα μπορούσαν 
να αλλάξουν την αγορά. Όταν ανακοίνωσε 
για πρώτη φορά τα σχέδια για την κατα-
σκευή αυτοκινήτων στην Κίνα, ο διευθύνων 
σύμβουλος Elon Musk δήλωσε σαφώς ότι 
αυτό θα γινόταν μόνο για την ικανοποίηση 
της τοπικής ζήτησης και ότι η Tesla δεν θα 
εξήγαγε οχήματα από την Κίνα. Αυτό άλλα-
ξε όμως αφού το Gigafactory Shanghai έγι-
νε το πιο παραγωγικό εργοστάσιο της Tesla 
και το μεγαλύτερο εργοστάσιο ηλεκτρικών 
οχημάτων στον κόσμο.
Έγινε ο κύριος εξαγωγικός κόμβος της Tesla 
- εξάγοντας κυρίως οχήματα στην Ευρώπη, 
την Ασία και την Αυστραλία. Ωστόσο, δεν 
έχει εισάγει ακόμη αυτοκίνητα στη Βόρεια 
Αμερική.
Αναφέραμε ότι η Tesla λανσάρει ένα νέο 
Model Y RWD στον Καναδά, το οποίο κα-
τεβάζει την τιμή του ηλεκτρικού SUV στα 
59.990 CAD - δίνοντάς του πρόσβαση σε 
κίνητρα έως και 12.000 δολάρια.
Εκείνη την εποχή, πολλοί υποψιάστηκαν ότι 
η νέα έκδοση χαμηλότερης κατηγορίας θα 
κατασκευαζόταν με χρήση κυψελών μπα-
ταρίας LFP, όπως το βασικό Model 3 της 
Tesla. Αυτό θα μπορούσε να σημαίνει ότι 
ολόκληρο το αυτοκίνητο θα μπορούσε να 
έχει κατασκευαστεί στο Tesla Gigafactory 
Shanghai στην Κίνα.
H εταιρεία δίνει προτεραιότητα στα αμερι-
κανικά αυτοκίνητα για τους αμερικανούς 
αγοραστές που πληρούν τις προϋποθέσεις 
για τα κίνητρα στις ΗΠΑ. Σύμφωνα με τους 
περισσότερους λογαριασμούς, τα αυτοκίνη-
τα της Σαγκάης έχουν υψηλότερη ποιότητα 

κατασκευής από το Fremont, επειδή χρησι-
μοποιούν τη νεότερη διαδικασία παραγω-
γής που η Tesla δεν έχει ακόμη εφαρμόσει 
στο Fremont (το Highland μπορεί να το 
αλλάξει αυτό σύντομα!), οπότε μπορεί να 
υπάρχει κάποιο όφελος και για τον Καναδό 
πελάτη. Τα αυτοκίνητα του Austin είναι μια 
ακόμη πιο νέα διαδικασία παραγωγής, αλλά 
αυτή δεν έχει ακόμη λύσει όλα τα προβλή-
ματα, αλλά φτάνουν εκεί - όταν γίνει αυτό, 
θα πρέπει να είναι ακόμη υψηλότερης ποιό-
τητας από τη Shanghai.
Προβολή όλων των σχολίων Αλλά σύμφω-
να με τα δεδομένα παρακολούθησης πλοί-
ων (μέσω της Tesla Carriers στο Twitter), η 
Tesla έχει στείλει έναν άλλο μεγάλο αριθμό 
αυτοκινήτων από την Κίνα στον Καναδά 
που αναμένεται τις επόμενες εβδομάδες.
Σύμφωνα με πληροφορίες από τοπικά κι-
νεζικά μέσα ενημέρωσης, η Tesla θέλει να 
στείλει έως και 10.000 οχήματα από την 
Κίνα στη Βόρεια Αμερική αυτό το τρίμηνο. 
Όλα αυτά τα οχήματα πιθανότατα θα πάνε 
στον Καναδά, καθώς οι αγοραστές δεν θα 
έχουν πρόσβαση στην ομοσπονδιακή φο-
ρολογική πίστωση στις ΗΠΑ, εάν τα οχήμα-
τα προέρχονται από την Κίνα.
Πρόκειται για τεράστιο αριθμό οχημάτων, 
αν αναλογιστεί κανείς ότι μόνο περίπου 
30.000 αμιγώς ηλεκτρικά οχήματα παραδί-
δονται στη χώρα κάθε τρίμηνο.
Λαμβάνοντας υπόψη ότι το νέο Model Y 
που κατασκευάζεται στην Κίνα είναι επι-
λέξιμο για το ομοσπονδιακό κίνητρο των 
5.000 δολαρίων στον Καναδά, το όχημα θα 
μπορούσε να έχει σημαντικό αντίκτυπο στις 
πωλήσεις εάν είναι διαθέσιμο σε μεγάλο 
όγκο στη χώρα.

Η NetEase ανακοίνωσε το άνοιγμα ενός 
ακόμη στούντιο, του Bad Brain Games, συ-
νεχίζοντας τις επενδύσεις στον τομέα του 
gaming. Το νεοσύστατο στούντιο, με έδρα 
το Τορόντο του Οντάριο και το Μόντρεαλ 
του Κεμπέκ, αναπτύσσει “ένα φιλόδοξο νέο 
franchise βασισμένο σε ένα παιχνίδι δρά-
σης και περιπέτειας που θα βασίζεται στην 
αφήγηση της ιστορίας του“, σύμφωνα με τη 
NetEase.

Η Bad Brain Games δεν φαίνεται να σχετί-
ζεται με την NetEase Montreal, ένα στούντιο 
που άνοιξε το 2019 και πρόσφατα ενισχύ-
θηκε με την πρόσληψη του Jonathan Morin, 
ο οποίος ήταν ο δημιουργικός διευθυντής 
των δύο πρώτων παιχνιδιών Watch Dogs.
Το στούντιο διευθύνεται από τον παραγω-
γό των Watch Dogs: Legion και Driver: San 
Francisco, Sean Crooks, με τη NetEase 
να υποστηρίζει ότι έχει ήδη προσλάβει μια 
ομάδα βετεράνων προγραμματιστών που 
έχουν εργαστεί στην τριλογία των Watch 
Dogs, αλλά και πολλούς άλλους τίτλους 
όπως τα: Far Cry 2, Driver: San Francisco, 
Child of Light, Just Dance, Army of Two, 
Splinter Cell: Conviction και Blacklist.
Όπως δήλωσε χαρακτηριστικά ο Sean 
Crooks, επικεφαλής του στούντιο της Bad 
Brain Game Studios: “Είναι τιμή μου να 
ηγούμαι αυτής της ταλαντούχας ομάδας 
προγραμματιστών στον Καναδά. Είμα-
στε όλοι παθιασμένοι με τη δημιουργία 
αξέχαστων και ουσιαστικών εμπειριών. Η 
NetEase Games μάς επιφύλαξε ένα θερμό 
καλωσόρισμα, με άφθονη υποστήριξη και 
δημιουργική ελευθερία που μας επιτρέπει 
να κάνουμε αυτό που κάνουμε καλύτερα. Το 

πρώτο μας παιχνίδι είναι ένα έργο πάθους 
που μας δίνει την ευκαιρία να απελευθερώ-
σουμε πραγματικά το μυαλό μας“.
Ο Simon Zhu, πρόεδρος των παγκόσμιων 
επενδύσεων και συνεργασιών της NetEase 
Games καλωσόρισε την ομάδα στην εταιρία 
λέγοντας: “Είμαστε ενθουσιασμένοι που κα-
λωσορίζουμε την Bad Brain Game Studios 
στην οικογένειά μας και εμπλουτίζουμε την 
παρουσία μας στον Καναδά. Με αυτό το 
νέο στούντιο, η NetEase Games συνεχίζει 
τη δέσμευσή της για την καλλιέργεια κορυ-
φαίων ταλέντων στον Καναδά και τη δημι-
ουργία παιχνιδιών που αγαπούν οι παίκτες. 
Ο Καναδάς έχει μια ακμάζουσα βιομηχανία 
παιχνιδιών και είμαστε ενθουσιασμένοι που 
θα συνεχίσουμε να είμαστε μέρος της. Πι-
στεύουμε ότι οι ταλαντούχες ομάδες μας 
στο Τορόντο, το Μόντρεαλ και όχι μόνο, θα 
δημιουργήσουν μερικά από τα πιο καινοτό-
μα και συναρπαστικά παιχνίδια που έχει δει 
ο κλάδος“.
Το παιχνίδι που αναπτύσσει το νέο στού-
ντιο θα είναι μια εμπειρία ανοιχτού κόσμου, 
ανεπτυγμένο με την Unreal Engine 5 και θα 
αντλεί εμπνευσμένη από καλτ ταινίες της 
δεκαετίας του 1980, αναμειγνύοντας στοι-
χεία περιπέτειας και τρόμου. Ο Μusk Γεμίζει την Αγορά του Καναδά 

με Tesla Kινεζικής Kατασκευής

Ακόμη ένα στούντιο 
εγκαινίασε η NetEase

Η πολυαναμενόμενη βρο-
χή έφτασε στον δυτικό 
Καναδά, όπου εδώ και 
εβδομάδες μαίνονται κα-
ταστροφικές πυρκαγιές, 
επιτρέποντας στις αρχές 
να ελπίζουν «σε πραγμα-
τική πρόοδο», ακόμη και 
σε «ένα σημείο καμπής» 
σε αυτή την κρίση.
Η βροχή έπεσε «σχεδόν σε όλες τις πυρκα-
γιές που μαίνονται στην επαρχία, με εξαί-
ρεση αυτές που βρίσκονται πολύ βόρεια», 
δήλωσε η Κρίστι Τάκερ της υπηρεσίας αντι-
μετώπισης πυρκαγιών της Αλμπέρτα στη 
διάρκεια συνέντευξης Τύπου. «Αυτό ενδέ-
χεται να αποτελέσει σημείο καμπής για τους 
πυροσβέστες που βρίσκονται στο σημείο 
δίνοντας μάχη με τις πυρκαγιές», πρόσθε-
σε, διευκρινίζοντας ότι οι βροχές αυτές «θα 
τους δώσουν τη δυνατότητα να σημειώσουν 
πραγματικές προόδους στον έλεγχο των 
πυρκαγιών».
Από τις αρχές Μαΐου, δασικές πυρκα-
γιές έχουν καταστρέψει περισσότερα από 
9.450.000 στρέμματα στην επαρχία Αλ-
μπέρτα του δυτικού Καναδά και έχουν ανα-
γκάσει δεκάδες χιλιάδες ανθρώπους να 
εγκαταλείψουν τις εστίες τους.
Η βροχή άρχισε να πέφτει την Κυριακή και 
αναμένεται να συνεχιστεί και τις επόμενες 
ημέρες, σύμφωνα με τις μετεωρολογικές 
προβλέψεις.

«Δεν είναι η καταρρακτώδης 
βροχή που έχουμε απελπι-
στικά ανάγκη», σχολίασε 
ωστόσο η Μπρι Χάτσινσον, 
επικεφαλής της υπηρεσίας 
αντιμετώπισης εκτάκτων 
καταστάσεων της επαρχί-
ας. Όμως οι βροχοπτώσεις 
έχουν ήδη βοηθήσει να μει-
ωθεί ο αριθμός των ενεργών 

εστιών, από 94 την Παρασκευή σε 77 στην 
αρχή της εβδομάδας. Επίσης αναμένεται να 
κάνουν τα δάση και τις κοιλάδες της περιο-
χές «πιο ανθεκτικά» στις πυρκαγιές, υπο-
γράμμισε η Τάκερ.
Τα τελευταία χρόνια ο δυτικός Καναδάς έχει 
πληγεί από ακραία μετεωρολογικά φαινόμε-
να, η συχνότητα και η ένταση των οποίων 
συνδέονται με την κλιματική αλλαγή.
Ο Απρίλιος ήταν ιδιαίτερα ξηρός στην περι-
οχή, πριν τις θερμοκρασίες ρεκόρ και ισχυ-
ρούς ανέμους του Μαΐου, ένας συνδυασμός 
φαινομένων που προκάλεσαν «πρωτοφα-
νή» κρίση, σύμφωνα με την πρωθυπουργό 
της Αλμπέρτα Ντανιέλ Σμιθ.
Η επαρχία κήρυξε κατάσταση έκτακτης ανά-
γκης πριν δύο εβδομάδες. Σχεδόν 11.000 
άνθρωποι έχουν εντολή να μείνουν μακριά 
από τις εστίες τους.
Οι αρχές διευκρίνισαν ότι η βελτίωση της 
κατάστασης ενδέχεται να επιτρέψει σε κά-
ποιους κατοίκους να επιστρέψουν σύντομα 
σπίτια τους.

Οι βροχοπτώσεις έφεραν μια δόση 
ελπίδας ώστε να τεθούν υπό έλεγχο 

οι πυρκαγιές στον δυτικό Καναδά

HELLENIC LANGUAGE TEACHERS OF ONTARIO
ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΕΛΛΗΝΩΝ ΕΚΠΑΙΔΕΥΤΙΚΩΝ ΤΟΥ ΟΝΤΑΡΙΟ

Helleniclanguageteachers@gmail.com
Facebook:   ΣύλλογοςΕλλήνωνΕκπαιδευτικώντουΟντάριο

ΑΝΤΑΜΩΜΑ ΓΙΑ ΔΕΙΠΝΟ
DINNER get-together

Friday, June 2nd , 2023 at 5:00 pm.
"FLOGA" Restaurant
1957 Kennedy Rd, 
Scarborough, M1P2L9,

Looking forward of seeing you again and 
share a pleasant evening together

Σας περιμένουμε να τα πούμε από κοντά, (στην επάνω 
αίθουσα) και να περάσουμε ενα ευχάριστο βράδυ

Επιλέγετε ό,τι επιθυμείτε για δείπνο 
και πληρώνετε ανάλογα.

For reservations, please call:
RozanaTaoussanopoulos (416) 432-7150, Effie Saites 416-880-5078

Maria Xenikakis 416-254-1068
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Ευχαριστούμε την 
πολυάριθμη πελατεία μας 

που μας υποστηρίζει

ELLAS MEAT MARKET 
AND  DELI  LTD

ΕΛΑΤΕ ΣΤΟ ΚΑΤΑΣΤΗΜΑ ΜΑΣ ΓΙΑ 
ΟΛΑ ΤΑ ΠΡΟΪΟΝΤΑ ΤΗΣ ΕΛΛΑΔΟΣ

674 PAPE AVE. ΤΗΛ. (416) 461-1211

Etablished Since 1977

Τι πρέπει να γνωρίζουν οι ιδιοκτήτες ακινήτων για διορθώσεις, απο-
δοχή κληρονομιάς, χρησικτησία - Δυόμισι μήνες περιθώριο να μην 
πληρώσουν πρόστιμο.
Δυόμισι μήνες περιθώριο (έως τις 31 Ιουλίου 2023) έχουν στη διά-
θεσή τους οι ιδιοκτήτες ακινήτων – με βάση τα όσα ισχύουν σήμερα 
– να δηλώσουν την ακίνητη περιουσία τους στο Κτηματολόγιο χωρίς 
να πληρώσουν πρόστιμο.
Ωστόσο, όπως εξηγούν πηγές που γνωρίζουν καλά το θέμα, επειδή 
βρισκόμαστε σε περίοδο εκλογών θα εξαρτηθεί από τη νέα πολιτική 
ηγεσία αν θα δοθεί νέα παράταση έως το τέλος του χρόνου (που έχει 
ζητήσει και η ΠΟΜΙΔΑ).
Για όσους δεν δηλώσουν την περιουσία τους, προβλέπονται πρόστιμα από 300 έως 2.000 
ευρώ, ανάλογα με τον χρόνο καθυστέρησης και την αντικειμενική αξία του ακινήτου.
Με το Κτηματολόγιο να βρίσκεται στην τελική ευθεία της ολοκλήρωσής του (σ.σ.: το ποσο-
στό των ιδιοκτητών που δήλωσε τα περιουσιακά του στοιχεία είναι πάνω από 70%), «ΤΑ 
ΝΕΑ» με τη βοήθεια της τοπογράφου-πολεοδόμου Γραμματής Μπακλατσή δίνουν μέσα 
από 10 ερωτήσεις – απαντήσεις όλες τις απαραίτητες πληροφορίες προκειμένου ιδιοκτήτες 
και επαγγελματίες να κινούνται με ασφάλεια μέσα στο νέο σκηνικό που διαμορφώνεται.

Οι 10 απαντήσεις
1. Δεν έχω δηλώσει τα περιουσιακά μου στοιχεία την περίοδο της ανάρτησης. Τι 
πρέπει να κάνω;
Εάν πρόκειται να δηλώσετε δικαίωμα το οποίο αποκτήσατε πριν από την ανάρτηση, θα πρέ-
πει να υποβάλετε κανονικά δήλωση είτε ηλεκτρονικά είτε στο Γραφείο Κτηματογράφησης.
Αν πρόκειται για δικαίωμα που αποκτήσατε μετά την έναρξη της ανάρτησης, θα σας ενη-
μερώσει ο συμβολαιογράφος σας για τη διαδικασία και τα απαιτούμενα έγγραφα. Για την 
υποβολή της Δήλωσης θα πρέπει να γνωρίζετε τον ΚΑΕΚ του δηλούμενου ακινήτου και να 
εκδώσετε πιστοποιητικό κτηματογραφούμενου ακινήτου.
2. Εχω υποβάλει δήλωση αλλά στο μεταξύ έχει αυξηθεί το ποσοστό μου, εξαιτίας 
μιας δωρεάς. Πρέπει να ξανακάνω δήλωση;
Ναι. Πρέπει να κάνετε νέα δήλωση με όλα τα απαραίτητα έγγραφα, ώστε να προστεθεί στο 
ήδη υπάρχον ποσοστό που έχετε δηλώσει.
3. Εχω συμβόλαιο για το σπίτι μου, το έχω δηλωμένο στο Ε9 και πληρώνω ΕΝΦΙΑ. Τι 
θα πάθω αν δεν το δηλώσω στο Κτηματολόγιο; Υπάρχει περίπτωση να μου πάρουν 
το σπίτι;
Η δήλωση ιδιοκτησίας στο Κτηματολόγιο είναι υποχρεωτική και αποτελεί προϋπόθεση για 
οποιαδήποτε μελλοντική πράξη αφορά το ακίνητο (π.χ. μεταβίβαση ή γονική παροχή ή 
δωρεά καθώς και έκδοση οικοδομικής άδειας).

Κτηματολόγιο: 9+1 απαντήσεις για όσους δεν δήλωσαν την περιουσία τους
Επίσης τα ακίνητα που δεν θα δηλωθούν, θα καταγραφούν στις Αρ-
χικές Εγγραφές ως «αγνώστου ιδιοκτήτη», και εφόσον δεν δηλω-
θούν στις προβλεπόμενες προθεσμίες, θα περιέλθουν στο Δημόσιο.
4. Δήλωσα το χωράφι μου. Πλήρωσα και το παράβολο, αλλά 
έκανα πρόσφατο τοπογραφικό και θέλω να το καταθέσω εκ-
πρόθεσμα. Χρειάζεται να κάνω νέα δήλωση και να πληρώνω 
πρόστιμο;
Οχι. Μπορείτε να το υποβάλετε στο αρμόδιο Γραφείο Κτηματογρά-
φησης. Επίσης μπορείτε να διορθώσετε και άλλα στοιχεία της αρ-
χικής δήλωσής σας, καταθέτοντας το σχετικό έντυπο δήλωσης με 

συμπληρωμένα μόνο τα πεδία που πρέπει να διορθωθούν.
5. Καθυστέρησα με δική μου ευθύνη να πάω στο Κτηματολόγιο γιατί δεν πρόλαβα να 
κάνω την αποδοχή κληρονομιάς. Τι πρέπει να κάνω;
Μπορείτε να δηλώσετε άμεσα τα δικαιώματά σας στο Κτηματολόγιο, ακόμα και αν δεν έχετε 
κάνει δήλωση αποδοχής κληρονομιάς. Η διαδικασία είναι ιδιαίτερα απλή, προσκομίζοντας 
τα προβλεπόμενα δικαιολογητικά.
6. Εχω δηλώσει το δικαίωμά μου με κληρονομικά έγγραφα αλλά στο μεταξύ έχω 
κάνει αποδοχή κληρονομιάς. Πρέπει να προσκομίσω και το συμβόλαιο και να πλη-
ρώσω πάλι παράβολο;
Εάν έχετε ήδη μεταγράψει το συμβόλαιο, και εάν δεν αναφέρονται σε αυτό διαφορετικά 
στοιχεία ως προς το ακίνητο ή το δικαίωμά σας σε σχέση με τα όσα εμφανίζονται στο από-
σπασμα που παραλάβατε, θα το υποβάλετε ατελώς με Αίτηση Κατάθεσης Συμπληρωματι-
κών Στοιχείων στο γραφείο Κτηματογράφησης.
7. Μπορώ να δηλώσω ακίνητο που έχει χαρακτηριστεί ως «αγνώστου ιδιοκτήτη» με 
αιτία κτήσης χρησικτησία κατά τη διάρκεια της ανάρτησης;
Κατά την περίοδο της ανάρτησης δεν μπορείτε να υποβάλετε δήλωση με αιτία κτήσης χρη-
σικτησία σε τέτοιου είδους ακίνητο. Θα πρέπει να υποβάλετε ένσταση και να προσκομίσετε 
όλα τα απαραίτητα έγγραφα που τεκμηριώνουν την χρησικτησία σας και να την κοινοποιή-
σετε στο υπουργείο Οικονομικών, αλλιώς θα απορριφθεί.
8. Τι είναι οι δηλώσεις κατάργησης δικαιωμάτων που πρέπει να υποβληθούν κατά 
περίπτωση;
Δηλώσεις κατάργησης ήδη δηλωθέντος δικαιώματος υποβάλλονται, ατελώς, στις παρακά-
τω περιπτώσεις: παραίτηση επικαρπίας/οίκησης, άρση υποθήκης, εξάλειψη προσημείω-
σης, άρση κατάσχεσης, άρση διαλυτικής αίρεσης, κατάργηση δουλείας, πράξη εξόφλησης, 
κατάργηση λοιπών εγγραπτέων δικαιωμάτων. Επισημαίνεται ότι στις δηλώσεις κατάργη-
σης δεν απαιτείται η πληρωμή τέλους κτηματογράφησης.
9. Ελαβα επιστολή που αναφέρει: «ΣΤΟΙΧΕΙΑ ΔΙΚΑΙΩΜΑΤΩΝ ΠΟΥ ΣΑΣ ΑΦΟΡΟΥΝ 
ΓΙΑ ΤΑ ΟΠΟΙΑ ΔΕΝ ΕΧΕΤΕ ΥΠΟΒΑΛΕΙ ΔΗΛΩΣΗ ΤΟΥ Ν. 2308/95». Πρέπει να υποβά-
λω δήλωση;
Για τα δικαιώματα αυτά, εφόσον συνεχίζετε να είστε δικαιούχος, οφείλετε να υποβάλετε 
δήλωση ιδιοκτησίας, καταβάλλοντας και το πάγιο τέλος, ηλεκτρονικά, μέσω της ιστοσε-
λίδας https://ktimatologio.gr, μέσα από την εφαρμογή «E-ΚΤΗΜΑΤΟΛΟΓΙΟ/Ηλεκτρονικές 
Υπηρεσίες».
Αν δεν είστε πλέον δικαιούχος αυτού του δικαιώματος τότε ενημερώστε τον νέο ιδιοκτήτη 
να υποβάλει δήλωση. Αν επιμένετε να διαγραφεί το δικαίωμα από εσάς θα πρέπει να υπο-
βάλετε αίτηση διόρθωσης κτηματολογικών στοιχείων επισυνάπτοντας τα ανάλογα έγγρα-
φα που τεκμηριώνουν το αίτημά σας και καταβάλλοντας 5 ευρώ.
10. Τι γίνεται στη συνέχεια, αφού δηλώσω το ακίνητό μου;
Μετά τη συλλογή, την επεξεργασία των δηλώσεων και την ακριβή οριοθέτηση των γεωτε-
μαχίων, καταρτίζονται οι προσωρινοί κτηματολογικοί πίνακες. Στη συνέχεια γίνεται η ανάρ-
τηση των Κτηματολογικών Στοιχείων προκειμένου όποιος έχει έννομο συμφέρον να μπορεί 
εντός 4 μηνών να υποβάλει αίτηση διόρθωσης.

We are ready for  Semester 2!
Math - Chemistry - Biology

Group setting 
Rates starting at $30 per hour 
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Don Giovanni – Review of Live Transmission of 2023 Met Production

New York’s Metropolitan Opera 
has brought its stunning new 
production of Don Giovanni 
to a theatre near millions of 
people around the world who 
could otherwise not imagine 
seeing it. There are many 
things one can say about Ivo 

van Hove’s vision of the opera. Idiosyncratic, 
perhaps eccentric, maybe unorthodox, 
highly imaginative, thought-provoking, 
even controversial. You can choose other 
descriptions but the conclusion should be 
that this is an extraordinary production of a 
great opera.
It is a modern dress production but the 
suits and ordinary dresses worn by the cast 
with few exceptions are just the beginning. 
The pretty country girl Zerlina and the 
bumpkin Masetto that she is about to marry 
are dressed in ordinary clothes with no 
indication of class difference between them 
and the aristocratic Don Giovanni and the 
other upper crust members.
The set goes further in capturing van Hove’s 
bleak view. Several stark concrete buildings 
form a cul-de sac. There are openings for 
doors and windows but they are just gaping 
holes. The set is rotated at some points but 
there are no interior scenes and no indication 
of wealth or views of the countryside. Simple 
concrete.
What kind of Don Giovanni do we get? I think 
the best way to describe him is as a relative 
of Donald Trump. He is a slimy lecher who 
considers women as sex objects to be had 

and discarded. You can forget any notions of 
the romantic lover. He is no doubt a talented 
seducer with money and status to fool most 
women but they represent the proverbial 
notches on the headboard of his bed and 
are not worthy of more consideration.
Take the opening scene where the beautiful 
Donna Anna (Federica Lombardi) is 
grabbing Don Giovanni as he tries to get 
away from her room where they had sex. 
She wants to know who he is and he refuses 
to identify himself. We see how he operates 
when he tries to seduce the innocent 
Zerlina, a country girl who is about to get 
married. She falls for his devilish lies. Did he 
pull the same stunt on Donna Anna and she 
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fell in love with him? Now that he 
had his “notch” he is no longer 
interested.
The same story is seen in his 
relationship with Donna Elvira 
(Ana Maria Martinez). She is a 
previous victim looking for him, 
not to punish him, but to get 
him back. This Donna Elvira 
is constructed terrifically by 
van Hove and sung and acted 
superbly by Martinez. She is not 
a young woman but one that is 
almost ready to be put on the 
proverbial shelf and there is 
desperation on her search for 
her lost and perhaps last love. 
This Donna Elvira is much more 
credible than an irate woman 
looking for revenge.

When Leporello (Adam Plachetka) reads 
out the catalogue of Don Giovanni’s 
“conquests” to Donna Elvira, it is in fact a 
list of victims who believed his grotesque 
lies and served his momentary sexual lust 
before being discarded like a used napkin.
Near the end of the opera, Donna Anna tells 
her patient and loving fiancée Don Ottavio 
(Ben Bliss) that she will postpone their 
wedding for a year. I have thought that this 
postponement is prompted by her love of 
Don Giovanni. In this production she shows 
genuine affection for Don Ottavio and it may 
be another twist by van Hove.
The singing is outstanding. Baritone Peter 
Mattei, wearing a black suit, white shirt 

and black tie, delivers a stunningly sung 
Trumpian scumbag of a Don Giovanni. He 
just loves women, he tells us. Bass-baritone 
Adam Plachetka is a superb Leporello, long-
suffering with sparks of decency but unable 
to do much. In the end I thought he would 
walk off with Donna Elvira bur servants 
don’t get aristocratic women.
Federica Lombardi as Donna Anna is 
gorgeous in her singing and acting. We can 
decide for ourselves the motivations of the 
Commendatore’s (Alexander Tsymbalyuk) 
daughter but we can only heap praise on 
Lombardi for her silk voice and marvellous 
performance.
Martinez’s Donna Elvira who can be seen 
as a woman raging with ire and passion is 
here a lady in pain looking for a lost, and as 
I said, perhaps, last love. Martinez has been 
made to look the part and her performance 
is simply stellar.
Soprano Ying Fang’s Zerlina is very pretty, 
sings beautifully, is ambitious but not very 
bright. We love her regardless and we 
applaud her when she persuades the oafish 
Masetto of Alfred Walker that she still loves 
him even though she bolted almost from the 
altar. Just wonderful.
A simply marvellous production.
Don Giovanni by W. A. Mozart was shown 
Live in HD from the Metropolitan Opera on 
May 20 and will be rebroadcast on June 
10, 2023 at various Cineplex theatres. 
For more information: www.cineplex.com/
events

L-E-A-K - Review of Sara Porter Production at the Theatre Centre
Sara Porter’s creation L-E-A-
K comes with some intriguing 
publicity. “An absurdist poetic 
lesbian letter to the ocean” 
reads the program card. “What 
if I fell in love with the ocean? 
What would you wear to the 
wedding” asks the same card.

The production is based in or around Nova 
Scotia’s Bay of Fundy and we are given 
some information about the bay and about 
the universe going back several billion 

years. It is not particularly clear, especially 
when it is spoken through a microphone. But 
“absurdist poetic lesbian letter to the ocean” 
stretches the imagination. It no doubt exists 
in the mind and imagination of Porter but 
I am not sure how much of it is effectively 
communicated to the audience. As to the 
perhaps,
rhetorical question of falling in love with the 
ocean and asking us what we would wear 
to the wedding, it is an absurdist notion that 
you would have to stretch your imagination 

James 
Karas

to find an answer based on the 
caption in the program only.
Costume does play an 
important part in the creation 
and the two dancers, Sara 
Porter and Jessie Garon, 
don several outfits during the 
performance. They range from 
dancing with seagulls on their 
heads to what looked like bridal 
dresses to beach clothing.
A significant part of the show 
is taken by dancing and poetry 
and prose are not as abundant 
or comprehensible as one may 
have expected. The poetry may 
be much better if read but on a 
single hearing with no particular emphasis, 
most of it did not reach me.
The show plays in the small Franco Boni 
Theatre in The Theatre Centre produced 
with considerable assets. Porter is the main 
force behind it. In addition to being the 
Choreographer and one of the performers, 
she collaborated in or contributed to the 
video design, the costume design and the 
Gallery Exhibit Photography.
The Video Designers were Linnea Swann 
and Jeremy Minmagh that showed some 
amazing images of the sky and the ocean 
with seagulls on the shore projected on a 
huge screen in the background.
The sound designer is Jeremy Minmagh, 
after Phil Strong and the complex lighting is 
credited to Rebecca Picherack. Sara Torrie 
is the creator of the seagull dress.
I mention all the artistic group to impress the 

fact that this is not a show that was slapped 
together willy-nilly. There is some excellent 
comedy, especially the scene where 
Porter describes labour pain on the beach. 
Unfortunately, the play that is “inspired by 
the ecosexual notions of falling in love with 
the earth” did not resonate with me. I would 
have liked to have seen it more than once 
with better audio of the poetry.
I think there was an explanation of what the 
acronym L-E-A-K stands for, it was not very 
clear or I simply did not get it.
For the rest, you will have to see it and 
decide for yourself.
L-E-A-K, created by Sara Porter with 
creative collaborator Katherine Duncanson, 
in a production by Sara Porter Productions, 
runs until May 21, 2023, in the Franco 
Boni Theatre at The Theatre Centre, 1115 
Queen St. West, Toronto, Ontario. www.
theatrecentre.org, www.saraporter.ca

Αξιόπιστες Νομικές Υπηρεσίες 
Greek Legal Services provided

Συμπλήρωση αιτήσεων, υπεύθυνων δηλώσεων
Σύνταξη εξουσιοδοτήσεων και πληρεξουσίων

Νομικές συμβουλές 
για  τις υποθέσεις σας στην Ελλάδα

G

Επικοινωνήστε μαζί μας 
για να κλείσετε το ραντεβού σας

758 Pape Ave, Toronto, ON
416-888-0894

stkgera@gmail.com
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 «ΕΞ ΥΜΩΝ ΑΥΤΩΝ ΑΝΑΣΤΗΣΟΝΤΑΙ ΑΝΔΡΕΣ
ΛΑΛΟΥΝΤΕΣ ΔΙΕΣΤΡΑΜΜΕΝΑ»
ΑΠΟΣΤΟΛΙΚΟΝ ΑΝΑΓΝΩΣΜΑ

«Πράξεις των Αποστόλων, κεφ. 20:16-18, 28-36)

Εκδηλώσεις της Ι. 
Αρχιεπισκοπής Καναδά

ΟΙ ΑΙΡΕΤΙΚΟΙ ΔΙΑΣΤΡΕΦΟΥΝ 
ΤΗΝ ΑΛΗΘΕΙΑ

Αυτή την εβδο-
μάδα, η Ελληνική 
Ορθόδοξη Αρχιε-
πισκοπή Καναδά 
φιλοξένησε τρεις 
εκδηλώσεις προς 
τιμήν προσκεκλη-
μένων από τον Κα-
ναδά και τις Ηνωμέ-
νες Πολιτείες.
Η πρώτη εκδήλωση 
πραγματοποιήθηκε στον Καθεδρικό Ι. 
Ναό του Αγίου Νικολάου και στο Μη-
τροπολιτικό Κέντρο, τη Δευτέρα 15 
Μαΐου για όλους τους Κληρικούς της 
Ανατολικής Ορθόδοξης Εκκλησίας 
και τους Κληρικούς των Προχαλκηδο-
νίων Ανατολικών Εκκλησιών του Το-
ρόντο και της ευρύτερης περιοχής. Η 
ημέρα ξεκίνησε με την ακολουθία του 
Όρθρου και το αποκορύφωμα ήταν 
η παρουσίαση από τον π. Bohdan 
Hladio της Ουκρανικής Ορθόδοξης 
Εκκλησίας του Καναδά με θέμα “Η 
εισβολή της Ρωσίας στην Ουκρανία: 
η εκκλησιαστική διάσταση”. Μετά τη 
συζήτηση επί του θέματος, ο Αρχιεπίσκοπος Σωτήριος παρέθεσε γεύμα για τους 35 συμ-
μετέχοντες στο Μητροπολιτικό Κέντρο της I. Αρχιεπισκοπής μας.
Η δεύτερη εκδήλωση πραγματοποιήθηκε την Τρίτη 16 Μαΐου και πάλι στον Καθεδρικό Ι. 
Ναό του Αγίου Νικολάου και στο Μητροπολιτικό Κέντρο. Ο Σεβασμιώτατος φιλοξένησε 
τους συμμετέχοντες στη συνάντηση του Διαλόγου Ορθοδόξων- Καθολικών της Βόρειας 
Αμερικής, οι οποίοι βρίσκονταν στο Τορόντο για τρεις ημέρες. Πραγματοποιήθηκε η ακο-
λουθία του Εσπερινού και στη συνέχεια δείπνο. Παραβρέθηκαν οι δύο πρόεδροι του Δι-
αλόγου, ο Σεβασμιώτατος Μητροπολίτης Βοστώνης κ. Μεθόδιος και ο Καρδινάλιος του 
Νιούαρκ κ. Joseph W. Tobin, καθώς και 30 μέλη που συμμετέχουν στον Διάλογο και τοπικοί 
προσκεκλημένοι από τα ακαδημαϊκά ιδρύματα του Τορόντο.
Η τρίτη εκδήλωση πραγματοποιήθηκε στα γραφεία της Ι. Αρχιεπισκοπής την Τετάρτη 17 
Μαΐου, όπου ο Αρχιεπίσκοπος Σωτήριος υποδέχθηκε τον Σεβασμιώτατο Αρχιεπίσκοπο 
Πάπκεν Τσαριάν, Προκαθήμενο της Αρμενικής Αποστολικής Εκκλησίας του Καναδά, μαζί 
με τη συνοδεία του. Ο Αρχιεπίσκοπος Πάπκεν εξέφρασε την επιθυμία να επισκεφθεί τον 
Αρχιεπίσκοπο Σωτήριο μετά από προσκύνημα στους Αγίους Τόπους. Αφού αντάλλαξαν 
απόψεις και γνώμες, οι Αρχιεπίσκοποι αντάλλαξαν δώρα μεταξύ τους.

Προφητικά ήσαν τα λόγια του Αποστόλου 
Παύλου. Κάλεσε στη Μίλητο τους πρεσβυ-
τέρους της Εφέσου και τους έδωσε τον 
ασπασμόν της αγάπης και τις τελευταίες 
του παραγγελίες.
Μέσα στις νουθεσίες και προτροπές που 
κάνει, τους συνιστά να προσέχουν πολύ και 
τους εαυτούς τους και το ποίμνιό τους από 
τους διαστρεβλωτές της ορθής πίστεως, 
που τους ονομάζει «λύκους βαρείς».
Ο χαρακτηρισμός αυτός, που δίνει ο Από-
στολος του Χριστού για τους αιρετικούς 
είναι πολύ πετυχημένος. «Λύκοι βαρείς», 
δηλαδή άγριοι και αιμοβόροι, που είναι 
έτοιμοι να κατασπαράξουν τα πρόβατα του 
Χριστού. Και στη συνέχεια κρούει τον κώ-
δωνα του κινδύνου στους πρεσβυτέρους. 
Διότι από σας τους ίδιους θα εγερθούν εγω-
παθείς άνδρες, τους προειδοποιεί, που θα 
διδάσκουν διεστραμμένες και ψεύτικες δι-
δασκαλίες και θα γίνουν έτσι «λύκοι βαρείς» 
για την Εκκλησία του Χριστού.
«Λαλούντες διεστραμμένα του αποσπάν 

τους μαθητάς οπίσω αυτών». Όλοι οι αιρε-
τικοί όλων των εποχών λαλούν διεστραμ-
μένα. Διότι αίρεσις αυτό ακριβώς είναι: δι-
αστροφή της αλήθειας. Μερικοί απ’ αυτούς 
τους αιρετικούς γνωρίζουν, ότι όσα διδά-
σκουν είναι λαθεμένα. Άλλα ίσως εν αγνοία 
τους πλανούν και πλανώνται.
Είναι πράγματι πολύ φοβερό, πως πολλοί 
αιρετικοί βγαίνουν μέσα απ’ τη δική μας 
οικογένεια, μέσα από την Εκκλησία. Αυτοί 
γίνονται πολύ επικίνδυνοι, διότι τους διακρί-
νει ο φανατισμός και το πείσμα. Δεν είναι 
καλοπροαίρετοι να ακούσουν τα λάθη τους 
και να δουν ότι είναι γυμνοί από τη χάρη του 
Θεού, μη έχοντες μυστήρια και αγιασμό.
Σκοπός του κάθε αιρετικού είναι «του απο-
σπάν τους μαθητάς οπίσω αυτών». Δηλαδή 
να αποσπάσει από τον κορμό της Εκκλησί-
ας όσο το δυνατόν πιο πολλούς Ορθοδό-
ξους, για να τους σύρουν πίσω τους και να 
τους κάνουν θαυμαστές τους. Είναι πολύ 
χαρακτηριστικό ότι δεν αγωνίζονται οι αι-
ρετικοί να καταστήσουν τους οπαδούς τους 

ΘΡΗΣΚΕΥΤΙΚΗ ΣΤΗΛΗ 
ΕΠΙΜΕΛΕΙΤΑΙ Η ΚΑΤΗΧΗΤΡΙΑ

ΤΟΥ Ι.Ν. ΑΓ. ΔΗΜΗΤΡΙΟΥ 
Κ. Κόμησσα Πολυδούλη

συνειδητούς Χριστιανούς. Αυτό που 
τους ενδιαφέρει είναι πως θα αυξή-
σουν τους οπαδούς των για λόγους 
φιλοδοξίας και εκμετάλλευσης.
Μερικές αιρέσεις έχουν σαν απώ-
τερο σκοπό τους την διάσπαση του 
Χριστιανισμού και την επικράτηση 
συστημάτων σκοτεινών, που είναι 
αντίθετα με τις αρχές και το πνεύμα 
του Χριστού. Μια τέτοια σατανική 
οργάνωση είναι ο Χιλιασμός και μία 
άλλη ο Μασωνισμός.
Αλλά υπάρχουν και άλλες αιρέσεις 
που μιλάνε για το Χριστό και το Ευαγγέλιό 
Του, όμως λαθεμένα και πλανεμένα. Πολυ-
άριθμες είναι οι προτεσταντικές παραφυά-
δες. Εκτός απ’ αυτές, τα τελευταία χρόνια 
παρουσιάστηκαν και στην Πατρίδα μας και 
οι Παραθρησκευτικές ομάδες. Αυτές είναι 
κινήσεις αποκρυφιστικές, νεογνωστικές και 
θεοσοφικές.

«Διό γρηγορείτε». Γι’ αυτό γρηγορείτε. Από 
τα αποστολικά χρόνια μέχρι σήμερα, οι αι-
ρέσεις και οι αιρετικοί είναι μια πραγματικό-
της μέσα στην Εκκλησία. Γι’ αυτό και ο Από-
στολος Παύλος φωνάζει: «Γρηγορείτε». Το 
ρήμα αυτό πριν γίνει ποιμαντική έκφραση 
ήταν ποιμενική και στρατιωτική. «Γρηγορεί-
τε» φώναζαν κατά διαστήματα οι ποιμένες 
που φύλαγαν τα πρόβατά τους από τους 
λύκους. «Φύλακες γρηγορείτε», φώναζαν 
και οι σκοποί, που φύλαγαν τα τείχη των 
πόλεων.
Ο Απόστολος Παύλος στον προηγούμενο 

στίχο αναφέρει λύκους και ποίμνιο και δα-
νείζεται εδώ το «γρηγορείτε» απ’ την ποιμε-
νική ζωή.
Στη δραματική αυτή προστακτική «γρηγο-
ρείτε», οι πρεσβύτεροι πρέπει να θυμούνται 
το παράδειγμα του Παύλου, που νύχτα και 
ημέρα για τρία ολόκληρα χρόνια με δάκρυα 
αγάπης καθοδηγούσε τους πιστούς.
Το πρώτο λοιπόν εφόδιο είναι η προσοχή 
και η εγρήγορση.
Το δεύτερο είναι η καθημερινή μελέτη της 
Αγίας Γραφής και των Πατέρων της Ορθο-
δοξίας μας.
(Προσέχετε διότι στις ήμερες μας κυκλοφο-
ρούν πολλές παραποιημένες Άγιες Γραφές).
Και το τρίτο, να μένουμε κοντά στην Αγία 
και Αποστολική Εκκλησία μας, που είναι η 
Εκκλησία των μαρτύρων και των αγίων μας. 
Έτσι μετέχουμε τακτικά στην καινή λατρεία 
και στα Άγια Μυστήρια της Εκκλησίας μας 
και μπορούμε να βοηθήσουμε και τους άλ-
λους αδελφούς μας να μείνουν πιστοί στην 
ορθόδοξη πίστη μας.
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Με μια σεμνή εκδήλωση 
ο οργανισμός των Εθνο-
τοπικών Μέσων Μαζικής 
Ενημέρωσης του Κανα-
δά NEPMCC, τίμησε την  
Παγκόσμια Ημέρα Ελευ-
θερίας του Τύπου,   το 
έργο των δημοσιογράφων 
και των εργαζομένων στα 

μέσα ενημέρωσης, στο χωλ εκδηλώσεων 
του Δημαρχείου του Τορόντο την Παρα-
σκευή 19 Μαΐου.
Ο Tony Ruprecht συντονιστής της βραδιάς 
καλοσώρισε τους παριστάμενους και κάλε-
σε στο βήμα τον πρόεδρο του NEPMCC κ. 
Θωμά Σάρρα. Μεστός και περιεκτικός στην 
ομιλία του αναφέρθηκε στην ημέρα της 
Ελευθερίας του τύπου  υπογραμμίζοντας 
μία βασική αλήθεια: “Όλη η ελευθερία μας 
εξαρτάται από την ελευθερία του Τύπου.”
Η ελευθερία του Τύπου είναι το θεμέλιο της 
δημοκρατίας και της δικαιοσύνης.  Αλλά σε 
κάθε γωνιά του κόσμου, η ελευθερία του Τύ-
που δέχεται επίθεση. Η αλήθεια απειλείται 
από την παραπληροφόρηση και τη ρητορι-
κή μίσους που επιδιώκουν να θολώσουν τα 
όρια μεταξύ πραγματικότητας και φαντασί-
ας, μεταξύ επιστήμης και συνωμοσίας.
Η αυξημένη συγκέντρωση της βιομηχανίας 
των μέσων ενημέρωσης στα χέρια λίγων, η 
οικονομική κατάρρευση δεκάδων ανεξάρ-
τητων ειδησεογραφικών οργανισμών και η 
αύξηση των εθνικών νόμων και κανονισμών 
που καταπνίγουν τους δημοσιογράφους 
επεκτείνουν περαιτέρω τη λογοκρισία και 
απειλούν την ελευθερία της έκφρασης.
Εν τω μεταξύ, οι δημοσιογράφοι και οι 

εργαζόμενοι στα μέσα ενημέρωσης στοχο-
ποιούνται άμεσα εντός και εκτός διαδικτύου 
καθώς επιτελούν το ζωτικής σημασίας έργο 
τους. Παρενοχλούνται συστηματικά, εκφο-
βίζονται, κρατούνται και φυλακίζονται.
Τουλάχιστον 67 εργαζόμενοι στα μέσα ενη-
μέρωσης σκοτώθηκαν το 2022 – μια απί-
στευτη αύξηση 50% σε σχέση με το προ-
ηγούμενο έτος. Σχεδόν τα τρία τέταρτα των 
γυναικών δημοσιογράφων έχουν υποστεί 
βία στο διαδίκτυο και μία στις τέσσερις έχει 
απειληθεί σωματικά. 
Στην εκδήλωση τιμήθηκαν   θαρραλέοι δη-
μοσιογράφοι στην οικογένειά του NEPMCC. 
Η πιο συγκινητική στιγμή καταγράφηκε 
όταν τιμήθηκαν οι Niloofar Hamedi και Elahe 
Mohammadi. Αυτές οι δύο νεαρές Ιρανές 
δημοσιογράφοι βρίσκονται στη φυλακή και 
κρατούνται με κατηγορίες για «κατασκο-
πεία» επειδή έκαναν ρεπορτάζ για τον θά-
νατο της 22χρονης Mahsa Amini.
Η Lily Pourzand, μια γνωστή κοινωνική 
ακτιβίστρια και ειδικός στην ενδυνάμωση 
των γυναικών, έλαβε τα βραβεία τους. Ο 
πατέρας της Λίλι, ένας αξιοσέβαστος δη-
μοσιογράφος, σκοτώθηκε (από αυτοκτονία) 
πριν από λίγα χρόνια στο Ιράν, μετά από 
πολλά χρόνια φυλακής και βασανιστηρίων, 
σε ηλικία 81 ετών.
Στην εκδήλωση παρέστησαν η Υπουργός 
Υποδομών του Οντάριο MPP Kinga Surma, 
ο επαρχιακός βουλευτής MPP Aris Babikian, 
ο δημοτικός σύμβουλος του Τορόντο Nick 
Mantas, οι υποψίοι για τη δημαρχία του 
Τορόντο, Mark Saunders και Brad Bradford 
μέλη και φίλοι του οργανισμού  NEPMCC. 

Παγκόσμια Ημέρα Ελευθερίας 
του Τύπου στο Τορόντο

Κατερίνα 
Γερασκλή



Greek Press | May 26, 202328

instagram.com/giorgiointo facebook.com/Giorgiointotwitter.com/giorgiointo

Γιώργος Χατζής Διευθυντής καμπάνιας Giorgio Mammoliti για την εκστρατεία Mayor Campaign 

Στις επερχόμενες δημοτικές εκλογές, το Τορόντο βρίσκεται μπροστά 
σε μια κρίσιμη επιλογή που θα διαμορφώσει το μέλλον της πόλης μας 

Στις επερχόμενες δημοτικές εκλογές 
ψηφίζουμε τον Giorgio Mammoliti

Από τη μία πλευρά, έχουμε την Olivia Chow, με την ατζέντα 
της για τους φόρους και τις δαπάνες και τις λανθασμένες 
πολιτικές της. 
Στην άλλη πλευρά βρίσκεται ο Giorgio Mammoliti, ένας 
υποψήφιος που θα βάλει πρώτους τους ανθρώπους του 
Τορόντο και θα αγωνιστεί για να προστατεύσει τις οικογέ-
νειές μας.
Ενώ η  Olivia Chow υπόσχεται περισσότερους φόρους και 
επαχθείς κανονισμούς, ο  Giorgio Mammoliti προσφέρει 
ένα διαφορετικό όραμα για την σπουδαία πόλη μας. 
Κατανοεί τη σημασία της δημοσιονομικής ευθύνης και τον 
αρνητικό αντίκτυπο που μπορούν να έχουν οι υψηλότεροι 
φόροι στις εργατικές οικογένειες. 
Ο Mammoliti έχει δεσμευτεί να διατηρήσει χαμηλούς φό-
ρους, να προωθήσει την οικονομική ανάπτυξη και να 
προσφέρει ανακούφιση στους φορολογούμενους που την 
χρειάζονται.
Όμως η αντίθεση μεταξύ των δύο υποψηφίων υπερβαίνει τη φορολογία. 
Η  Olivia Chow υποστηρίζει επικίνδυνες πολιτικές όπως εκτεταμένα κέντρα παροχής ναρκωτικών και ακόμη την απο-
ποινικοποίηση των ναρκωτικών για παιδιά ηλικίας έως 12 ετών. 
Δεν είναι αυτό το είδος ηγεσίας που χρειάζεται το Τορόντο. 
Ο Mammoliti λαμβάνει σταθερή στάση ενάντια σε τέτοια απερίσκεπτα μέτρα και αντ' αυτού δίνει προτεραιότητα στην 
ασφάλεια και την ευημερία των κοινοτήτων μας.
Ο Mammoliti πιστεύει σε ολοκληρωμένες στρατηγικές που αντιμετωπίζουν τον εθισμό μέσω προγραμμάτων αποκατά-
στασης, υποστήριξης και πρόληψης. Γνωρίζει ότι πρέπει να επενδύσουμε στην υγεία και την ευημερία των πολιτών μας 
και όχι να επιτρέψουμε την καταστροφική συμπεριφορά. 
Με τον Mammoliti ως Δήμαρχο, μπορούμε να πιστέψουμε ότι η πόλη μας θα προστατεύεται από πολιτικές που θέτουν 
σε κίνδυνο τις οικογένειές μας.
Η προσιτή στέγαση είναι ένα άλλο πιεστικό ζήτημα που ο Mammoliti κατανοεί πολύ καλά. 
Γνωρίζει τις προκλήσεις που αντιμετωπίζουν πολλές οικογένειες στην εύρεση κατάλληλων κατοικιών σε προσιτές τι-
μές. Ο Mammoliti είναι αφοσιωμένος στην εφαρμογή αποτελεσματικών πρωτοβουλιών στέγασης που θα εξασφαλίσουν 
ότι κάθε οικογένεια έχει μια κατοικία να βάλει το κεφάλι της χωρίς να θυσιάζει τα σκληρά κερδισμένα της δολάρια στην 
υπερβολική φορολογία.
Με τον Mammoliti ως Δήμαρχο, μπορούμε να έχουμε εμπιστοσύνη σε έναν ηγέτη που θα δώσει προτεραιότητα στις 
ανάγκες των οικογενειών μας, θα μας προστατεύει από περιττές φορολογικές επιβαρύνσεις και θα λαμβάνει ορθές απο-
φάσεις για τη βελτίωση της μεγάλης πόλης μας. 
Ας ενωθούμε και ας κάνουμε την επιλογή που θέτει τις οικογένειες πάνω από την πολιτική και εξασφαλίζει ένα ευημε-
ρούν μέλλον για το Τορόντο.


